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ОБЩИНСКИ СЪВЕТ – КУБРАТ 

МАНДАТ 2023г. – 2027г. 

======================================================= 

П  Р  О  Т  О  К  О  Л 

 

№ 4 

 

 От заседание на Общински съвет – Кубрат, проведено на 31.01.2024г. /сряда/ в 14:00ч. в 

Ритуалната зала на НЧ “Св. Св. Кирил и Методий“ - гр. Кубрат, свикано съгласно чл. 23, ал. 4, 

т. 1 от Закона за местното самоуправление и местната администрация /ЗМСМА/ във връзка с 

чл. 60, ал. 1, т. 1 от Правилника за организацията и дейността на Общински съвет – Кубрат, 

неговите комисии и взаимодействието му с общинската администрация, Мандат 2023г. – 2027г. 

 Присъстваха: 20 общински съветници. 

            

            Отсъства: Юнзюле Шакирова  

 

 Присъстваха още: Алкин Неби – кмет на община Кубрат, Женифер Пойраз – 

заместник-кмет на община Кубрат, Мирослав Йорданов – заместник-кмет на община 

Кубрат, Елис Зайкърова – гл. счетоводител на Община Кубрат, служители на общинска 

администрация - Кубрат, Ахмед Камбер - директор на ОП „Социални услуги” гр. Кубрат, 

кметове по населени места, представители на медии и граждани. 

 

 

НУРШЕН ХАЛИЛОВА:  

Добър ден на всички! 

Уважаеми общински съветници, 

Уважаеми г-н кмет,  

Уважаеми заместник-кметове, 

Уважаеми служители на общинска администрация, 

Уважаеми кметове по населени места, 

Уважаеми гости, 

Уважаеми медии, 

    Откривам заседание на Общински съвет-Кубрат. По уважителни причини отсъства един 

общински съветник. Имаме кворум за вземане на решения. Колеги, Дневният ред е пред вас. 

Имате ли някакви предложения? Г-н Байрактаров?  
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ЕРХАН БАЙРАКАРОВ: Относно Дневния ред, Уважаема г-жо Председател, вчера 

Комисиите разгледахме последната точка като предпоследна, предлагам приемането на 

Бюджет да бъде последна точка от Дневния ред. 

 

 

НУРШЕН ХАЛИЛОВА: Има предложение, приемане на Бюджет да е последна точка, а 

допълнителната да е предпоследна. Който е съгласен, моля да гласува. 

 

 

Проведе се гласуване...  

 

Общински съвет – гр. Кубрат, с 20 /двадесет/ гласа – „За”, „Против” – няма, „Въздържал 

се” – няма, прие следния  

 

 

Д Н Е В Е Н   Р Е Д: 

№ 

по 

ред 

Предложение за решение Вносител  

1. 

Приемане на Годишен отчет за 2023 година за изпълнение на 

Програма за управление за периода 2019-2023 година, съгласно 

изискванията на чл. 44, ал.5 от Закона за местното самоуправление 

и местната администрация, на Алкин Осман  Неби, избран за кмет 

на Кубрат с Решение на общинска избирателна комисия № 175- МИ 

от 04.11.2019г.  

 

Алкин Неби – кмет 

на община Кубрат 

 

2. 
Годишен отчет за изпълнение на Програмата за опазване на 

околната среда на територията на Община Кубрат през 2023г. 

Мирослав Йорданов- 

Зам.-кмет на Община 

Кубрат 

3. 

Годишен отчет за изпълнение на дейностите по Програмата за 

овладяване популацията на безстопанствените кучета на 

територията на Община Кубрат за 2023г 

Мирослав Йорданов- 

Зам.-кмет на Община 

Кубрат 

4. 
Приемане Отчет за изпълнение на Общински План за младежта за 

2023г. и на Общински План за младежта за 2024г. 

Мирослав Йорданов- 

Зам.-кмет на Община 

Кубрат 
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5. 

Извършване на вътрешни компенсирани промени в одобрената с 

Решение на общински съвет- Кубрат план-сметка за определяне на 

необходимите разходи по Закона за местните данъци и такси на 

Община Кубрат за 2024г. 

Алкин Неби- Кмет на 

Община Кубрат 

6. 
Приемане на годишен ежегоден Доклад за изпълнение на Общия 

устройствен план на Община Кубрат за 2023 год. 

Алкин Неби- Кмет на 

община Кубрат 

7. 

Придобиване на дълготрайни материални активи за 

снегопочистване на общинска пътна мрежа на територията на 

Община Кубрат. 

Алкин Неби- Кмет на 

община Кубрат 

8. 
Предоставяне на временен безлихвен заем в размер на 15 000 

(петнадесет хиляди лева) лв. на СНЦ „МИГ Завет-Кубрат“. 

Алкин Неби – кмет 

на община Кубрат 

9. 
Безвъзмездно предоставяне на движима вещ- резервна техника 

камион (МПС), собственост на ОП „Чистота и БКС“- Кубрат. 

Алкин Неби – кмет 

на община Кубрат 

10. 

Даване на съгласие за предоставяне под наем на имоти- полски 

пътища, попадащи в масиви за ползване за стопанската 2023/2024г. 

на територията на община Кубрат и определяне на цена за 

ползването им. 

Женифер Пойраз- 

зам.-кмет на община 

Кубрат 

11. 
Ползване на дървесина от горски територии- общинска собственост 

през 2024 година. 

Мирослав Йорданов- 

зам.-кмет на община 

Кубрат 

12. 
Утвърждение на списъка на общинските жилища по своето 

предназначение 

Женифер Пойраз- 

зам.-кмет на община 

Кубрат 

13. 
Отдаване под аренда чрез публично оповестен конкурс на поземлен 

имот от Общинския поземлен фонд я землището на с. Тертер 

Женифер Пойраз- 

зам.-кмет на община 

Кубрат 
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14. 
Приемане на годишна Стратегия за управление на общинската 

собственост в община Кубрат за периода 2023-2027 година. 

Алкин Неби – кмет 

на община Кубрат 

15. 
Приемане на План за действие на общинските концесии за периода 

2023-2027 година. 

Алкин Неби – кмет 

на община Кубрат 

16. 
Приемане на Годишна програма за управление и разпореждане с 

имоти общинска собственост за 2024 година. 

Алкин Неби – кмет 

на община Кубрат 

17. 

Даване на съгласие за кандидатстване на Община Кубрат пред фонд 

„Социална закрила” с проектно предложение по Целева програма 

„ПОДОБРЯВАНЕ НА МАТЕРИАЛНАТА БАЗА И АВТОПАРКА ЗА 

РАЗНОС НА ХРАНА НА ДОМАШЕН СОЦИАЛЕН ПАТРОНАЖ“, 

финансиран от Фонд „Социална Закрила” за нуждите на ДСП гр. 

Кубрат и осигуряване на съфинансиране но проекта. 

Алкин Неби – кмет 

на община Кубрат 

18. Приемане бюджета на Община Кубрат за 2024 година. 
Алкин Неби – кмет 

на община Кубрат 

 

 

 

НУРШЕН ХАЛИЛОВА: Приема се. Дневният ред е приет. Преминаваме към  точка първа: 

Приемане на Годишен отчет за 2023 година за изпълнение на Програма за управление 

за периода 2019-2023 година, съгласно изискванията на чл. 44, ал.5 от Закона за 

местното самоуправление и местната администрация, на Алкин Осман  Неби, избран 

за кмет на Кубрат с Решение на общинска избирателна комисия № 175- МИ от 

04.11.2019г. Заповядайте г-н Неби. 

 

 

 

ПО ТОЧКА ПЪРВА: 

Приемане на Годишен отчет за 2023 година за изпълнение на Програма за управление 

за периода 2019-2023 година, съгласно изискванията на чл. 44, ал.5 от Закона за 

местното самоуправление и местната администрация, на Алкин Осман  Неби, избран 

за кмет на Кубрат с Решение на общинска избирателна комисия № 175- МИ от 

04.11.2019г.  

Докладва: Алкин Неби – кмет на община Кубрат 
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АЛКИН НЕБИ:  

Благодаря, Уважаема г-жо Председател, 

Уважаеми заместник-кметове, 

Уважаема администрация, 

Уважаеми съветници, кметове по населени места и граждани на Община Кубрат, 

Уважаема медия, 

 

Кметът на община Кубрат прочете предложението за решение. (Приложено е към 

настоящия протокол). 

 

 

НУРШЕН ХАЛИЛОВА: Както знаете Постоянните комисии заседаваха имаше въпроси, 

дискутирахме ги. Да чуем становището на двете съвместни комисии - КЕИРБФ и 

КСДОЗКСВ. Заповядайте г-н Байрактаров! 

 

ЕРХАН БАЙРАКТАРОВ: Добър ден и от мен! 

 

Становища на двете съвместни комисии – КЕИРБФ и КСДОЗКСВ:  

 

ЕРХАН БАЙРАКТАРОВ (Прочете становищата на двете съвместни комисии – 

КЕИРБФ и КСДОЗКСВ). 

 

 

ПО ТОЧКА ПЪРВА: 

            Членовете на постоянните комисии подкрепят така направеното предложение за 

решение, относно: Приемане на Годишен отчет за 2023 година за изпълнение на Програма за 

управление за периода 2019-2023 година, съгласно изискванията на чл. 44, ал.5 от Закона за 

местното самоуправление и местната администрация, на Алкин Осман  Неби, избран за кмет 

на Кубрат с Решение на общинска избирателна комисия № 175- МИ от 04.11.2019г. 

КЕИРБФ – 7 членна комисия: КСДОЗКСВ – 7 членна комисия: 

Гласували от : 7 

„за“ –5; 

„против“–2; 

„въздържал се“–0; 

Гласували от :7 

„за“ -6; 

„против“ –1; 

„въздържал се“ –0; 

 

НУРШЕН ХАЛИЛОВА: Да чуем становището и на ККУСДОСЕ и КЗЕОРМС.    Г-н Гочев! 

 

КАМБЕР ГОЧЕВ: Добър ден и от мен!  
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Становища на двете съвместни комисии – ККУСДОСЕ и КЗЕОРМС: 

 

КАМБЕР ГОЧЕВ (Прочете становищата на двете съвместни комисии – ККУСДОСЕ и 

КЗЕОРМС. 

 

ПО ТОЧКА ПЪРВА: 

            Членовете на постоянните комисии подкрепят така направеното предложение за 

решение, относно: Приемане на Годишен отчет за 2023 година за изпълнение на Програма за 

управление за периода 2019-2023 година, съгласно изискванията на чл. 44, ал.5 от Закона за 

местното самоуправление и местната администрация, на Алкин Осман  Неби, избран за кмет 

на Кубрат с Решение на общинска избирателна комисия № 175- МИ от 04.11.2019г.  

ККУСДОСЕ – 7 членна комисия: КЗЕОРМС – 7 членна комисия: 

Гласували от : 5 

„за“ –4; 

„против“ –1; 

„въздържал се“ –0; 

Гласували от : 7 

„за“ – 6; 

„против“ – 1; 

„въздържал се“ – 0; 

Отсъства: Юнзюле Шакирова; Танжу Фетта 

 

 

НУРШЕН ХАЛИЛОВА: Благодаря! Колеги, въпроси, мнения, предложения? Да, г-н Исмаилов. 

Имаше предложение, за да се чува по- добре, този който се изказва да заповяда на микрофона. 

Искате ли да го гласуваме, предложение ли е? От място ли? 

 

 

БЮРХАН ИСМАИЛОВ: Не, от място, няма проблем. 

 

НУРШЕН ХАЛИЛОВА: Добре. 

 

 

БЮРХАН ИСМАИЛОВ: Уважаема г-жо Председател, Уважаеми г-н Кмет! Бих искал да взема 

отношение тъй като това е годишен отчет не е като въпроси, а като отношение относно годишния 

отчет. Аз и на Комисиите казах, но тъй като присъстват и граждани те трябва също да чуят нашето 

отношение, какво мислим ние по този отчет. Ние мислим, че тези основни цели, които са 

заложени, не са изпълнени! А именно основните цели: „Създаване на подходящи условия за 

икономическо развитие“ – не са създадени такива подходящи условия, в рамките на тези четири 

години, а и от преди. „Поемане на отговорност“- не сме видели по някакви отговорни въпроси и 

„Сближаване на общността“- също, а се мотивирахме вчера на Комисиите, защо това е така? Най- 

вече заради строго партийните назначения на всички нива в Общинската администрация и по 

Програми и на всякъде. Много пъти сме ставали свидетели, може би тук е мястото да се каже. 
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Говорено е с някой, предлагат му да стане примерно член на Движението за права и свободи и 

тогава нали ще го назначат.  

 

  

НУРШЕН ХАЛИЛОВА: Моля по същество. 

 

 

БЮРХАН ИСМАИЛОВ: Това е по същество. 

 

 

НУРШЕН ХАЛИЛОВА: Предложения, въпроси? 

 

 

БЮРХАН ИСМАИЛОВ: Това е по същество, няма как да ги избегнем тези теми, значи или 

трябва по някакъв друг начин да се процедира, или тези неща винаги ще ги казваме. Просто, това 

просто е в разрез с европейското развитие на Общината. 

 

 

НУРШЕН ХАЛИЛОВА: Затова, предполагам имате доказателствен материал? 

 

 

БЮРХАН ИСМАИЛОВ: Разбира се, много. 

 

 

НУРШЕН ХАЛИЛОВА: Да, ще чакаме да го приложите. 

 

 

БЮРХАН ИСМАИЛОВ: Да, разбира се, ще го приложим. Така, някои от дейностите включени 

в отчета, след това вчера при по внимателен прочит видях, че не са реализирани. Основен ремонт 

на покрив на сграда на Основно училище в село Севар, отчетът ви е за 2023 година, не е направен 

този основен ремонт на покрива. Защо го включвате в отчета? Така, направиха ни примерно 

впечатления някои дейности, които са на доста завишени цени: „Изграждане на кът за отдих в 

село Мъдрево“ на стойност  39 992 лева, аз го видях, там има две беседки и изравняване на пръстта 

за 40 000 лева. 55 996 лева за детска площадка в село Беловец между улиците: „Димчо Дебелянов“, 

ул. „Христо Петков“ и ул. „Иван Вазов“ – също я видях детската площадка, съвсем нормална 

детска площадка, а където предишни години се правеха за по 20 000 лева, сега станаха 55 000 

лева. Същото е и в село Точилари, изграждането на кът за отдих 63 894 лева, предишната година 

бяха дали 35 000 лева, станаха 100 000 лева, а тази година предстоят още. В Кубрат основен 

ремонт,  водоустрояване в квартал номер 49А със съответния идентификатор, тук между улиците 

„Хан Крум“ и ул. „Юрий Гагарин“ на стойност 89 938 лева. Така, на различни публични 

обсъждания се спомена, че тези цени, подобни цени на такива проекти са определени по метода 
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на пазарните консултации, нали така? Но, значи какво наблюдаваме след като проследим 

обществената поръчка? Много е интересно фирмите дали съответната цена и даже фирмата, която 

е дала най- ниската цена, интересно защо не участва на обществената поръчка? Изведнъж, ей така 

като чудо не участват. А тя има най-големи шансове, тя може да намери резерви и още да слезе 

надолу и да си спечели обществената поръчка, но по незнайни за нас причини не участват. Или 

пазарните консултации не се провеждат така както би трябвало да се провеждат, но това е моето 

отношение и съответно и на групата към годишния отчет. Благодаря.  

 

 

НУРШЕН ХАЛИЛОВА: Давам думата на г-н Неби.  

 

 

АЛКИН НЕБИ: „Основен ремонт на Основно училище в село Севар“: Проектиране, 

разрешително за строеж, даден аванс. Няма как да не се включи нищо, че не е започнал 

ремонта, тази година ще започне, но от миналата 2023 година е започнала процедура. А за 

кътовете за  отдих в село Мъдрево, това на ул. “Вела Пискова“. Има си органи, които 

минават след това проверяват, така че и 300 лева беше минималната заплата сега е 933 лева 

и нафтата беше на 1 лев, сега е към 2,80 лева, всичко се вдига. А защо фирмата не е 

участвала? може да питате фирмата. Аз не мога да задължа някой да участва фирмата или 

да не участва. Питате фирмата.  

 

 

НУРШЕН ХАЛИЛОВА: Други въпроси, мнения, предложения? Да, Анелия Енчева.  

 

 

АНЕЛИЯ ЕНЧЕВА: Уважаема г-жо Председател, Кметове и Съветници. 

 

 

НУРШЕН ХАЛИЛОВА: Може ли малко по- високо или заповядайте на микрофона. 

 

 

АНЕЛИЯ ЕНЧЕВА: Основен ремонт на детска площадка в село Беловец, няма как да се 

съглася с приемането на Бюджета, аз живея там много добре знаете. За мен там няма нови 

съоръжения. Вчера разбрах от Комисията като бяхме казаха, че има нови съоръжения за мен 

това не са нови съоръжения. Нови съоръжения означава нови съоръжения, а това е в отчета 

за 2023 година.  

 

 

НУРШЕН ХАЛИЛОВА: Други въпроси?  
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АЛКИН НЕБИ: Това е констатация, само че тя не приема. Като не приема, не приема.  

 

 

НУРШЕН ХАЛИЛОВА: Да, г-жо Бахриева. 

 

 

НУРЖИХАН БАХРИЕВА: Съоръженията са по проект, ПУДОС, който бях спечелила. 

Вчера на Комисиите казахте: „Моето, твоето време- Няма“. Значи, 2013 година три годишен 

срок, съоръжения нова клатушка, нова беседка, нови съоръжения там няма. Попитах: 

„Ремонт ли е или нови съоръжения?“, отговорихте: „Нови“. Така, Анелия ѝ казах: „Има ли 

такова нещо? Мини!“. Питахме и хората там, никакво ново съоръжение. Отговорете, какви 

са новите съоръжения? Нова люлка ли е поставена, монтирана? Нови кошчета ли сте 

монтирали? Какви нови съоръжения там в тази детска площадка, зад Наркопския магазин, 

има? Нова ограда? Оградата, да, само оградата. Други съоръжения няма. Само една ограда 

20 000 лева няма как да струва нищо че 3 000 лева, може и 3 000 лева да струва, но 20 000 

няма наистина. Благодаря.  

 

 

АЛКИН НЕБИ: Благодаря! Колеги, отново да подчертая, когато изразходваме капиталови 

разходи, винаги трябва да има проектиране, надзор и разрешително за строеж. Това че е 20 

000 лева, не значи че само 20 000 лева са за ремонт или за доставка на съоръжения. Вътре 

влизат и проектирането и надзора и разрешителното. А когато се пише или се изкаже 

„Основен ремонт“ това не означава да сменим цялата площадка и всичко. Промяна на 

оградата, ремонтираме пейки, съоръжения това е основен ремонт.  

 

 

НУРШЕН ХАЛИЛОВА: Колеги, други въпроси? Не виждам такива. Преминаваме в режим 

на гласуване. Моля, който е „За“- да гласува.  

 

 

Проведе се гласуване... 

 

 Общинският съвет – Кубрат прие 

 

 

Р Е Ш Е Н И Е  № 23 

 

 Съгласно разпоредбата на чл. 44, ал.5 от Закона за местното самоуправление и местната 

администрация кметът на общината представя пред общинския съвет програма за 

управление за срока на мандата в тримесечен срок от полагането на клетвата. Програмата 
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съдържа основните цели, приоритети, дейности, сроковете за изпълнение и очакваните 

резултати. Кметът на общината представя пред общинския съвет годишен отчет за 

изпълнението на програмата в срок до 31 януари.  

                С Решение №10 от Протокол №2 от 28.11.2019 г. на Общински съвет-Кубрат е 

приета Програма  за управление  за периода 2019-2023 година, съгласно изискванията на 

чл.44, ал.5 от закона за местното самоуправление и местната администрация, на Алкин 

Осман Неби, избран за кмет на община Кубрат с решение на общинска избирателна комисия 

№175-МИ от 04.11.2019 г. В същата са описани основните, цели, приоритети и дейности за 

изпълнение и очакваните резултати, свързани с развитието община Кубрат.  

                През изминалата 2023 година се работи в насока постигане на заложените в 

програмата основни цели. Всички дейности по програмата се изпълняват, като през 2023 г. 

отново се наблегна на изпълнението на проекти, свързани с подобряването на техническата 

и социалната инфраструктура, както и на проекти със социална насоченост.  

        

                 Във връзка с гореизложеното и на основание чл. 21, ал. 1, т. 23 във връзка с чл.44, 

ал.5, изречение 3 от ЗМСМА и чл.5, ал.2 от Правилника за организацията и дейността на 

Общинския съвет - Кубрат, неговите комисии и взаимодействието му с общинската 

администрация, предлагам Общински съвет – Кубрат да приеме следното 

 

 Р Е Ш И: 

 

1. Приема Годишен отчет за 2023 година за изпълнение на  Програмата  за 

управление  за периода 2019-2023 година, съгласно изискванията на чл.44, 

ал.5 от Закона за местното самоуправление и местната администрация, на 

Алкин Осман Неби, избран за кмет на община Кубрат с Решение на 

общинска избирателна комисия №175-МИ от 04.11.2019г., съгласно 

приложение №1, неразделна част от настоящото решение. 

 

                   Настоящото решение да бъде изпратено на Кмета на Община Кубрат и 

Областния управител на Област Разград в 7-дневен срок от приемането му. 

                    Настоящото решение подлежи на обжалване в 14-дневен срок от обявяването му 

пред Административен съд гр.Разград по реда на АПК. 

 

 

protokol_4_23_app1.pdf
protokol_4_23_app1.pdf
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Резултати от гласуването: От присъстващите 20 общински съветници гласували:  

„за” – 15 (петнадесет), „против” – 5 (пет), „въздържал се” – няма. 

 

НУРШЕН ХАЛИЛОВА: От присъстващите 20 общински съветници, 5-„Против“, 15-„За“, 

Точка първа се приема. По точка втора: Годишен отчет за изпълнение на Програмата за 

опазване на околната среда на територията на Община Кубрат през 2023г. Докладва: 

Мирослав Йорданов- Зам.-кмет на Община Кубрат. Заповядайте г-н Йорданов.  

 

 

 

ПО ТОЧКА ВТОРА: 

Годишен отчет за изпълнение на Програмата за опазване на околната среда на 

територията на Община Кубрат през 2023г. 

                                           Докладва: Мирослав Йорданов- Зам.-кмет на Община Кубрат 

 

 

 

МИРОСЛАВ ЙОРДАНОВ: Благодаря Ви, г-жо Председател, Уважаеми дами и господа и 

Общински съветници.  

 

Заместник-кметът на община Кубрат прочете предложението за решение. (Приложено е 

към настоящия протокол). 

 

 

НУРШЕН ХАЛИЛОВА: Благодарим г-н Йорданов. Да чуем становището на комисиите, 

г-н Байрактаров.  

 

         Становища на двете съвместни комисии – КЕИРБФ и КСДОЗКСВ:  

 

ЕРХАН БАЙРАКТАРОВ (Прочете становищата на двете съвместни комисии – 

КЕИРБФ и КСДОЗКСВ). 

 

 

ПО ТОЧКА ВТОРА: 

  По точка втора от дневния ред: Общинските съветници, членуващи в 

постоянните комисии, подкрепят предложението за решение, относно: Годишен отчет за 

изпълнение на Програмата за опазване на околната среда на територията на Община Кубрат 

през 2023г. 

КЕИРБФ – 7 членна комисия: КСДОЗКСВ – 7 членна комисия: 

Гласували от :7 

„за“ – 5; 

„против“ – 2; 

„въздържал се“ – 0; 

Гласували от : 7 

„за“ – 5; 

„против“ – 1; 

„въздържал се“ – 1; 
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НУРШЕН ХАЛИЛОВА: Г-н Гочев, да чуем становището на другите комисии! 

  

Становища на двете съвместни комисии – ККУСДОСЕ и КЗЕОРМС: 

 

КАМБЕР ГОЧЕВ (Прочете становищата на двете съвместни комисии – ККУСДОСЕ и 

КЗЕОРМС. 

ПО ТОЧКА ВТОРА: 

  По точка втора от дневния ред: Общинските съветници, членуващи в 

постоянните комисии, подкрепят предложението за решение, относно: Годишен отчет за 

изпълнение на Програмата за опазване на околната среда на територията на Община Кубрат 

през 2023г. 

ККУСДОСЕ – 7 членна комисия: КЗЕОРМС – 7 членна комисия: 

Гласували от : 6 

„за“ – 5; 

„против“ – 1; 

„въздържал се“ – 0; 

Гласували от : 7 

„за“ – 6; 

„против“ – 1; 

„въздържал се“ – 0; 

 Отсъства:  Юнзюле Шакирова 

 

НУРШЕН ХАЛИЛОВА: Благодаря! Колеги имате ли мнения, предложения, въпроси? Да, г-н 

Исмаилов. 

 

 

БЮРХАН ИСМАИЛОВ:  Благодаря! Значи, както и вчера споменах, този отчет за мен не е отчет, 

тъй като Програмата за опазване на околната среда предполага по- мащабни действия и съответно 

такива действия, които да постигането на целите, които са посочени в Програмата. Основният 

приоритет в Програмата, казвате „Намаляване и ограничаване на отпадъците“ -аз това нещо през 

годините не се вижда, те са стигнали вече през 2023 година над 4237,36 тона. Това наистина е 

някакво огромно количество. На Комисиите Заместник-кметът Йорданов подчерта, че основно 

незаконните сметища се образуват след работно време, а тук в отчета пише: „Целогодишно се 

извършват проверки по изпълнението им, както от общински служители-Кметове, така и от 

РИОСВ- Русе“, тоест извънработното време, явно не е целогодишно.  Явно не попада или тоест 

„извънработното време“ един вид като извинение. В края на така нареченият отчет, не мога да не 

се спра на кампанията „Да изчистим България заедно“ на БТВ. Всички видяхме по поместените 

снимки заради медийният интерес. Тука се направиха едни снимки на най-чистото място, не е 

това целта на кампанията, целта на кампанията е да отидете на най-силно замърсените места, не 

тука на парка.  

 

 

НУРШЕН ХАЛИЛОВА: Конкретни въпроси, предложения имате ли? Констатация.  
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БЮРХАН ИСМАИЛОВ: Това е отношението ми към отчета.  

 

  

НУРШЕН ХАЛИЛОВА: А, предложение някакво имате ли? 

 

 

БЮРХАН ИСМАИЛОВ: Не, нямам предложения.  

 

 

НУРШЕН ХАЛИЛОВА: Други въпроси, предложения? Да, г-жа Митева.  

 

 

ЕЛИЦА МИТЕВА: Добре ден на всички! За протокола Елица Митева- Общински съветник. 

Уважаема г-жо председател, Уважаеми Кметове, колеги-Общински съветници и гости. Аз искам 

да взема отношение по тази точка две от Дневния ред, тъй като за да приемем отчета или не ние 

трябва да разгледаме двете Програми, които са цитирани в него, а това е „Програмата за 

управление на дейностите по отпадъците“ и „Програмата за опазване на околната среда“. 

Разглеждайки Програмите, забелязах че в едната от тях „Програмата за опазване на околната 

среда“ са цитирани, така да го кажа, неверни данни във по отношение на промишлеността като 

замърсител. Тук пише, че „Главният замърсител в Община Кубрат от промишлеността са 

предприятията“ и са цитирани три предприятия това са: „Лудогорие 91“ АД; „ЕЛПРОМ ЕЛИН“ 

АД и „Хан Кубрат“ АД и то главният замърсител беше паровата централа на „Лудогорие 91“ АД. 

Само искам да попитам, за кой адрес на „Лудогорие 90“ АД се говори, защото то няма парова 

централа и не е на адрес „Цар Освободител“ № 57 от 2014 година, пък Програмата май касае 

период 2021-2027 година. Другите две предприятия не мога да говоря, аз не подлагам и не 

изказвам твърдения за неща, за които не съм 100 процента сигурна, но за „Лудогорие 91“ АД съм 

сигурна, така че нека да прецизираме информацията, която е в тези програми, защото те се явяват 

като документ с невярно съдържание в този случай. Преминавам към следващата Програма, тя е 

за управление на отпадъците. Знаете, че замърсеността и отпадъците са един от основните 

проблеми, не само на община Кубрат разбира се, и ние трябва наистина да разгледаме Програмата 

за  управление на отпадъците за период 2021-2027 година, която не е предложена, да се запознаем 

със специфичните цели и да се стараем да постигаме резултатите. Нормативен документ, който 

Общински съвет- Кубрат е приел по отношение на отпадъците, това е Наредба № 6 „За управление 

на  отпадъците на територията на Община Кубрат“. Искам да попитам, ако може г-н Неби да ми 

отговори, тъй като в чл.5, ал. 3 разпоредбата гласи, че : „Кметът  отговаря“ в т. 3- „За почистване 

на улици, тротоари, паркове и всички места“; т.6- „Кметът отговаря за разделното събиране на 

отпадъците“; т.14- „За предотвратяване на изхвърляне на неразрешени места  и за незаконните 

сметища за почистването им също“; т. 20- „Организира провеждане на мероприятия за почистване 

и хигиенизиране на населените места, с привличане на широко обществено участие“- това е много 

хубава инициатива и аз тук имам предложение, ако може да има не една инициатива годишно, а 

да са поне 5-6 и то във всички населени места. Още нещо искам да попитам, знаете че за да могат 
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да се спазват разпоредбите и правилата, трябва има контрол. Няма начин без контрол да се случат 

нещата, за това всеки нормативен документ завършва с административнонаказателни разпоредби 

и трябва тези разпоредби да се спазват! Та, чл.16 на цитираната Наредба № 6 „За управление на  

отпадъците“, гласи че: „Приходите от глоби за нарушаване на Наредбите на Общински съвет във 

връзка с опазване на околната среда, се използват точно за подобряване на условията и опазване 

на околната среда“. Искам да попитам, да не говоря за последния мандат, за последната година: 

Има ли наложени глоби и генерирани приходи съгласно чл.16 от разпоредбата на тази Наредба? 

Благодаря.  

 

 

НУРШЕН ХАЛИЛОВА: Благодаря! Г-н Неби, давам думата за отговор.  

 

 

АЛКИН НЕБИ: Точка втора беше за отчитане на Програмите. В отчета са упоменали, да 

наистина Кмета отговаря за всичко и 24 часа е отговорен за: „Нерегламентирани сметища“, за 

„Снегопочистване“, за „ отворите по тротоарите“, за „Каруците които се движат след 22: 00 часа“. 

Но кметът ежегодно с негова Заповед определя границите на районите, за които организира 

сметосъбиране, сметосъбиране и сметоизвозване, поддържане чистотата на териториите. 

Сметосъбиране и сметоизвозване се извършват по определен график, който се определя от Кмета. 

Но проблемът с отпадъците, естествено го има. Това го каза и г-н Мюзелифов, след 17:00 няма 

кой да отговаря. Във връзка с изпълнението на Програмата, в отчета сме отбелязали, че са 

закупени 20 броя метални кофи, 110 л. тип „Карнобатски“ и 54 бр. метални тип „Ракла“ за 

събиране. На територията на град Кубрат са монтирани 12 подземни съоръжения, това е все с цел 

опазване на околната среда, да няма разхвърляне, да няма ровещи хора в контейнерите, да няма 

кучета да ги разхвърлят. Декаризацията на трвните площи е също с цел опазване на околната 

среда и гражданите на Община Кубрат, срещу бълхи и кърлежи. С цел намаляване на 

количеството на запрашеност, са извършени асфалтиране на 26 броя улици и части от улици по 

населени места. Община Кубрат има сключен договор с организацията „Екопак“ за разделно 

събиране на отпадъци от опакови, хартия, картонен и пластмаса- 87 броя от тези контейнери, те 

са на град Кубрат, село Севар, село Беловец и село Бисерци и се обслужват по определен график 

това също е в Програмата заложено. Община Кубрат организира събиране на опасни битови 

отпадъци като продължава сътрудничеството с “Трансинс“ – технорециклираща компания, за 

разделно събиране и излязло от употреба на техническо и електронно оборудване, което е съвсем 

безплатно. А за глобите, няма нито една глоба има констативни протоколи и препоръки, но до 

глоба не се е стигнало.  

 

 

НУРШЕН ХАЛИЛОВА: Други въпроси? Да, г-жа Митева.  

 

 

ЕЛИЦА МИТЕВА: Мога ли да взема отношение по отговора?  
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НУРШЕН ХАЛИЛОВА: Да, заповядайте.  

 

 

ЕЛИЦА МИТЕВА: Благодаря. Г-н Неби, това което прочетохте беше отчета, него всички сме го 

прочели щом сме тук. Аз исках да чуя отговори на въпросите и отчета е по отношение на 

Програмите. За да може да приемем отчета ние трябва да сме се запознаем с Програмите и с 

данните цитирани в тях. Нищо не ми казахте по отношение на неверните данни, така че отчетът е 

по отношение на Програмите.  

 

НУРШЕН ХАЛИЛОВА: Господин Йорданов за отговор.  

 

 

МИРОСЛАВ ЙОРДАНОВ: Само искам да уточним, че Програмата е приета през 2020 година. 

Към датата на приемане на Програмата, част от горепосочените предприятия все още са работили 

и са били част от писаните Програми.  

  

ЕЛИЦА МИТЕВА: Да, да аз за двете казах, че е така. Говоря за едното, за което съм на сто 

процента сигурна. Благодаря. 

 

 

НУРШЕН ХАЛИЛОВА: Колеги други въпроси? Преминаваме в режим на гласуване. Който е 

„За“- моля да гласува, „Против“, „Въздържали се“  

 

 Проведе се гласуване... 

 

 Общинският съвет – Кубрат прие 

 

Р Е Ш Е Н И Е № 24  

 
Чл.79 от Закона за опазване на околната среда /ЗООС/ регламентира разработването, 

приемането и отчитането на програми за опазване на околната среда от кметовете на общини. 

Съгласно чл.79, ал.4: Програмите се приемат от общинските съвети, които контролират 

изпълнението им, а кметът на общината ежегодно внася в Общинския съвет отчет за изпълнението 
на програмата за околна среда /чл.79, ал.5/. Отчетите по ал. 5 се представят за информация в РИОСВ. 

Програмите за управление на дейностите по отпадъците се разработват и изпълняват от 

кмета на общината за територията на съответната община /чл.52, ал.1 от Закона за управление на 
отпадъците-ЗУО/. Те са неразделна част от общинските програми за околна среда. 

Годишният отчет за изпълнението на програмите за управление на дейностите по отпадъците 

на съответната община се представя пред органа, приел програмите и се изпраща на съответната 
регионална инспекция по околната среда и водите /чл.52, ал.9 от ЗУО/. 

В изпълнение разпоредбите на горепосочените закони, Община Кубрат има изготвени 

Програма за опазване на околната среда на община Кубрат за периода 2021-2027 г., приета с Решение 

№169 от Протокол №14/22.12.2020 г. на Общински съвет-Кубрат, неразделна част от която е 
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Програма за управление на дейностите по отпадъците на Община Кубрат за периода 2021-2027 г., 

приета с Решение №168 от Протокол № 14/22.12.2020 г. на Общински съвет-Кубрат. 
Предвид гореизложеното и на основание чл.79, ал.5 от ЗООС и чл.52, ал.2 и ал.9 от ЗУО, 

ПРЕДСТАВЯМ  на вниманието на Общински съвет-Кубрат: Отчет  за изпълнението на Програмата 

за управление на дейностите по отпадъците на Община Кубрат през 2023 г., който е неразделна част 
от Отчета за изпълнението на Програма за опазване на околната среда на територията на община 

Кубрат през 2023 г. 

 

 

Резултати от гласуването: От присъстващите 20 общински съветници гласували: 

„за” – 14 (четиринадесет), „против” – 5 (пет), „въздържал се” – 1 (един) . 

 

 

НУРШЕН ХАЛИЛОВА: 5- „Против“, 1- „Въздържал се“, 14- „За“. От присъстващи 20 

съветници гласували: 1- „Въздържал се“, 5- „Против“ 14- „За“, точка втора е приета. 

 

 

НУРШЕН ХАЛИЛОВА: По точка трета относно: Годишен отчет за изпълнение на 

дейностите по Програмата за овладяване популацията на безстопанствените кучета на 

територията на Община Кубрат за 2023г. докладва Мирослав Йорданов- Зам.-кмет на 

Община Кубрат. Заповядайте г-н Йорданов.  

 

 

ПО ТОЧКА ТРЕТА: 

Годишен отчет за изпълнение на дейностите по Програмата за овладяване 

популацията на безстопанствените кучета на територията на Община Кубрат за 2023г.. 

                                           Докладва: Мирослав Йорданов- Зам.-кмет на Община Кубрат 

 

 

 

Заместник-кметът на община Кубрат прочете предложението за решение. (Приложено е 

към настоящия протокол). 

 

 

НУРШЕН ХАЛИЛОВА: Благодарим г-н Йорданов. Да чуем становището на първа и 

трета комияися, г-н Байрактаров.  

 

         Становища на двете съвместни комисии – КЕИРБФ и КСДОЗКСВ:  

 

ЕРХАН БАЙРАКТАРОВ (Прочете становищата на двете съвместни комисии – 

КЕИРБФ и КСДОЗКСВ). 

 

 

 

 

protokol_4_24_app1.pdf
protokol_4_24_app1.pdf
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ПО ТОЧКА ТРЕТА: 

 По точка трета от дневния ред: Общинските съветници, членуващи в постоянните 

комисии, подкрепят така направеното предложение за решение, относно: Годишен отчет за 

изпълнение на дейностите по Програмата за овладяване популацията на безстопанствените 

кучета на територията на Община Кубрат за 2023г.   

КЕИРБФ – 7 членна комисия: КСДОЗКСВ – 7 членна комисия: 

Гласували от : 7 

„за“ – 4; 

„против“ – 2; 

„въздържал се“ – 1; 

Гласували от : 7 

„за“ – 4; 

„против“ – 1; 

„въздържал се“ – 2; 

 

 

 

НУРШЕН ХАЛИЛОВА: Благодаря! Господин Гочев.  

 

 

Становища на двете съвместни комисии – ККУСДОСЕ и КЗЕОРМС: 

 

КАМБЕР ГОЧЕВ (Прочете становищата на двете съвместни комисии – ККУСДОСЕ и 

КЗЕОРМС. 

 

ПО ТОЧКА ТРЕТА: 

 По точка трета от дневния ред: Общинските съветници, членуващи в постоянните 

комисии, подкрепят така направеното предложение за решение, относно: Годишен отчет за 

изпълнение на дейностите по Програмата за овладяване популацията на безстопанствените 

кучета на територията на Община Кубрат за 2023г.  

 

ККУСДОСЕ – 7 членна комисия: КЗЕОРМС – 7 членна комисия: 

Гласували от : 6 

„за“ – 4; 

„против“ – 1; 

„въздържал се“ – 1; 

Гласували от : 7 

„за“ – 5; 

„против“ – 1; 

„въздържал се“ –1; 

 Отсъства:  Юнзюле Шакирова 

 

 

НУРШЕН ХАЛИЛОВА: Благодаря! Колеги имате думата, мнения предложения, въпроси. 

Да г-н Исмаилов. 
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БЮРХАН ИСМАИЛОВ:  Благодаря, г-жо Председател. Аз искам да изразя отношението 

на една част от населението на града, че този проблем съществува и хората не виждат 

някакви по, как да кажа, по-силни мерки, по-решителни мерки за справянето с този проблем 

с безстопанствените кучета. Освен изреченията, които не са издържани добре, бих искал 

още нещо да подчертая от името на нашата група към този отчет, може би е изразено най- 

добре с последното изречение на този отчет като сме добавили една думичка. С оглед 

изключителната важност на проблема, основата на който е безконтролното размножаване 

на кучета, на кучетата, които имат стопани, Общината не работи по отношение на 

залавянето, на обезпаразитяване, кастриране и връщане на безстопанствените кучета по 

местата им, както изисква Законът за защита на животните. Това е нашето отношение към 

отчета. Благодаря. 

 

 

НУРШЕН ХАЛИЛОВА: Колеги други мнения, предложения?  Да, г-жо Митева. 

 

 

ЕЛИЦА МИТЕВА: По отношение на точка трета, вчера на комисии проведохме  разговори 

и в диалог с г-н Неби, сега продължение на него. Става въпрос, че в „Отчета за изпълнение 

на дейността по  Програмата за овладяване на популацията на безстопанствените кучета“ е 

написано, че дейностите, които през 2023 година са осъществени в тази насока е, че Община 

Кубрат разполага с „Приют за безстопанствени кучета“ който е в процес на регистрация. 

Отново искам да попитам, понеже вчера нещо не можахме да уточним информацията, какво 

означава процес на регистрация? Тоест има ли подадено Заявление за регистрация в  

Областна дирекция по безопасност на храните? И, какво е необходимо за да се подаде 

Заявление за регистрация? Защото съгласно нормативната уредба, това е Закона за 

ветеринарномедицинската дейност, Наредба № 41 от 10.12. 2008г. в обхвата на която попада 

Приюта, който ще се регистрира и Закона за защита на животните: За да бъде подадено 

Заявление за регистрация, в Областна дирекция по безопасност на храните, трябва да има 

назначен Управител, трябва да има сключен договор с ветеринарен лекар, като 

ветеринарният лекар може в същото време да е и Управител на приюта, но не е 

задължително и ред други изисквания, които са цитирани в нормативната уредба, сега няма 

да отнемам време да казвам всички. И другото, което е става въпрос за „Специализираното 

транспортно средство“, аз искам да попитам, то регистрирано ли е в Областна дирекция по 

безопасност на храните? Тук не става въпрос за регистрация в КАТ. Та, това са ми 

въпросите: В процес на регистрация ли е? До какъв момент е? Има ли въобще подадено 

Заявление? И от там нататък, има ли Управител, Правилник за дейността, ветеринарен лекар 

и така нататък, всички необходими изисквания за да може да бъде регистриран приюта? 

Защото няма как да сложим „Каруцата“ пред „Коня“ и да искаме да тръгне. 

 

 

 

НУРШЕН ХАЛИЛОВА: Благодаря, г-жо Митева! Г-н Йорданов за отговор.  

 

 

 

МИРОСЛАВ ЙОРДАНОВ: Добър ден, позволявам си, аз да отговоря. Подадено Заявление, 

физическо Заявление- няма към Българската агенция по безопасност на храните, поради 
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простата причина, с част от ръководството на Българската агенция по безопасност на 

храните, беше проведена среща дойдоха на мястото на самия приют за да се прецени до 

каква степен ще бъде функционален и след разговори установихме, че капацитета е малък и 

може да има капацитет за разширение и препоръчаха да направим промени за да може да се 

увеличи капацитета  на приюта. В момента извършваме тези промени, за това все още не са 

подадени Заявления относно автомобила, специализирания автомобил, съответно с 

подаването на Заявление за регистрация на приюта, подаваме Заявление за регистрация на 

специализирания автомобил. Относно ръководство на приюта, водят се разговори, това мога 

да ви кажа. Благодаря! 

 

 

НУРШЕН ХАЛИЛОВА: Благодаря, г-н Йорданов. Други мнения, предложения, въпроси? 

Да, г-жо Митева. 

 

 

ЕЛИЦА МИТЕВА:  Аз, в заключение да кажа, че не е в процес на регистрация, така 

разбираме, тоест тя не е започнала. След като, процес на регистрация означава от момента 

на подаване на Заявление до получаване на разрешително или Удостоверение. Така да 

разбираме, че:  Не е в процес на регистрация, няма назначен Управител и няма сключен 

договор с ветеринарен лекар. Благодаря.  

 

 

  

 

НУРШЕН ХАЛИЛОВА:  Други въпроси? Колеги, който е съгласен с Годишният отчет за 

изпълнение на дейностите по Програмата, моля да гласува. Който е „За“, „Против“, 

„Против-5“, „Въздържали се- 4“ 

 

Проведе се гласуване... 

Общинският съвет – Кубрат прие 

Р Е  Ш Е Н И Е № 25 

Общинската програма за овладяване популацията на безстопанствените кучета на територията на 

община Кубрат е изготвена в изпълнение на чл.40, ал.3 от Закона за защита на животните и 

обхваща периода 2021-2025 г.  

              Програмата за овладяване популацията на безстопанствените кучета и план за действие 

на територията на община Кубрат, за периода 2021-2025 г., цели постигане на здравословна среда 

за гражданите, установяване на дългосрочни и ефективни мерки, които да доведат до овладяване 

на популацията на безстопанствените кучета на територията на общината.  

              Общината изпълнява целите на програмата чрез договор със Сдружение „Германо- 

българска  помощ за животните“- гр. Русе: за залавяне, транспортиране, кастрация, вътрешно и 
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външно обезпаразитяване, ваксинация срещу бяс, поставяне на микрочип и ушна марка, връщане 

по места на неагресивни и здрави безстопанствени кучета, издаване на паспорт със снимка за 

всяко куче с отразени всички извършени манипулации, въвеждане на информацията за 

обработените кучета в интегрираната информационна система на Българската агенция по 

безопасност на храните. 

               Предлагам на основание чл.21, ал.1, т.24 от ЗМСМА във връзка с чл.40, ал.4 от Закона за 

защита на животните, Общински съвет Кубрат да вземе следното  

Р Е Ш И: 

               I. Приема Годишен отчет за изпълнение на програмата за овладяване популацията 

на безстопанствените кучета на територията на Община Кубрат за 2023 г. /съгласно 

Приложение № 1 неразделна част от настоящото решение/.  

                Настоящото решение да бъде изпратено на Кмета на община Кубрат и Областния 

Управител на област Разград в седем дневен срок от приемането му.  

                Настоящото решение подлежи на обжалване в 14-дневен срок от обявяването му 

пред Административен съд – гр. Разград по реда на Административно-процесуалния кодекс.  

 

Резултати от гласуването: От присъстващите 20 общински съветници гласували: 

„За” – 11 (единадесет), „Против” – 5(пет), „Въздържал се” – 4( четири). 

 

 

НУРШЕН ХАЛИЛОВА: От присъстващи 20 Общински съветници гласували: „За“-11, 

„Против“-5 и „Въздържали се“- 4. Точка трета е приета. По четвърта точка относно: 

Приемане Отчет за изпълнение на Общински План за младежта за 2023г. и на 

Общински План за младежта за 2024г. Докладва Мирослав Йорданов- Заместник- кмет на 

Община Кубрат. Заповядайте г-н Йорданов. 

 

 

 

ПО ТОЧКА ЧЕТВЪРТА: 

Приемане Отчет за изпълнение на Общински План за младежта за 2023г. и на 

Общински План за младежта за 2024г. 

 

                                              Докладва:Мирослав Йорданов- Зам.-кмет на Община Кубрат 

 

 

Заместник-кметът на община Кубрат прочете предложението за решение. (Приложено е 

към настоящия протокол). 

 

protokol_4_25_app1.pdf
protokol_4_25_app1.pdf
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НУРШЕН ХАЛИЛОВА: Благодарим г-н Йорданов. Да чуем становището на комисиите, 

първа и трета. Г-н Байрактаров! 

 

         Становища на двете съвместни комисии – КЕИРБФ и КСДОЗКСВ:  

 

 

ЕРХАН БАЙРАКТАРОВ (Прочете становищата на двете съвместни комисии – 

КЕИРБФ и КСДОЗКСВ). 

 

 

ПО ТОЧКА ЧЕТВЪРТА: 

 По точка четвърта от дневния ред: Общинските съветници, членуващи в 

постоянните комисии, единодушно подкрепят така направеното предложение за решение, 

относно: Приемане Отчет за изпълнение на Общински План за младежта за 2023г. и на 

Общински План за младежта за 2024г. 

 

КЕИРБФ – 7 членна комисия: КСДОЗКСВ – 7 членна комисия: 

Гласували от : 7 

„за“ – 5; 

„против“ – 2; 

„въздържал се“ – 0; 

Гласували от : 7 

„за“ – 6; 

„против“ – 1; 

„въздържал се“ – 0; 

 

НУРШЕН ХАЛИЛОВА: Благодарим! Г-н Гочев.  

 

Становища на двете съвместни комисии – ККУСДОСЕ и КЗЕОРМС: 

 

КАМБЕР ГОЧЕВ (Прочете становищата на двете съвместни комисии – ККУСДОСЕ и 

КЗЕОРМС. 

ПО ТОЧКА ЧЕТВЪРТА: 

 По точка четвърта от дневния ред: Общинските съветници, членуващи в 

постоянните комисии, единодушно подкрепят така направеното предложение за решение, 

относно:  Приемане Отчет за изпълнение на Общински План за младежта за 2023г. и на 

Общински План за младежта за 2024г. 

 

ККУСДОСЕ – 7 членна комисия: КЗЕОРМС – 7 членна комисия: 

Гласували от : 6 

„за“ – 5; 

„против“ – 1; 

„въздържал се“ – 0; 

Гласували от : 7 

„за“ – 6; 

„против“ –0; 

„въздържал се“ –1; 

 Отсъства:  Юнзюле Шакирова 
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НУРШЕН ХАЛИЛОВА: Благодарим! Колеги въпроси, мнения, предложения? Да, г-н 

Исмаилов. 

 

 

БЮРХАН ИСМАИЛОВ: По-скоро като становище, относно отчета като мнение, нали 

трябва да се каже мнение. Аз мисля, че този отчет най- добре Общинската администрация 

сама си е дала оценка в първото изречение „Демографската перспектива в община Кубрат е 

- отлив на младежи от нея най-вече, поради липса на работа, особено в селата. Голяма част 

от младите хора се преселват в по-големите градове или емигрират в чужбина и не се връщат 

повече.“  Тоест всички дейности и мерки, които са предприети явно не са достатъчни, за да 

се преодолее тази негативна тенденция.  

 

 

НУРШЕН ХАЛИЛОВА: Демографският срив е национален. Всички го знаем. 

 

 

 

БЮРХАН ИСМАИЛОВ: И като извинение ли е?  

 

 

 

НУРШЕН ХАЛИЛОВА: Не, не, не. В национален мащаб е изобщо не е извинение, 

Демографският срив е в национален мащаб. 

 

 

БЮРХАН ИСМАИЛОВ: Така, с Комисиите стана въпрос, че нали къде трябва, къде не 

трябва искахме, нали точно да се уточним, дали съответните награди се дават като лични 

средства от Кмета на Община Кубрат като това са, нали публични общински средства, нали 

подарени дадени са от Кмета на града, на Общината за като награди на участващите отбори 

и състезатели. И аз така оставам с впечатлението, че когато се купува нещо се подчертава, 

че е със съдействието на Кмета на Общината, а ако не се купи трябва да го приемем като 

„Нестопанска цел “ ли?  

 

 

НУРШЕН ХАЛИЛОВА: Други въпроси г-н ? 

 

 

 

БЮРХАН ИСМАИЛОВ: Както искате така го преценете. На едно място почти към края на 

отчета се казва: „В петнадесетте села на Общината, младите хора  участват активно в 

обществения живот на селото“ Значи в едно село, младите хора не участват активно в 

обществения живот на селото?  

 

 

 

НУРШЕН ХАЛИЛОВА: Мисля че, вчера на Комисиите си изяснихме тези неща, но г-н 

Неби. 
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БЮРХАН ИСМАИЛОВ: Селата са шестнадесет, затова правя това уточнение. Значи в 

едно село, младите не участват активно в живота на селото.  

 

 

НУРШЕН ХАЛИЛОВА: Да, г-н Неби.  

 

 

АЛКИН НЕБИ: От 2017 година насам до сега лице което се е пенсионирало в Община 

Кубрат и работи в Община Кубрат, се пенсионира и на негово място започва един млад. Тук 

в отчета е посочено не само за младежта, за спортна зала „Турнир по мини Хандбал“, Кубрат 

спортува, Спортен клуб по „Борба“, и понеже Община Кубрат се представя от Кмета, 

Общината организира тези турнири, естествено  Кмета отива и награждава с общински пари 

са закупени  като организатор „Община Кубрат“ и е представлявана от Кмета. Преди време 

беше друг, но от Кмета се представлява на всякъде не само по спортните клубове и на друго 

събрание да отидем и на национално, Кмета представлява Община Кубрат. Значи аз не 

намирам нещо нередно да връча една Купа и въпрос дали средствата са мои или на 

Общината. Елементарно е!  

 

 

НУРШЕН ХАЛИЛОВА: Благодаря! Други въпроси, мнения?  

 

 

БЮРХАН ИСМАИЛОВ: С шестнадесетото село какво стана?  

 

 

АЛКИН НЕБИ: Кое шестнадесето?  

 

 

БЮРХАН ИСМАИЛОВ: Нали петнадесет села казвате, че младите хора участват активно 

в живота на селото, за шестнадесетото село какво става?  

 

 

НУРШЕН ХАЛИЛОВА: Да, задайте си въпроса. Кое е шестнадесетото село?  

 

 

БЮРХАН ИСМАИЛОВ: В отчета просто сте допуснали грешка. Селата не са петнадесет, 

а са шестнадесет. Трябваше просто, нали в сферата на шегата, но.  

 

 

НУРШЕН ХАЛИЛОВА: Да, г-н Калинов имате думата.  

 

 

СТЕФАН КАЛИНОВ /ДД „СА“/:  Ако обърнете внимание, става дума за „дейността на 

Читалищата в петнадесет населени места и Читалища, в които се развива дейност“. В едно, 

че няма Читалище затова не е отразено нищо.  
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БЮРХАН ИСМАИЛОВ: Добре де, къде казвате, че има Читалища? Самото изречение не 

предполага, нали да става въпрос за Читалища.  

 

 

НУРШЕН ХАЛИЛОВА: Колеги, други въпроси, мнение, предложения? Който е съгласен с Отчет 

за изпълнение на Общински План за младежта за 2023г. и на Общински План за младежта за 

2024г., моля да гласува.  

 

 

Проведе се гласуване... 

 

 Общинският съвет – Кубрат прие 

 

 

Р Е Ш Е Н И Е  № 26 

 

Съгласно чл. 15, ал.4 от Закона за младежта /ЗМ/, ежегодно кметовете на общини 

предоставят на областните управители, Общинския годишен план за младежта за текущата 

година и отчет за изпълнението на дейностите, насочени към младежите на територията на 

общината за предходната година. 

Съгласно чл. 16 от Закона. за младежта: Общинският план за младежта се приема от 

общинския съвет по предложение на кмета на общината след съгласуване с общинския 

консултативен съвет по въпросите за младежта, където такъв е създаден. 

Общинският план за младеж-га определя целите и приоритетите на общинската политика 

за. младежта, както и финансовите ресурси за неговата реализация в съответствие с 

Националната стратегия за младежта. 

Общинският план за младежта съдържа: 

1 . анализ на предизвикателствата пред младежта в съответната община; 

2. приоритетите и специфичните цели за провеждане на общинската политика за младежта 

и мерки за постигането им; 

3, описание на дейности, които допринасят за постигане па целите на Националната 

стратегия за младежта; 

4. организация и координация на дейностите за постигане на целите; 

5. действия по наблюдение, оценка и актуализация на общинския план за младежта; 

6. рсда и начина за осигуряване на информация и публичност на плана. 
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Областния управител изготвя областния план за младежта като обобщава общинските 

планове за младежта. Обобщената информация от областните администрации се подава в 

Министерство на младежта и спорта . 

Планът е публикуван па сайта на Общински съвет и Община Кубрат на 15.12.2023г. и в 

законовия 30- дневен срок, не са постъпили предложения, възражения и становища. 

Предвид това и па основание чл.21, ал. 1, т. l2 от ЗМСМА във връзка с чл. 15 и чл. 16, ал.  

от Закона за младежта, предлагам Общински съвет - гр. Кубрат , да. вземе следното 

Р Е Ш И: 

1. Приема отчета за изпълнение на Общинския план за младежта за 2023 г. 
/ Съгласно-Приложение 1 -неразделна част от настоящото решение/. 

2. Приема Общински План за младежта за 2024г. /Съгласно-Приложение 2 -
неразделна част от настоящото решение/. 

Настоящото решение, да бъде изпратено па Кмета на Община Кубрат и Областния 
управител на Област Разград в 7-днсвен срок от приемането му. 
Решението подлежи па оспорване в срока по Административнопроцесуален кодекс. 
 

 

 

Резултати от гласуването: От присъстващите 20 общински съветници гласували: 

„за” – 15 (петнадесет), „против” – 5 (пет), „въздържал се” – няма. 

 

 

НУРШЕН ХАЛИЛОВА: От присъстващите 20 общински съветници, гласували „за“, 

„против“, „въздържал се“. „Въздържал се“- няма, „Против“-5, „За“- 15.   Точка четвърта е 

приета. По точка пета: Извършване на вътрешни компенсирани промени в одобрената 

с Решение на общински съвет- Кубрат план-сметка за определяне на необходимите 

разходи по Закона за местните данъци и такси на Община Кубрат за 2024г. Докладва: 

Алкин Неби- Кмет на Община Кубрат. Заповядайте, г-н Неби.  

 

 

ПО ТОЧКА ПЕТА: 

 Извършване на вътрешни компенсирани промени в одобрената с Решение на общински съвет- 

Кубрат план-сметка за определяне на необходимите разходи по Закона за местните данъци и 

такси на Община Кубрат за 2024г. 

Докладва: Алкин Неби – кмет на община Кубрат 

 

protokol_4_26_app1.pdf
protokol_4_26_app2.pdf
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 Кметът на община Кубрат прочете предложението за решение. (Приложено е към настоящия 

протокол). 

 

 

НУРШЕН ХАЛИЛОВА: Благодаря, г-н Неби!  Да чуем становището на комисиите! Г-н 

Байрактаров. 

 

Становища на двете съвместни комисии – КЕИРБФ и КСДОЗКСВ:  

 

ЕРХАН БАЙРАКТАРОВ (Прочете становищата на двете съвместни комисии – КЕИРБФ и 

КСДОЗКСВ). 

ПО ТОЧКА ПЕТА: 

  По точка пета от дневния ред: Общинските съветници, членуващи в 

постоянните комисии, подкрепят така направеното предложение за решение, относно: 

Извършване на вътрешни компенсирани промени в одобрената с Решение на общински 

съвет- Кубрат план-сметка за определяне на необходимите разходи по Закона за местните 

данъци и такси на Община Кубрат за 2024г. 

 

КЕИРБФ – 7 членна комисия: КСДОЗКСВ – 7 членна комисия: 

Гласували от : 7 

„за“ – 7; 

„против“ – 0; 

„въздържал се“ – 0; 

Гласували от: 7 

„за“ - 7; 

„против“ – 0; 

„въздържал се“ – 0; 

 

 

НУРШЕН ХАЛИЛОВА: Благодаря! Г-н Гочев. 

 

Становища на двете съвместни комисии – ККУСДОСЕ и КЗЕОРМС: 

 

КАМБЕР ГОЧЕВ (Прочете становищата на двете съвместни комисии – ККУСДОСЕ и 

КЗЕОРМС. 

 

ПО ТОЧКА ПЕТА: 

 По точка пета от дневния ред: Общинските съветници, членуващи в постоянните 

комисии, подкрепят така направеното предложение за решение, относно: Извършване на 

вътрешни компенсирани промени в одобрената с Решение на общински съвет- Кубрат план-
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сметка за определяне на необходимите разходи по Закона за местните данъци и такси на 

Община Кубрат за 2024г. 

ККУСДОСЕ – 7 членна комисия: КЗЕОРМС – 7 членна комисия: 

Гласували от : 6 

„за“ – 6; 

„против“ – 0; 

„въздържал се“ – 0; 

Гласували от: 7 

„за“ – 7; 

„против“ – 0; 

„въздържал се“ –0; 

 Отсъства:  Юнзюле Шакирова 

 

 

НУРШЕН ХАЛИЛОВА: Благодаря! Колеги, въпроси, мнения, предложения? Няма. 

Преминаваме към  гласуване. Колеги, гласуването е поименно, зачитам имената.  

 

Проведе се поименно гласуване... 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

№ Име и фамилия Гласувал (а)  

1 Алисе Незирова За 

2 Анелия Енчева За 

3 Бистра Милева За 

4 Борислав Борисов За 

5 Бюрхан Исмаилов За 

6 Вели Хюсеин За 

7 Дахил Даил За 

8 Елица Митева За 

9 Ерхан Байрактаров За 

10 Камбер Гочев За 

11 Кяние Демиранова За 

12 Мехриджан Акифова За 

13 Наил Адил За 

14 Нуржихан Бахриева За 

15 Нуршен Халилова За 

16 Сезгин Али За 

17 Танжу Фетта За 

18 Тургай Якубов За 

19 Цветомир Цонев За 

20 Юмгюл Кедик За 

21 Юнзюле Шакирова Отсъства 
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Общинският съвет – Кубрат прие 

 

Р Е Ш Е Н И Е  № 27  

 

Месечните обезпечения и отчисления за 2023 г. и 2024 г. по чл. 60, ал. 2, т. 1 и 2 и чл. 64, 

ал. 1 от Закона за управление на отпадъците може да се разходват по решение на общинския 

съвет чрез вътрешни компенсирани промени, без да се изменя приетият от общинския съвет 

начин на определяне и размер на таксата за битови отпадъци. Средствата могат да бъдат 

използвани и за почистване на нерегламентирано изхвърлени отпадъци. 

(2) Дължимите месечни отчисления за 2023 г. и 2024 г. по чл. 60, ал. 2, т. 1 и 2 и чл. 64, 

ал. 1 от Закона за управление на отпадъците се внасят в срок до 31 декември на съответната 

година, когато не е прието решение на общинския съвет по ал. 1 за съответната година. 

Регионалната инспекция по околната среда и водите, на чиято територия се намира 

съответното депо, възстановява от банковата сметка за чужди средства преведените и 

неусвоени от общините месечни обезпечения и отчисления за 2023 г. по чл. 60, ал. 2, т. 1 и 

2 и чл. 64, ал. 1 от Закона за управление на отпадъците, за които има решение на общинския 

съвет по ал. 1, в срок до 30 април 2024 г. 

(3) Не се начисляват лихви върху дължимите суми за месечни отчисления за 2023 г. и 

2024 г. по чл. 60, ал. 2, т. 1 и 2 и чл. 64, ал. 1 от Закона за управление на отпадъците.“ 

  Предвид гореизложеното и съгласно § 26 от преходните и заключителни разпоредби на 

Закона за държавния бюджет на Република България за 2024 г. и § 21 от преходните и 

заключителните разпоредби на Закона за управление на отпадъците месечните обезпечения 

и отчисления за 2024 г. по чл. 60, ал. 2, т. 1 и 2 и чл. 64, ал. 1 от Закона за управление на 

отпадъците може да се разходват по решение на общинския съвет чрез вътрешни 

компенсирани промени, без да се изменя приетият от общинския съвет начин на определяне 

и размер на таксата за битови отпадъци. 

    Община Кубрат възнамерява да извърши вътрешни компенсирани промени в 

одобрената с решение на Общински съвет-Кубрат план-сметка за определяне на 

необходимите разходи по ЗМДТ за 2024 г. на Община Кубрат с оглед осигуряване на 

средства за изграждане на подземни съдове/контейнери за твърди битови отпадъци, 

закупуване на съдове за твърди битови отпадъци тип „Бобър“ и/или „Ракла“ и други 

подобни, закупуване на кошчета за смет, закупуване на техника за почистване на улични 
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платна, алеи и други места за обществено ползване, и друга техника, машини, съоръжения 

и оборудване, свързани с дейност „Чистота“, покриване на други разходи, пряко свързани с 

дейност „Чистота“, както и заделяне на средства за почистване на нерагламентирано 

изхвърлени отпадъци, като трансформира средствата, заделени в план-сметката за 

необходимите разходи на Община Кубрат за 2024 г. за изплащане на месечните обезпечения 

и отчисления за 2024 г. по чл. 60, ал. 2, т. 1 и 2 и чл. 64, ал. 1 от Закона за управление на 

отпадъците, в средства за извършване на посочените дейности с оглед подобряване на 

услугите по сметосъбиране и сметоизвозване  на твърди битови отпадъци и подобряване на 

екологичното състояние на общината. 

            На основание чл. 21, ал. 1, т. 6 от ЗМСМА във връзка с чл. 124 от Закона за 

публичните финанси,   § 26 от преходните и заключителни разпоредби на Закона за 

държавния бюджет на Република България за 2024 г., § 21 от преходните и заключителните 

разпоредби на Закона за управление на отпадъците (обн., ДВ, бр. 53 от 2012 г.; изм., бр. 66 

от 2013 г.; Решение № 11 на Конституционния съд от 2014 г. – бр. 61 от 2014 г.; изм., бр. 98 

от 2014 г., бр. 14 от 2015 г., бр. 105 от 2016 г., бр. 13, 85, 88 и 102 от 2017 г., бр. 53, 77 и 98 

от 2018 г., бр. 1, 25, 56 и 81 от 2019 г., бр. 105 от 2020 г., бр. 14, 18 и 19 от 2021 г., бр. 17 от 

2022 г. и бр. 11 от 2023 г.) , чл.54, ал.ал. 1 и 2 от  Наредба № 12 на ОбС за условията и реда 

за съставяне на бюджетната прогноза за местните дейности за следващите три години и за 

съставяне, приемане, изпълнение и отчитане на общинския бюджет, и чл.5, ал.1, т.5 от 

Правилника за организацията и дейността на Общинския съвет - Кубрат, неговите комисии 

и взаимодействието му с общинската администрация, предлагам Общински съвет – Кубрат 

да приеме следното 

Р  Е  Ш  И: 

1. Дава съгласие средствата на Община Кубрат за 2024 година, заделени с 

одобрената с решение на Общински съвет-Кубрат план-сметка за определяне на 

необходимите разходи по Закона за местните данъци и такси за 2024 г. за 

изплащане на месечните обезпечения и отчисления за 2024 г. по чл. 60, ал. 2, т. 

1 и 2 и чл. 64, ал. 1 от Закона за управление на отпадъците да бъдат 

трансформирани в средства за изграждане на подземни съдове/контейнери за 

твърди битови отпадъци на територията на община Кубрат, закупуване на 

съдове за твърди битови отпадъци тип „Бобър“/„Ракла“  и други подобни, 
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закупуване на кошчета за смет, закупуване на техника за почистване на улични 

платна, алеи и други места за обществено ползване, и друга техника, машини, 

съоръжения и оборудване, свързани с дейност „Чистота“, покриване на други 

разходи, пряко свързани с дейност „Чистота“ на територията на община 

Кубрат, включително почистване на нерагламентирано изхвърлени отпадъци,  

като задължава кмета на община Кубрат да извърши вътрешни компенсирани 

промени в план-сметката за определяне на необходимите разходи на Община 

Кубрат за 2024 година, без да се изменя приетият от общинския съвет начин на 

определяне и размер на таксата за битови отпадъци за 2024 година. 

 

           Настоящите решения да бъдат изпратени на кмета на Община Кубрат и областния 

управител на Област Разград в 7-дневен срок от приемането им. 

            Настоящите решения подлежат на обжалване в 14-дневен срок от обявяването им, 

пред Административен съд гр.Разград по реда на АПК. 

 

Резултати от поименното гласуване: От присъстващите 20 общински съветници 

гласували: „за” – 20 (двадесет), „против” – няма, „въздържал се” – няма. 

 

НУРШЕН ХАЛИЛОВА: Благодаря, колеги, от присъстващите 20 общински съветници, 20-„За“, 

„Против“- няма, “Въздържали се“- няма. Точка пета е приета. Преминаваме към шеста точка 

относно: Приемане на годишен ежегоден Доклад за изпълнение на Общия устройствен план 

на Община Кубрат за 2023 год. Докладва Алкин Неби-кмет на община Кубрат, заповядайте, г-

н Неби! Заповядайте, г-н Неби.  

 

 

ПО ТОЧКА ШЕСТА: 

Приемане на годишен ежегоден Доклад за изпълнение на Общия устройствен план на 

Община Кубрат за 2023 год.  

 

Кметът на община Кубрат прочете предложението за решение. (Приложено е към настоящия 

протокол). 

 

 

НУРШЕН ХАЛИЛОВА: Благодаря, г-н Неби! Да чуем становището на двете съвместни 

комисиите. Г-н Байрактаров! 
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Становища на двете съвместни комисии – КЕИРБФ и КСДОЗКСВ:  

 

 

ЕРХАН БАЙРАКТАРОВ (Прочете становищата на двете съвместни комисии – КЕИРБФ и 

КСДОЗКСВ). 

 

ПО ТОЧКА ШЕСТА: 

   По точка шеста от дневния ред: Общинските съветници, членуващи в 

постоянните комисии, подкрепят така направеното предложение за решение, относно: 

Приемане на годишен ежегоден Доклад за изпълнение на Общия устройствен план на 

Община Кубрат за 2023 година. 

 

КЕИРБФ – 7 членна комисия: КСДОЗКСВ – 7 членна комисия: 

Гласували от : 7 

„за“ – 7; 

„против“ – 0;  

„въздържал се“ – 0; 

Гласували от : 7 

„за“ – 7; 

„против“ – 0; 

„въздържал се“ – 0; 

 

 

НУРШЕН ХАЛИЛОВА: Благодаря! Г-н Гочев! 

 

 

           Становища на двете съвместни комисии – ККУСДОСЕ и КЗЕОРМС: 

 

КАМБЕР ГОЧЕВ (Прочете становищата на двете съвместни комисии – ККУСДОСЕ и 

КЗЕОРМС 

 

ПО ТОЧКА ШЕСТА: 

  По точка шеста от дневния ред: Общинските съветници, членуващи в постоянните 

комисии, подкрепят така направеното предложение за решение, относно: Приемане на 

годишен ежегоден Доклад за изпълнение на Общия устройствен план на Община Кубрат за 

2023 година. 

ККУСДОСЕ – 7 членна комисия: КЗЕОРМС – 7 членна комисия: 

Гласували от : 6 

„за“ – 6; 

„против“ – 0; 

„въздържал се“ – 0; 

Гласували от : 7 

„за“ – 7; 

„против“ – 0; 

„въздържал се“ – 0; 

 Отсъства:  Юнзюле Шакирова 
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НУРШЕН ХАЛИЛОВА: Благодаря! Колеги, мнения, въпроси? Преминаваме към 

гласуване, който е съгласен, моля да гласува. ‚Против“, „Въздържал се“ 

 

Проведе се гласуване... 

 

 Общинският съвет – Кубрат прие 

 

Р Е Ш Е Н И Е  № 28 

Настоящия доклад за изпълнението на Общия устройствен план / ОУП / на Община 

Кубрат е изготвен на основание чл. 127, ал. 9 от Закон за устройство на територията и 

обхваща 2023 г.. 

Общият устройствен план на Община Кубрат е придружен с необходимите схеми, 

правила и нормативи за прилагането му и е одобрен с Решение № 555 по протокол № 53 от 

28.03.2019 г. на Общински съвет – Кубрат. Горепосоченото Решение е публикувано в ДВ 

бр. 42 от 28.05.2019 г.. 

По същество той представлява основа за цялостното устройство на територията на 

общината. Предвижданията му определят общата структура и преобладаващото 

предназначение на териториите и посоките за развитие на техническата инфраструктура, 

опазването и социализирането на обектите на културно - историческото наследство и 

необходимите мерки за опазване на околната среда. 

Изпълнението на общия устройствен план е неразривно свързано с териториалното 

развитие и инвестиционното проектиране в Община Кубрат. 

Процедурите по промяна предназначението на поземлени имоти се определят с подробни 

устройствени планове /ПУП/, като същите се разрешават и одобряват в случай, че отговарят 

на функционалното зониране в ОУП на община Кубрат и правилата за неговото прилагане. 

Настоящият доклад обхваща ежегоден период за отчитане изпълнението на ОУП на 

Община Кубрат приет с решение № 555 по протокол № 53 от 28.03.2019 г. на Общински 

съвет – Кубрат. 

В съответствие с ОУП са разработени подробни устройствени планове на редица имоти 

в регулационните граници на гр. Кубрат и в извън урбанизираните територии. През отчетния 

период на действие са издадени 13 броя разрешения за изработване на Подробни 

устройствени планове (ПУП) или техни изменения а именно:  

 В кв. № 1 на гр. Кубрат - разрешава изработване на ПУП – ПР и ПЗ за УПИ № № IV 

– 48 и V – 49, с възложител „ТРАНС ТРЕЙДИНГ КАПИТАЛ“ ЕООД; 

 В кв. № 15 на с. Равно – разрешава изработване на ПУП – ИПР на УПИ № IV – 285 

и УПИ № III – 285, с възложител Неджати Ахмед; 

 В кв. № 42 на с. Беловец – разрешава изработване на ПУП – ПР на с. Беловец за кв. 

№ 42, с който се дава нов номер за УПИ I - „За озеленяване“, в съответствие с 

изискванията на НАРЕДБА № 8 за обема и съдържанието на устройствените планове, 

с възложител Община Кубрат; 

 В кв. № 40 на с. Беловец – разрешава изработване на ПУП – ПР на УПИ № № IV – 

323, V – 323 и III – 323, с възложител Станимир Станев; 
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 В кв. № 117 на гр. Кубрат – разрешава изработване на ПУП – ПЗ на ПИ с 

идентификатор 40422.505.2052, с възложител „ Жоро Транс 67 “ ЕООД; 

 В землището на с. Божурово – разрешава изработване на ПУП - ПЗ за ПИ с 

идентификатор 05058.357.1 по КК на с. Божурово, с възложител „ БУЛТРЕЙД – 

частна компания “ ЕАД; 

 В кв. № 11 в гр. Кубрат – разрешава изработване ПУП – ПР за УПИ № IV – 153 и 

УПИ № XI – 153, с възложител Исмаил Исмаил; 

 В кв. № 38 на с. Божурово – разрешава изработване на ПУП - ПП на трасе за 

довеждащ електропровод до Фотоволтаична електроцентрала 400 kW в ПИ 271, за 

който е отреден УПИ № IV – 271, с възложител „ Солар Божурово “ ООД; 

 В землището на с. Сеслав – разрешава изработване на План схеми към ПУП за 

водопровод и трасе на въздушна мрежа НН за ел. захранване на „ Селскостопанска 

сграда “ в ПИ с идентификатор 66295.342.14 по КК и КР, с възложител „ Феимов “ 

ЕООД; 

 В кв. № 117 на гр. Кубрат – разрешава изработване на ПУП – ИПР за УПИ № № XLIII 

– 3124, LXXI – 3125, LXXII – 3126 и LXX – 3123, с възложител „ АГРИКС БАЗА 

КУБРАТ “ ЕООД; 

 В кв. № 27 на с. Севар – разрешава изработване на ПУП – ПР и ПЗ за УПИ № №: II – 

420, III – 420, IV– 422, VI – 422, VII– 422, VIII – 422, IX – 422, X – 421, XI – 421, XII 

– 421, XIII – 421, XIV – 421, XV – 421, XVI – 420, с възложител от Бейхан Даудов; 

 В кв. № 62 на с. Юпер – разрешава изработване на ПУП – ПР на УПИ № I – 650 и 

УПИ № XV - 650, с възложител Ростислав Борисов; 

 В кв. № 26 на с. Беловец – разрешава изработване на ПУП – ПР и ПЗ за УПИ № № 

III – 548 и II – 547, с възложител „ КОРАЛ МОНО – ФИБЕР ТЕХНИК 

ИНТЕНАЦИОНАЛ “ ЕООД; 

 

В Община Кубрат през 2023 год. са въведени в експлоатация 36 броя обекти. 

За този период Община Кубрат е издала 94 броя разрешение за строеж, като: 

 по чл. 148 от ЗУТ – 56 броя; 

 по чл. 147 от ЗУТ – 38 броя; 

И в тази връзка и на основание чл. 21, ал. 1, т. 11 и ал. 2 от Закона за местното 

самоуправление и местната администрация (ЗМСМА) и чл. 127, ал. 9 от Закона за 

устройство на територията (ЗУТ), предлагам на Общински съвет – Кубрат, да вземе 

следното: 

 

РЕШИ: 

1. Приема ежегоден годишен доклад за изпълнение на Общия устройствен план на 

Община Кубрат за 2023 г. / съгласно приложение № 1 – неразделна чат от настоящето 

решение /. 

Настоящото решение да бъде изпратено на Кмета на Община Кубрат и Областния 

управител на област Разград в 7-дневен срок от приемането му. 

Настоящето решение подлежи на оспорване в 14 – дневен срок след обявяването му 

пред Административен съд гр. Разград по реда на АПК. 

 

protokol_4_28_app1.pdf
protokol_4_28_app1.pdf
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Резултати от гласуването: От присъстващите 20 общински съветници гласували: 

„за” – 20 (двадесет), „против” – няма, „въздържал се” – няма. 

 

НУРШЕН ХАЛИЛОВА: От присъстващите 20 общински съветници, „въздържал се“- няма, 

„против“-няма, „За“- 20 съветници. Точка шеста е приета. Седма точка относно: Придобиване на 

дълготрайни материални активи за снегопочистване на общинска пътна мрежа на територията 

на Община Кубрат. Докладва Алкин Неби – кмет на община Кубрат. Заповядайте, г-н Неби.  

 

 

ПО ТОЧКА СЕДМА:  

Придобиване на дълготрайни материални активи за снегопочистване на общинска пътна 

мрежа на територията на Община Кубрат. 

 

         Кметът на община Кубрат прочете предложението за решение. (Приложено е към настоящия 

протокол). 

 

 

НУРШЕН ХАЛИЛОВА: Благодаря, г-н Неби. Да чуем становището на комисиите! Първа и 

трета, г-н Байрактаров.   

 

Становища на двете съвместни комисии – КЕИРБФ и КСДОЗКСВ:  

 

ЕРХАН БАЙРАКТАРОВ (Прочете становищата на двете съвместни комисии – КЕИРБФ и 

КСДОЗКСВ). 

 

ПО ТОЧКА СЕДМА: 

 По точка седма от дневния ред: Общинските съветници, членуващи в постоянните 

комисии, подкрепят така направеното предложение за решение, относно: Придобиване на 

дълготрайни материални активи за снегопочистване на общинска пътна мрежа на 

територията на Община Кубрат. 

 

КЕИРБФ – 7 членна комисия: КСДОЗКСВ – 7 членна комисия: 

Гласували от: 7  

„за“ – 7; 

„против“ – 0; 

„въздържал се“ – 0; 

Гласували от: 7 

„за“ – 7;  

„против“ – 0; 

„въздържал се“ – 0; 

 

 

НУРШЕН ХАЛИЛОВА: Благодаря! Г-н Гочев! 
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Становища на двете съвместни комисии – ККУСДОСЕ и КЗЕОРМС: 

 

КАМБЕР ГОЧЕВ (Прочете становищата на двете съвместни комисии – ККУСДОСЕ и 

КЗЕОРМС. 

 

ПО ТОЧКА СЕДМА: 

 По точка седма от дневния ред: Общинските съветници, членуващи в постоянните 

комисии, подкрепят така направеното предложение за решение, относно: Придобиване на 

дълготрайни материални активи за снегопочистване на общинска пътна мрежа на 

територията на Община Кубрат. 

 

 

ККУСДОСЕ – 7 членна комисия: КЗЕОРМС – 7 членна комисия: 

Гласували от: 6 

„за“ – 6;  

„против“ – 0; 

„въздържал се“ –  0; 

Гласували от: 7 

„за“ -7; 

„против“ –0; 

„въздържал се“ – 0; 

 Отсъства:  Юнзюле Шакирова 

 

 

НУРШЕН ХАЛИЛОВА: Благодаря! Колеги въпроси, мнения, предложения? Чакаме 

снега. Преминаваме в режим на гласуване, който е „За“ моля да гласува. „Против“, 

„Въздържал се“. 

 

 

Проведе се гласуване... 

 

 Общинският съвет – Кубрат прие 

 

Р Е Ш Е Н И Е  № 29  

 

Към 31.12.2023 г. неусвоените средства от постъпилите през  2022 г. и 2023 г.  по 

бюджета на Община Кубрат трансфери от централния бюджет за зимно поддържане и 

снегопочистване на общинската пътна мрежа са в размер на 289 007 лв. От тях 148 017 лв. 

представляват преходен остатък от средствата за зимно поддържане за 2022 г. и 140 990 

лв. - преходен остатък от снегопочистване и зимно поддържане на общинска пътна мрежа 

за 2023 г. 
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 Съгласно чл.88 от Закона за държавния бюджет на Република България за 2024 г., 

неусвоените към 31 декември 2023 г. средства по бюджетите на общините от трансфера за 

зимно поддържане и снегопочистване на общинските пътища, постъпили през предходни 

години може да се разходват през 2024 г. за дейностите по зимно поддържане и 

снегопочистване на общинските пътища, регламентирани с Наредба № РД-02-20-19 от 

2012 година за поддържане и текущ ремонт на пътищата, издадена от министъра на 

регионалното развитие и благоустройство, както и за придобиване на дълготрайни 

материални активи за снегопочистване по решения на общинските съвети и за материали 

за обезопасяване на пътищата срещу хлъзгане. 

  На основание чл. 21, ал. 1, т.23 от ЗМСМА във връзка с чл. 5, ал.2 от Правилника 

за организацията и дейността на Общинския съвет – Кубрат, неговите комисии и 

взаимодействието му с общинската администрация и чл.88 от Закона за прилагане на 

разпоредби на Закона за държавния бюджет на Република България за 2024 г., предлагам 

Общински съвет-Кубрат да приеме следното   

Р  Е  Ш  И: 

 

1. Дава съгласие на Община Кубрат да закупи с неусвоените средства от 

постъпилите през 2022 г. и 2023 г. по бюджета на общината трансфери от 

централния бюджет за зимно поддържане и снегопочистване на общински 

пътища дълготрайни материални активи за снегопочистване на общинска 

пътна мрежа на територията на община Кубрат на обща стойност до 280 000 

лв.  (словом: двеста и осемдесет хиляди лева). 

  

 

 Настоящото решение да бъде изпратено на кмета на Община Кубрат и областния 

управител на Област Разград в 7-дневен срок от приемането му. 

 Настоящото решение подлежи на обжалване в 14-дневен срок от обявяването му, 

пред Административен съд гр.Разград по реда на АПК. 

 

 

Резултати от гласуването: От присъстващите 20 общински съветници гласували: 

„за” – 20 (двадесет), „против” – няма,  „въздържал се” – няма. 
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НУРШЕН ХАЛИЛОВА: „Против“- няма, „Въздържал се“- няма. От присъстващите 20 

общински съветници – гласували „За“-20. Точка седма е приета. Преминаваме към осма 

точка относно: Предоставяне на временен безлихвен заем в размер на 15 000 (петнадесет 

хиляди лева) лв. на СНЦ „МИГ Завет-Кубрат“. Докладва Алкин Неби- Кмет на Община 

Кубрат. Заповядайте, г-н Неби.  

 

 

ПО ТОЧКА ОСМА:  

Предоставяне на временен безлихвен заем в размер на 15 000 (петнадесет хиляди лева) 

лв. на СНЦ „МИГ Завет-Кубрат“. 

Докладва: Алкин Неби – кмет на община Кубрат 

 

 

                 Кметът на община Кубрат прочете предложението за решение. (Приложено е към 

настоящия протокол). 

 

 

НУРШЕН ХАЛИЛОВА: Благодарим, г-н Неби! Да чуем становището на комисиите! Г-н 

Байрактаров.   

 

Становища на двете съвместни комисии – КЕИРБФ и КСДОЗКСВ:  

 

ЕРХАН БАЙРАКТАРОВ (Прочете становищата на двете съвместни комисии – КЕИРБФ и 

КСДОЗКСВ). 

 

ПО ТОЧКА ОСМА: 

 По точка осма от дневния ред: Общинските съветници, членуващи в постоянните 

комисии, подкрепят така направеното предложение за решение, относно: Предоставяне на 

временен безлихвен заем в размер на 15 000 (петнадесет хиляди лева) лв. на СНЦ „МИГ 

Завет-Кубрат“. 

 

КЕИРБФ – 7 членна комисия: КСДОЗКСВ – 7 членна комисия: 

Гласували от :7 

„за“ – ; 7 

„против“ – ; 0  

„въздържал се“ – ; 0 

Гласували от : 7 

„за“ - ; 7 

„против“ – ; 0  

„въздържал се“ – ; 0 

 

 

НУРШЕН ХАЛИЛОВА: Благодаря! Г-н Гочев! 

  

Становища на двете съвместни комисии – ККУСДОСЕ и КЗЕОРМС: 
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КАМБЕР ГОЧЕВ (Прочете становищата на двете съвместни комисии – ККУСДОСЕ и 

КЗЕОРМС. 

ПО ТОЧКА ОСМА: 

  По точка осма от дневния ред: Общинските съветници, членуващи в 

постоянните комисии, подкрепят така направеното предложение за решение, относно:

 Предоставяне на временен безлихвен заем в размер на 15 000 (петнадесет хиляди лева) 

лв. на СНЦ „МИГ Завет-Кубрат“. 

 

ККУСДОСЕ – 7 членна комисия: КЗЕОРМС – 7 членна комисия: 

Гласували от : 6 

„за“ – 6; 

„против“ – 0; 

„въздържал се“ – 0; 

Гласували от : 7 

„за“ – 7; 

„против“ – 0; 

„въздържал се“ – 0; 

 Отсъства:  Юнзюле Шакирова 

НУРШЕН ХАЛИЛОВА: Благодаря! Колеги въпроси, мнения, предложения? 

Преминаваме към гласуване. Гласуването е поименно. Зачитам имената.  

 

Проведе се поименно гласуване... 

№ Име и фамилия Гласувал (а)  

1 Алисе Незирова За 

2 Анелия Енчева За 

3 Бистра Милева За 

4 Борислав Борисов За 

5 Бюрхан Исмаилов За 

6 Вели Хюсеин За 

7 Дахил Даил За 

8 Елица Митева За 

9 Ерхан Байрактаров За 

10 Камбер Гочев За 

11 Кяние Демиранова За 

12 Мехриджан Акифова За 

13 Наил Адил За 

14 Нуржихан Бахриева За 

15 Нуршен Халилова За 

16 Сезгин Али За 

17 Танжу Фетта За 

18 Тургай Якубов За 
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 Общинският съвет – Кубрат прие 

 

 

Р Е Ш Е Н И Е  № 30 

 

            На 15.12.2023г. в деловодството на Община Кубрат е постъпило искане с Вх.№УД-

02-19-2097 от страна на председателя на УС на СНЦ „Местна инициативна група Завет-

Кубрат“ относно предоставянето на краткосрочен безлихвен заем от страна на Община 

Кубрта в размер на 15 000,00 лв. (словом: петнадесет хиляди лева) за авансово финансиране 

на разходи  до възстановяването им от Разплащателна агенция – Държавен фонд 

„Земеделие“ гр. София. 

           Предвид гореизложеното и на основание чл.21, ал.1, т.10 от Закона за местното 

самоуправление и местната администрация във връзка с чл.104, ал.1, т.5 от Закона за 

публичните финанси и чл.5, ал.1, т.9 от Правилника за организацията и дейността на 

Общински съвет – Кубрат, неговите комисии и взаимодействието му с общинската 

администрация, предлагам Общински съвет – Кубрат да приеме следното 

 

РЕШИ: 

 

1. Дава съгласие Община Кубрат да предостави временен безлихвен заем в 

размер на 15 000 (петнадесет хиляди лева) лв. на СНЦ „МИГ Завет-Кубрат”. 

2. Средствата по т.1 следва да бъдат възстановени от СНЦ - МИГ „Завет-

Кубрат” в срок до 31.12.2024 г. Срокът за погасяване на заема може да 

превишава края на бюджетната година в случай че до 31.12.2024 г. заявените 

разходи за 2024 г. не бъдат възстановени от страна на Разплащателна агенция 

„Държавен фонд - Земеделие“.   

 

          Настоящето решение да бъде изпратено на Кмета на Община Кубрат и Областния 

управител на област Разград в 7 – дневен срок от приемането му. 

19 Цветомир Цонев За 

20 Юмгюл Кедик За 

21 Юнзюле Шакирова Отсъства 
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          Настоящето решение подлежи на оспорване в 14 – дневен срок след обявяването му 

пред Административен съд гр.Разград по реда на АПК. 

 

Резултати от поименното гласуване: От присъстващите 20 общински съветници 

гласували:  „за” – 20 (двадесет), „против” –няма,  „въздържал се” – няма. 

 

НУРШЕН ХАЛИЛОВА: Благодаря! Точка осма е приета. Преминаваме към точка девета 

относно: Безвъзмездно предоставяне на движима вещ- резервна техника камион 

(МПС), собственост на ОП „Чистота и БКС“- Кубрат. Докладва Алкин Неби – кмет на 

община Кубрат. Заповядайте, г-н Неби.  

 

 

ТОЧКА ДЕВЕТА:  

Безвъзмездно предоставяне на движима вещ- резервна техника камион (МПС), 

собственост на ОП „Чистота и БКС“- Кубрат.  

                                                                    Докладва: Алкин Неби – кмет на община Кубрат 

 

                 Кметът на община Кубрат прочете предложението за решение. (Приложено е към 

настоящия протокол). 

 

 

НУРШЕН ХАЛИЛОВА: Благодарим, г-н Неби! Да чуем становището на постоянните  

комисиите! Г-н Байрактаров.   

 

Становища на двете съвместни комисии – КЕИРБФ и КСДОЗКСВ:  

 

 

ЕРХАН БАЙРАКТАРОВ (Прочете становищата на двете съвместни комисии – КЕИРБФ и 

КСДОЗКСВ). 

ПО ТОЧКА ДЕВЕТА: 

 По точка девета от дневния ред: Общинските съветници, членуващи в постоянните 

комисии, подкрепят така направеното предложение за решение, относно: Безвъзмездно 

предоставяне на движима вещ- резервна техника камион (МПС), собственост на ОП 

„Чистота и БКС“- Кубрат. 

 

КЕИРБФ – 7 членна комисия: КСДОЗКСВ – 7 членна комисия: 

Гласували от : 7 

„за“ – 7;  

„против“ – 0; 

„въздържал се“ – 0; 

Гласували от : 7 

„за“ – 7; 

„против“ – 0;  

„въздържал се“ – 0; 
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НУРШЕН ХАЛИЛОВА: Благодаря! Г-н Гочев! 

  

Становища на двете съвместни комисии – ККУСДОСЕ и КЗЕОРМС: 

 

КАМБЕР ГОЧЕВ (Прочете становищата на двете съвместни комисии – ККУСДОСЕ и 

КЗЕОРМС. 

ПО ТОЧКА ДЕВЕТА: 

 По точка девета от дневния ред: Общинските съветници, членуващи в постоянните 

комисии, подкрепят така направеното предложение за решение, относно: Безвъзмездно 

предоставяне на движима вещ- резервна техника камион (МПС), собственост на ОП 

„Чистота и БКС“- Кубрат. 

 

ККУСДОСЕ – 7 членна комисия: КЗЕОРМС – 7 членна комисия: 

Гласували от : 6 

„за“ – 5; 

„против“ – 0; 

„въздържал се“ –1; 

Гласували от : 7 

„за“ – 6; 

„против“ – 0; 

„въздържал се“ – 1; 

 Отсъства: Юнзюле Шакирова 

 

НУРШЕН ХАЛИЛОВА: Благодаря! Колеги, мнения, въпроси, предложения? Не виждам. 

Преминаваме към гласуване, гласуването е поименно. Зачитам имената.  

 

 

 Проведе се поименно гласуване... 

№ Име и фамилия Гласувал (а)  

1 Алисе Незирова За 

2 Анелия Енчева За 

3 Бистра Милева Въздържал се 

4 Борислав Борисов За 

5 Бюрхан Исмаилов Въздържал се 

6 Вели Хюсеин За 

7 Дахил Даил За 

8 Елица Митева За 

9 Ерхан Байрактаров За 

10 Камбер Гочев За 

11 Кяние Демиранова За 

12 Мехриджан Акифова За 
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Общинският съвет – Кубрат прие 

 

 

 

 Р Е Ш  Е Н И Е  № 31 

 

    Със свое Решение № 531 по Протокол № 49 от 30.08.2023г., Общински съвет-гр. Кубрат 

е предоставил за безвъзмездно и временно ползване неизползваем и към настоящият момент 

-Специален автомобил Мерцедес Еконик с рег.№ РР 7015 ВК на Община Самуил за срок не 

по-дълъг от 31.12.2023г. или при отпадане на необходимостта от ползването. 

    В деловодството на Община Кубрат, е постъпила молба с вх.№ УД-02-18-57/11.01.2024г. 

от г-н Джевдет Азис –Кмет на Община Самуил относно: Временно предоставяне на 

движима веща-резервна техника- камион за нуждите по сметосъбиране и сметоизвозване на 

Община Самуил.  

Община Самуил е обявила процедура за възлагане на обществена поръчка с предмет 

„Доставка на нов, неупотребяван специализиран автомобил за сметосъбиране и 

сметоизвозване“, по която все още няма избран изпълнител. 

С цел навременно изпълнение и спазване на План-графика за почистване на наличните 

замърсявания с отпадъци на територията на Община Самуил се обръщат към Община 

Кубрат с молба за удължаване на срока за Договор за наем № 112/01.09.2023г. между двете 

общини до 31.05.2024г. 

Общинското предприятие „Чистота и БКС“ -Кубрат разполага с два резервни автомобила, 

от които единият е неизползваем към настоящият момент -Специален автомобил Мерцедес 

Еконик с рег.№ РР 7015 ВК.  

Съгласно чл.11, ал.2  от Правилника за  устройството, организацията и дейността на 

общинско предприятие ''Чистота и БКС'' гр. Кубрат:“ Общинско предприятие ''Чистота и 

БКС'' гр. Кубрат не може да се разпорежда с предоставеното му имущество /ДМА и други/. 

Това се извършва след решение на общинския съвет и съгласно действащото 

законодателство.“ 

В предвид защитата на особено важни обществени интереси и предоставяне на качествени 

услуги на територията на Община Самуил за жителите й, считам, че следва да се допусне 

предварително изпълнение на настоящото решение. 

 

Предвид гореизложеното и на основание чл. 21, ал. 1, т. 8 и ал. 2 от ЗМСМА, във връзка с 

чл. 11, ал. 2 от Правилника за  устройството, организацията и дейността на Общинско 

13 Наил Адил За 

14 Нуржихан Бахриева За 

15 Нуршен Халилова За 

16 Сезгин Али За 

17 Танжу Фетта За 

18 Тургай Якубов За 

19 Цветомир Цонев За 

20 Юмгюл Кедик За 

21 Юнзюле Шакирова Отсъства 
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предприятие ''Чистота и БКС'' гр. Кубрат, предлагам Общински съвет-гр.Кубрат, да вземе 

следното 

 

Р Е Ш И: 

 

1. Дава съгласие  за удължаване срока на Договор №112/01.09.2023г.  за 

безвъзмездно временно предоставяне за ползване на Община  Самуил -следната 

движима вещ-резервна техника (МПС), собственост на ОП„Чистота и БКС“-

Кубрат- Мерцедес Еконик с рег.№ РР 7015 ВК, вид гориво: дизел, цвят: 

червен/сив за срок не по-дълъг от 31.05.2024г. или при отпадане на 

необходимостта от ползването. 

2. Задължава двете страни, да подпишат Допълнително споразумение към 

Договор №112/01.09.2023г. по т.1 от настоящото решение, като в останала си 

част договорът остава непроменен. 

 

3. С оглед на защитата на особено важни обществени интереси и предоставяне на 

качествени услуги на територията на Община Самуил за жителите й, 

Общинския съвет гр. Кубрат, допуска предварително изпълнение на 

настоящото решение. 

 

    Настоящото решение да бъде изпратено на Кмета на Община Кубрат и Областния 

управител на област Разград в 7 – дневен срок от приемането му. 

      Настоящото решение подлежи на оспорване в срока по АПК пред Административен съд 

Разград. 

На основание чл. 60, ал. 1 от АПК и предвид необходимостта от осигуряване защита на 

особено важни и значими обществени интереси, да се допусне предварително изпълнение 

на решението. Разпореждането за допускане на предварително изпълнение 

подлежи на оспорване в 3-дневен срок по реда на Административно-процесуалния кодекс. 

 

 

Резултати от поименното гласуване: От присъстващите 20 общински съветници 

гласували: „за” – 18 (осемнадесет), „против” – няма,  „въздържал се” – 2 (двама). 

 

 

 

НУРШЕН ХАЛИЛОВА: От присъстващите 20 общински съветници – 2- „Въздържали се“, 

18- „За“-20. Точка девета е приета. Преминаваме към десета точка относно: Колеги, 10-

минутна почивка. След 10 минути ще продължим.  

 

/ Съгласно чл. 54, ал.2 от Правилника за организацията и дейността на Общински съвет – 

Кубрат, неговите комисии и взаимодействието му с общинската администрация Мандат 

2023 г. - 2027г., е ОБЯВЕНА Е 10-МИНУТНА ПОЧИВКА  /  

 

НУРШЕН ХАЛИЛОВА: Колеги всички върнаха ли се? Да продължим колеги със десета 

точка. Дотам ли стигнахме? Десета точка относно: Даване на съгласие за предоставяне 
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под наем на имоти- полски пътища, попадащи в масиви за ползване за стопанската 

2023/2024г. на територията на община Кубрат и определяне на цена за ползването им. 

Докладва Женифер Пойраз- зам.-кмет на община Кубрат. Заповядайте, г-жо Пойраз. 

 

 

 

ТОЧКА ДЕСЕТА:  

Даване на съгласие за предоставяне под наем на имоти- полски пътища, попадащи в 

масиви за ползване за стопанската 2023/2024г. на територията на община Кубрат и 

определяне на цена за ползването им. 

                                                    Докладва Женифер Пойраз- зам.-кмет на община Кубрат. 

 

 

Заместник-кметът на община Кубрат прочете предложението за решение. (Приложено е 

към настоящия протокол). 

 

 

НУРШЕН ХАЛИЛОВА: Благодаря, г-жо Пойраз!  Да чуем мнението, становището на 

постоянните  комисиите! Г-н Байрактаров.   

 

Становища на двете съвместни комисии – КЕИРБФ и КСДОЗКСВ:  

 

 

ЕРХАН БАЙРАКТАРОВ (Прочете становищата на двете съвместни комисии – КЕИРБФ 

и КСДОЗКСВ) 

 

 

ПО ТОЧКА ДЕСЕТА: 

 По точка десета от дневния ред: Общинските съветници, членуващи в постоянните 

комисии, подкрепят така направеното предложение за решение, относно: Даване на 

съгласие за предоставяне под наем на имоти- полски пътища, попадащи в масиви за ползване 

за стопанската 2023/2024г. на територията на община Кубрат и определяне на цена за 

ползването им. 

 

КЕИРБФ – 7 членна комисия: КСДОЗКСВ – 7 членна комисия: 

Гласували от : 7 

„за“ – 7; 

„против“ – 0; 

„въздържал се“ – 0; 

Гласували от : 7 

„за“ -7; 

„против“ – 0; 

„въздържал се“ – 0; 

 

 

НУРШЕН ХАЛИЛОВА: Благодаря! Г-н Гочев! 

  

Становища на двете съвместни комисии – ККУСДОСЕ и КЗЕОРМС: 
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КАМБЕР ГОЧЕВ (Прочете становищата на двете съвместни комисии – ККУСДОСЕ и 

КЗЕОРМС. 

ПО ТОЧКА ДЕСЕТА: 

 По точка десета от дневния ред: Общинските съветници, членуващи в постоянните 

комисии, подкрепят така направеното предложение за решение, относно: Даване на 

съгласие за предоставяне под наем на имоти- полски пътища, попадащи в масиви за ползване 

за стопанската 2023/2024г. на територията на община Кубрат и определяне на цена за 

ползването им. 

 

ККУСДОСЕ – 7 членна комисия: КЗЕОРМС – 7 членна комисия: 

Гласували от : 6 

„за“ – 6; 

„против“ – 0; 

„въздържал се“ – 0; 

Гласували от : 7 

„за“ – 7; 

„против“ – 0; 

„въздържал се“ – 0; 

 Отсъства:  Юнзюле Шакирова 

 

 

НУРШЕН ХАЛИЛОВА: Благодаря! Колеги имате ли предложения, въпроси, мнения? Да, 

г-жа Митева? 

 

 

ЕЛИЦА МИТЕВА:  Във връзка с така направеното Предложение за решение, аз имам два 

и съответно към тези два въпроса, две предложения. Съгласно ЗСПЗЗ от чл. 37в, ал.17е 

посочено, че: „Ползвателят осигурява достъп до имотите в реални граници“, моето 

предложение е: Дали може в договорите, които се сключват  с ползвателите, да има клауза 

да спазват тази разпоредба, защото ползвателите на имотите, в голяма част от случаите 

разорават пътищата, слагат ограничителни линии достъпът до другите имоти, особено тези 

които са в реални граници е ограничен, и едва ли не, да те владеят пътя на годно правно 

основание тоест Договора за наем, който са сключили със собственика- Община Кубрат, но 

това не означава, че те трябва да ограничават достъпа. Затова моето предложение към 

Общината е, когато се сключват договорите с ползвателите, ако може това да бъде заложено 

като клауза в договора. Другият ми въпрос е в чл. 37в, ал. 21 на същия ЗСПЗЗ пише че: 

„Средствата, които се получават от Общината, във връзка с договорите за наем, се 

изразходват по Заповед на Кмета на Общината, за трасиране и поддържане на тези полски 

пътища“. И искам да попитам: Дали тези средства се използват  по предназначение, защото 

моите наблюдения в населеното място, в което живея почивните дни, така да се каже и е във 

връзка с това, че имам наблюдения- не се използват. Там пътищата първо не отговарят на 

ширината на която трябва да са, не се трасират, не се поддържат, целите са в коловози и в 

тази връзка аз имам едно предложение. В четвъртото Предложение за решение  заложено: 

„Общински съвет Кубрат определя 30 на сто от постъпленията от отдаване под наем на 

имоти-полски пътища да се използват за изпълнение на дейности от местно значение в 

съответното кметство.“ Моето предложение е: Това е минимума 30% е минимума, който 



46 

 

законно за местното самоуправление и местната администрация е определил, да са за 

съответното населено място. Моето предложение е да са 40%  така за селата ще има повече 

средства от тези пари, които са от постъпления от наем на полски пътища. Благодаря.  

 

 

 

НУРШЕН ХАЛИЛОВА: Благодаря. Колеги има постъпили предложения, който е съгласен 

с така направените предложения, моля да гласува. Който е „За“. 8-„За“, „Против“. 

Благодаря. Предложението не се приема.  

 

 

АЛКИН НЕБИ: Поименно.  

 

 

НУРШЕН ХАЛИЛОВА: Не, това е предложението на г-жа Митева. Пак ли поименно?  

 

Проведе се поименно гласуване за направеното предложение на Елица Митева... 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 Общинският съвет – Кубрат не прие направеното предложение на Елица Митева. 

№ Име и фамилия Гласувал (а)  

1 Алисе Незирова Против 

2 Анелия Енчева За 

3 Бистра Милева За 

4 Борислав Борисов За 

5 Бюрхан Исмаилов За 

6 Вели Хюсеин Против 

7 Дахил Даил Против 

8 Елица Митева За 

9 Ерхан Байрактаров Против 

10 Камбер Гочев Против 

11 Кяние Демиранова Против 

12 Мехриджан Акифова Против 

13 Наил Адил Против 

14 Нуржихан Бахриева За 

15 Нуршен Халилова Против 

16 Сезгин Али Против 

17 Танжу Фетта За 

18 Тургай Якубов За 

19 Цветомир Цонев За 

20 Юмгюл Кедик Против 

21 Юнзюле Шакирова Отсъства 
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Резултати от гласуването за направеното предложение на Елица Митева: От 

присъстващите 20 общински съветници гласували: „за” – 8 (осем), „против” –12 

(дванадесет),  „въздържал се” – няма. 

 

 

НУРШЕН ХАЛИЛОВА: Така направеното предложение на г-жа Митева, не се приема. Други 

мнения, въпроси, предложения? Да чуем становището на Комисиите. Господин Байрактаров.  

 

Становища на двете съвместни комисии – КЕИРБФ и КСДОЗКСВ:  

 

 

ЕРХАН БАЙРАКТАРОВ (Прочете становищата на двете съвместни комисии – КЕИРБФ 

и КСДОЗКСВ) 

 

ПО ТОЧКА ДЕСЕТА: 

 По точка десета от дневния ред: Общинските съветници, членуващи в постоянните 

комисии, подкрепят така направеното предложение за решение, относно: Даване на 

съгласие за предоставяне под наем на имоти- полски пътища, попадащи в масиви за ползване 

за стопанската 2023/2024г. на територията на община Кубрат и определяне на цена за 

ползването им. 

 

 

/Последва коментар между съветниците, че вече са прочетени становищата по тази 

точка/  

 

 

НУРШЕН ХАЛИЛОВА: Ние в момента гласувахме направеното предложение на г-жа 

Митева. То не се прие. Сега преминаваме към гласуване на точка десета. Колеги по точка 

десета: Даване на съгласие за предоставяне под наем на имоти- полски пътища, 

попадащи в масиви за ползване за стопанската 2023/2024г. на територията на община 

Кубрат и определяне на цена за ползването им. Гласуването е поименно, който е 

съгласен, поименно е гласуването. Зачитам имената по списък.  

 

Проведе се поименно гласуване на основното предложение... 

№ Име и фамилия Гласувал (а)  

1 Алисе Незирова За 

2 Анелия Енчева За 

3 Бистра Милева Въздържал се 

4 Борислав Борисов Въздържал се 

5 Бюрхан Исмаилов За 

6 Вели Хюсеин За 

7 Дахил Даил За 
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Общинският съвет – Кубрат прие 

 

Р Е Ш Е Н И Е  № 32 

 

Ежегодно със заповед на директора на областна дирекция „Земеделие“ се назначава 

комисия за всяко землище на територията на общината, която ръководи сключването на 

споразумения за създаване на масиви за ползване. Целта на споразумението е собствениците 

и/или ползвателите да уедрят обработваните от тях земеделски земи, чрез преразпределение 

на собствените или ползваните от тях имоти на правно основание. 

 Съгласно разпоредбата на чл.37в, ал.4 от ЗСПЗЗ в масивите за ползване могат да се 

включват и проектираните в плана за земеразделяне полски пътища, отразени в плана за 

земеразделяне, в картата на съществуващи и възстановими стари граници и в картата на 

възстановената собственост напоителни канали, които не функционират,  попадащи в 

масиви за ползване на съответния ползвател.  

Редът за предоставяне на полските пътища и определянето на цена за тяхното 

ползване е регламентиран в чл.37в, ал.16 от Закона за собствеността и ползването на 

земеделските земи (ЗСПЗЗ). 

В тази връзка на основание чл.37в, ал.16 от ЗСПЗЗ в Община Кубрат е постъпило 

искане с Вх.№ 24-01-1/04.01.2024г. от директора на Областната дирекция "Земеделие" - 

Разград за предоставяне на имоти- полски пътища, включени в масивите за ползване на 

всички землища на територията на община Кубрат за стопанската 2023/2024 година. 

Неразделна част от искането са влезлите в сила заповеди по чл.37в, ал. 4 от ЗСПЗЗ  на 

директора на ОДЗ- Разград за разпределение на масивите в землищата на общината. В 

Приложение № 2 към заповедите за всяко населено място са описани подробно номерата на 

имотите с начин на трайно ползване-полски пътища, за които има подадени заявления от 

ползвателите на съответните масиви.  

При липса на произнасяне от общинският съвет в едномесечен срок от искането, 

полските пътища ще се предоставят със заповед на Директора на ОД “Земеделие“ - Разград 

по цена в размер на средното рентно плащане  за съответното землище. 

8 Елица Митева Въздържал се 

9 Ерхан Байрактаров За 

10 Камбер Гочев За 

11 Кяние Демиранова За 

12 Мехриджан Акифова За 

13 Наил Адил За 

14 Нуржихан Бахриева Въздържал се 

15 Нуршен Халилова За 

16 Сезгин Али За 

17 Танжу Фетта За 

18 Тургай Якубов Въздържал се 

19 Цветомир Цонев Въздържал се 

20 Юмгюл Кедик За 

21 Юнзюле Шакирова Отсъства 
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С оглед на гореизложеното и  на основание  чл. 21, ал.1, т.8 и чл. 52, ал.5, т.2 от Закона 

за местното самоуправление и местната администрация, във връзка с чл.37в, ал.16 от Закона 

за собствеността и ползването на земеделските земи предлагам, Общински съвет гр. Кубрат, 

да вземе следните 

Р Е Ш И: 

  

1. Дава съгласие да бъдат предоставени под наем за стопанската 2023/2024 г. имоти 

- полски пътища, попадащи в масиви за ползване на земеделски земи, съгласно влезли 

в сила заповеди по чл.37в, ал.4 от ЗСПЗЗ на директора на ОД “Земеделие“ Разград, 

подробно описани в Приложение № 2 за всяко населено място на територията на 

община Кубрат, неразделна част от настоящото решение. 

2. Определя годишна наемна цена на декар за ползване на имотите по т.1 в размер 

на средното годишно рентно плащане за съответните землища на територията на 

община Кубрат, публикувани в сайта на ОД “Земеделие“ гр. Разград.  

3. Възлага на Кмета на Община Кубрат, в 7-дневен срок от влизане в сила на 

решението да издаде заповед, която да се публикува на интернет страницата на 

общината. След заплащане на дължимите суми по заповедта да сключи едногодишни 

договори с ползватели-участници в споразуменията за създаване на масиви за 

ползване. 

      4. На основание чл.52, ал.5, т.2 от Закона за местното самоуправление и местната 

администрация, Общински съвет Кубрат определя 30 на сто от постъпленията от 

отдаване под наем на имоти-полски пътища да се използват за изпълнение на дейности 

от местно значение в съответното кметство по местонахождение на имотите. 

 

Настоящите решения, да бъдат изпратени на Кмета на Община Кубрат и Областния 

управител на Област Разград в 7-дневен срок от приемането им. 

Решенията подлежат на оспорване в срока по АПК пред Административен съд 

Разград. 

 

 

Резултати от поименното гласуване: От присъстващите 20 общински съветници 

гласували: „за” – 14 (четиринадесет), „против” – няма,  „въздържал се” – 6 (шест). 

 

 

 

НУРШЕН ХАЛИЛОВА: От присъстващите 20 общински съветници – гласували „За“-14, 

„Въздържал се“-6. Точка десета е приета. Преминаваме към единадесета точка относно: 

Ползване на дървесина от горски територии- общинска собственост през 2024 година. 
Докладва Мирослав Йорданов- зам.-кмет на община Кубрат. Заповядайте г-н Йорданов.  

 

 

ТОЧКА ЕДИНАДЕСЕТА: 

Ползване на дървесина от горски територии- общинска собственост през 2024 година.  

                                             Докладва Мирослав Йорданов- зам.-кмет на община Кубрат.  

  

Заместник-кметът на община Кубрат прочете предложението за решение. (Приложено е 

към настоящия протокол) 

protokol_4_32_app1.zip
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НУРШЕН ХАЛИЛОВА: Благодарим, г-н Йорданов!  Да чуем мнението, становището на 

постоянните  комисиите! Г-н Байрактаров.   

 

Становища на двете съвместни комисии – КЕИРБФ и КСДОЗКСВ:  

 

 

ЕРХАН БАЙРАКТАРОВ (Прочете становищата на двете съвместни комисии – КЕИРБФ 

и КСДОЗКСВ) 

 

 

ПО ТОЧКА ЕДИНАДЕСЕТА: 

 По точка единадесета от дневния ред: Общинските съветници, членуващи в 

постоянните комисии, подкрепят така направеното предложение за решение, относно: 

Ползване на дървесина от горски територии- общинска собственост през 2024 година. 

 

/ЕРХАН БАЙРАКТАРОВ: От КЕИРБФ – тя е 7 членна комисия, г-жа  Мехриджан Акифова не 

участва в гласуването на основание чл. 37, ал. 1 от ЗМСМА/  

 

КЕИРБФ – 7 членна комисия: КСДОЗКСВ – 7 членна комисия: 

Гласували от : 6 

„за“ – 6; 

„против“ – 0; 

„въздържал се“ – 0; 

Гласували от : 7 

„за“ – 7; 

„против“ – 0 ; 

„въздържал се“ – 0; 

  

/На основание чл. 37, ал. 1 от ЗМСМА, Мехриджан Акифова не участва в гласуването/ 

 

НУРШЕН ХАЛИЛОВА: Благодаря! Г-н Гочев! 

  

Становища на двете съвместни комисии – ККУСДОСЕ и КЗЕОРМС: 

 

КАМБЕР ГОЧЕВ (Прочете становищата на двете съвместни комисии – ККУСДОСЕ и 

КЗЕОРМС. 

ПО ТОЧКА ЕДИНАДЕСЕТА: 

 По точка единадесета от дневния ред: Общинските съветници, членуващи в 

постоянните комисии, подкрепят така направеното предложение за решение, относно: 

Ползване на дървесина от горски територии- общинска собственост през 2024 година. 

ККУСДОСЕ – 7 членна комисия: КЗЕОРМС – 7 членна комисия: 

Гласували от : 5 

„за“ – 5; 

„против“ – 0; 

„въздържал се“ – 0; 

Гласували от : 7 

„за“ – 7; 

„против“ – 0; 

„въздържал се“ – 0; 
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 Отсъства:  Юнзюле Шакирова 

 

/ КАМБЕР ГОЧЕВ: На основание чл. 37, ал. 1 от ЗМСМА, Мехриджан Акифова не участва 

в гласуването/ 

 

 

НУРШЕН ХАЛИЛОВА: Благодаря! Колеги, мнения, предложения, въпроси? Да преминем към 

гласуване. Гласуването е поименно, зачитам. 

 

Проведе се поименно гласуване... 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

 

 

 

 

 

 

 

Общинският съвет – Кубрат прие 

 

 

 

 

 

№ Име и фамилия Гласувал (а)  

1 Алисе Незирова За 

2 Анелия Енчева За 

3 Бистра Милева За 

4 Борислав Борисов За 

5 Бюрхан Исмаилов За 

6 Вели Хюсеин За 

7 Дахил Даил За 

8 Елица Митева За 

9 Ерхан Байрактаров За 

10 Камбер Гочев За 

11 Кяние Демиранова За 

12 
Мехриджан Акифова Не участва в 

гласуването 

13 Наил Адил За 

14 Нуржихан Бахриева За 

15 Нуршен Халилова За 

16 Сезгин Али За 

17 Танжу Фетта За 

18 Тургай Якубов За 

19 Цветомир Цонев За 

20 Юмгюл Кедик За 

21 Юнзюле Шакирова Отсъства 



52 

 

 Р Е Ш Е Н И Е  № 33 

Ползването на дървесина от горските територии – общинска собственост се 

осъществява чрез продажба на стояща дървесина на корен или чрез добив и продажба на 

добита дървесина. Начините на продажба на добита дървесина се определят с Решение на 

Общински съвет Кубрат. 

С цел задоволяване нуждите на ветерани от войните, военноинвалиди и 

военнопострадали от войните и лица с трайно намалена работоспособност, чийто постоянен 

адрес е на територията на Община Кубрат, с дърва през есенно-зимния сезон 2024година е 

необходимо да се разреши добива на 4000 ( четири хиляди)пространствени кубически метра 

дърва за огрев от горски територии – общинска собственост. 

За задоволяване нуждите на общинските бюджетни структури, молитвени домове и храмове 

с дърва през есенно-зимния сезон 2024 година е необходимо да се разреши добива на 1600 

(хиляда и шестстотин) пространствени кубически метра дърва за огрев от горски територии 

– общинска собственост. 

Предвид гореизложеното и на основание чл.21 ал.1,т.8 от ЗМСМА, чл.112, ал.1,т.2 и 

ал.2 от Закона за горите, чл.5, ал.1,т.2, ал.3 и чл.71, ал.5, т.3 и ал.6, т.1 от Наредбата за 

условията и реда за възлагане изпълнението на дейности в горските територии –държавна и 

общинска собственост, и за ползването на дървесина и недървесни горски продукти, 

предлагам на Общинският съвет – гр. Кубрат, да вземе следното 

 

Р Е Ш И: 

 

1. Разрешава добива и продажбата на 4000 (четири хиляди) пространствени кубически 

метра /прм3/ дървесина от общинския горски фонд, стопанисван и управляван от 

„Кубратска гора“ ЕООД, за задоволяване на нужди на ветерани, военноинвалиди и 

военно-пострадали от войните и лица с трайно намалена работоспособност с над 50 

процента, чийто настоящ адрес е на територията на община Кубрат през последните 

шест месеца (без прекъсване) към датата на подаване на молбата. На всяко 

правоимащо лице да се предоставят по 3/три/ прм3 дърва за огрев. Обобщените 

списъци с правоимащи лица да се предоставят за одобрение от Кмета на Община 

Кубрат, придружен с издаден по съответния закон ред документ, доказващ 

принадлежността им към съответната група (удостоверение по чл.4 от Правилника за 

прилагане на закона за ветераните от войните, книжка по чл.12 от Закона за 

военноинвалидите и военнопострадалите и Експертно решение от ТЕЛК за лица с 

трайно намалена работоспособност). 

Определя цена на предоставената дървесина от 50.00 лв. на пространствен 

кубически метър дърва с ДДС, с включени разходи по транспортиране. 

На ветераните от войните, военноинвалидите и военно-пострадалите от Община 

Кубрат да се предоставят безплатно, като всички разходи по добива и транспорта се 

поемат от „Кубратска гора „ЕООД. 

 

2. Разрешава добива и продажбата на 1600 (хиляда и шестстотин) пространствени 

кубически метра /прм3/ дървесина от общинския горски фонд за 2024г., стопанисван и 

управляван от „Кубратска гора“ ЕООД, за задоволяване нуждите на общинските 

бюджетни структури, молитвени домове и храмове. Посоченият обем дървесина да се 

разпредели по списъци, одобрени от Кмета на Община Кубрат. 
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Определя цена на предоставената дървесина от 36.00(тридесет и шест) лв. на 

пространствен кубически метър дърва с ДДС, с включени разходи по транспортиране. 

 

3. Предоставените количества по т.1 и 2. да са в рамките на одобрения план за 

ползване на дървесина за 2024 година на „Кубратска гора“ ЕООД.  

 

Настоящото решение да бъде изпратено на кмета на Община Кубрат и областния 

управител на Област Разград в 7-дневен срок от приемането му. 

 

Настоящото решение подлежи на обжалване в 14-дневен срок от обявяването му пред 

Административен съд гр. Разград по реда на АПК. 

 

Резултати от поименното гласуване: От присъстващите 20 общински съветници 

гласували: „за” – 19 (деветнадесет), „против” – няма,  „въздържал се” – няма, на 

основание чл. 37, ал. 1 от ЗМСМА, Мехриджан Акифова не участва в гласуването/ 

 

 

/ ЗАБЕЛЕЖКА: Има допусната техническа грешка в точка 2, изречение първо, в което е 

посочена „2021г.“ вместо „2024г.“/ 

 

 

НУРШЕН ХАЛИЛОВА: От присъстващите 20 общински съветници – 19- „За“, Мехриджан 

Акифова, не гласува. Точка единадесета е приета. Преминаваме към точка дванадесета от 

Дневния ред: Утвърждение на списъка на общинските жилища по своето 

предназначение. Докладва Женифер Пойраз- зам.-кмет на община Кубрат. Заповядайте г-

жо Пойраз.  

 

ТОЧКА ДВАНАДЕСЕТА:  

Утвърждение на списъка на общинските жилища по своето предназначение.  

                                                    Докладва Женифер Пойраз- зам.-кмет на община Кубрат. 

 

 

Заместник-кметът на община Кубрат прочете предложението за решение. (Приложено е 

към настоящия протокол). 

 

 

НУРШЕН ХАЛИЛОВА: Благодаря, г-жо Пойраз!  Да чуем мнението, становището на 

постоянните  комисиите! Г-н Байрактаров.   

 

Становища на двете съвместни комисии – КЕИРБФ и КСДОЗКСВ:  

 

 

ЕРХАН БАЙРАКТАРОВ (Прочете становищата на двете съвместни комисии – КЕИРБФ 

и КСДОЗКСВ) 

 

 

ПО ТОЧКА ДВАНАДЕСЕТА: 
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 По точка дванадесета от дневния ред: Членовете на постоянните комисии подкрепят 

така направеното предложение за решение, относно: Утвърждение на списъка на 

общинските жилища по своето предназначение. 

 

КЕИРБФ – 7 членна комисия: КСДОЗКСВ – 7 членна комисия: 

Гласували от : 7 

„за“ – 7; 

„против“ –  0; 

„въздържал се“ – 0; 

Гласували от : 7 

„за“ - 7; 

„против“ – 0; 

„въздържал се“ – 0; 

 

 

НУРШЕН ХАЛИЛОВА: Господин Гочев.  

 

Становища на двете съвместни комисии – ККУСДОСЕ и КЗЕОРМС: 

 

 

КАМБЕР ГОЧЕВ (Прочете становищата на двете съвместни комисии – ККУСДОСЕ и 

КЗЕОРМС 

 

ПО ТОЧКА ДВАНАДЕСЕТА: 

 По точка дванадесета от дневния ред: Членовете на постоянните комисии подкрепят 

така направеното предложение за решение, относно: Утвърждение на списъка на 

общинските жилища по своето предназначение 

 

ККУСДОСЕ – 7 членна комисия: КЗЕОРМС – 7 членна комисия: 

Гласували от : 6 

„за“ – 6; 

„против“ – 0; 

„въздържал се“ – 0; 

Гласували от : 7 

„за“ – 7; 

„против“ –  0; 

„въздържал се“ – 0; 

           Отсъства: Юнзюле Шакирова 

 

НУРШЕН ХАЛИЛОВА: Благодаря. Колеги, мнения въпроси, предложения? Колеги от тук 

до последната точка е поименно гласуването, наистина Ви моля по-високо защото има 

много граждани, кметове, служители и не се чува. Важно е за Протокол. Зачитам имената 

по списък.  

 

Проведе се поименно гласуване... 

№ Име и фамилия Гласувал (а)  

1 Алисе Незирова За 
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Общинският съвет – Кубрат прие 

 

Р Е Ш Е Н И Е  № 34 

 

          Съгласно разпоредбите на чл. 3, ал. 2 от Наредба №14 за условията и реда за 

установяване на жилищни нужди и за настаняване под наем в общински жилища, ежегодно 

в срок до 31 март със свое решение Общински съвет – приема списък, в който определя вида 

и местонахождението на всяка една от групите по ал. 1 на същия член. По своето 

предназначение общинските жилища биват: за отдаване под наем, резервни жилища, 

ведомствени жилищата и жилища за продажба. 

           Във връзка с гореизложеното  и на основание чл. 21, ал. 1, т. 8 от ЗМСМА, чл. 42, ал. 

1 и ал. 2 от Закона за общинската собственост, чл. 5, ал. 1, т. 7 от Правилника за дейността 

на Общинския съвет неговите комисии и  взаимодействието му с общинската 

администрация и чл.3, ал. 1 и ал. 2 от Наредба 14 за условията и реда за установяване на 

жилищни нужди и за настаняване под наем в общински жилища, Общински съвет – гр. 

Кубрат 

Р Е Ш И: 

 

Утвърждава списък на общинските жилища по своето предназначение  през 2024 

година както следва: 

 

2 Анелия Енчева За 

3 Бистра Милева За 

4 Борислав Борисов За 

5 Бюрхан Исмаилов За 

6 Вели Хюсеин За 

7 Дахил Даил За 

8 Елица Митева За 

9 Ерхан Байрактаров За 

10 Камбер Гочев За 

11 Кяние Демиранова За 

12 Мехриджан Акифова За 

13 Наил Адил За 

14 Нуржихан Бахриева За 

15 Нуршен Халилова За 

16 Сезгин Али За 

17 Танжу Фетта За 

18 Тургай Якубов За 

19 Цветомир Цонев За 

20 Юмгюл Кедик За 

21 Юнзюле Шакирова Отсъства 
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       А. Жилища за отдаване под наем – чл. 3, ал. 1, т. 1 от Наредба  №14 на Общински 

съвет – Кубрат 

№  идентификатор нас.място адрес  
жилищна 

площ в 
кв.м. 

1.  40422.505.420.3.15 Кубрат ул. ИВАН ВАЗОВ № 4, вх. А, ет. 4, ап. 15 44,64 

2. 40422.505.420.3.18 Кубрат ул. ИВАН ВАЗОВ № 4, вх. А, ет. 5, ап. 18 40,17 

3. 40422.505.420.3.19 Кубрат ул. ИВАН ВАЗОВ № 4, вх. А, ет. 5, ап. 19 44,64 

4.  40422.505.420.7.13 Кубрат ул. ИВАН ВАЗОВ № 4, вх. В, ет. 1 75,64 

5. 40422.505.420.7.16 Кубрат  ул. ИВАН ВАЗОВ № 4, вх. В, ет. 1, ап. 4 64,04 

6. 40422.505.420.7.22 Кубрат ул. ИВАН ВАЗОВ № 4, вх. В, ет. 3, ап. 10 44,64 

7. 40422.505.420.5.5 Кубрат ул. СТЕФАН КАРАДЖА № 1, вх. А, ет. 2, ап. 5 62,51 

8. 40422.505.420.3.3 Кубрат  ул. ИВАН ВАЗОВ № 4, вх. А, ет. 1, ап. 3 44,64 

9. 40422.505.420.3.10 Кубрат ул. ИВАН ВАЗОВ № 4, вх. А, ет. 3, ап. 10 40,17 

10. 40422.505.420.3.11 Кубрат ул. ИВАН ВАЗОВ № 4, вх. А, ет. 3, ап. 11 44,64 

11. 40422.505.1668.1.31 Кубрат  ген. ГУРКО № 1, вх. Б, ет. 3, ап. 31 32,57 

12. 40422.505.1668.1.59 Кубрат ул. ген. ГУРКО № 1, вх. В, ет. 5, ап. 59 32,57 

13. 40422.505.1668.1.79 Кубрат ул. ген. ГУРКО № 1, вх. Г, ет. 5, ап. 79 32,57 

14. 40422.505.1703.3.3 Кубрат ул. 8-МИ МАРТ № 10, вх. А, ет. 1, ап. 3 40,17 

15. 40422.505.1703.3.13 Кубрат ул. 8-МИ МАРТ № 10, вх. А, ет. 4, ап. 13 75,64 

16. 40422.505.1703.3.23 Кубрат ул. 8-МИ МАРТ № 10, вх. Б, ет. 1, ап. 3 44,64 

17. 40422.505.1703.3.31 Кубрат ул. 8-МИ МАРТ № 10, вх. Б, ет. 3, ап. 11 44,64 

18. 40422.505.1703.3.34 Кубрат  ул. 8-МИ МАРТ № 10, вх. Б, ет. 4 40,17 

19.  0422.505.1703.3.26 Кубрат ул. 8-МИ МАРТ № 10, вх. Б, ет. 2, ап. 6 40,17 

20. 40422.505.1203.1.20 Кубрат ул. 8-МИ МАРТ № 10, вх. Б, ет. 2, ап. 20 66,12 

21. 40422.505.2080.1.8 Кубрат ул. ВИТОША № 37, ет. 3, ап. 8 62,53 

22.  0422.505.2080.1.28 Кубрат ул. ВИТОША № 39, ет. 5, ап. 13 57,09 

23. 40422.505.2080.1.29 Кубрат ул. ВИТОША № 39, ет. 5, ап. 14 56,07 

24. 40422.505.2080.1.31 Кубрат ул. ВИТОША № 41, ет. 1, ап. 1 93,13 

25. 40422.505.2080.1.44 Кубрат ул. ВИТОША № 43, ет. 2, ап. 4 74,15 

26. 40422.505.1698.1.3 Кубрат ул. 8-МИ МАРТ № 17, вх. А, ет. 1, ап. 3 40,17 

27.  40422.505.1698.1.6 Кубрат ул. 8-МИ МАРТ № 17, вх. А, ет. 2, ап. 6 44,64 

28. 40422.505.1698.1.14 Кубрат ул. 8-МИ МАРТ № 17, вх. А, ет. 4, ап. 14 44,64 

29. 40422.505.1698.1.61 Кубрат  ул. 8-МИ МАРТ № 17, вх. Г, ет. 4, ап. 15 44,16 

30.  Юпер  ул. "Св.Климент Охридски"  2 вх.Б ет.2 ап.6 53,82 

31.  Тертер ул. "Яне Сандански"  4 83 

32.  Божурово ул. "Ал.Антонов "  9 68 

 

         Б. Резервни жилища - чл. 3, ал. 1, т. 2 от Наредба  №14 на Общински съвет - 

Кубрат 

1. 40422.505.420.7.15 Кубрат  ул. ИВАН ВАЗОВ № 4, вх. В, ет. 1, ап. 3 40,17 

 

         В. Ведомствени жилища - чл. 3, ал. 1, т. 3 от Наредба  №14 на Общински съвет 

- Кубрат 
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1.  0422.505.2179.1.64 Кубрат ул. княз Борис I № 11, ет. 3, ап. 7 91,94 

 

          Г. Жилища за продажба - чл. 3, ал. 1, т. 4 от Наредба  №14 на Общински съвет 

- Кубрат 

     няма 

 

             Настоящото  решение да бъде изпратено до Кмета на община Кубрат и Областния 

управител на област Разград в 7-дневен срок от приемането му. 

             Настоящото решение подлежи на оспорване в 14-дневен срок след обявяването му 

пред Административен съд гр. Разград по реда на Административно-процесуалния кодекс. 

           
 

Резултати от поименното гласуване: От присъстващите 20 общински съветници 

гласували: „за” – 20 (двадесет), „против” – няма,  „въздържал се” – няма. 

 

 

НУРШЕН ХАЛИЛОВА: От присъстващите 20 общински съветници – 20- „За“. Точка 

дванадесета е приета. Преминаваме към точка тринадесета относно: Отдаване под аренда 

чрез публично оповестен конкурс на поземлен имот от Общинския поземлен фонд я 

землището на с. Тертер. Докладва Женифер Пойраз- зам.-кмет на община Кубрат. 

Заповядайте г-жо Пойраз. 

 

ТОЧКА ТРИНАДЕСЕТА: Отдаване под аренда чрез публично оповестен конкурс на 

поземлен имот от Общинския поземлен фонд я землището на с. Тертер.  

Докладва Женифер Пойраз- зам.-кмет на община Кубрат.  

 

 

Заместник-кметът на община Кубрат прочете предложението за решение. (Приложено е 

към настоящия протокол). 

 

 

НУРШЕН ХАЛИЛОВА: Благодарим, г-жо Пойраз!  Да чуем становището на комисиите! 

Г-н Байрактаров.   

 

Становища на двете съвместни комисии – КЕИРБФ и КСДОЗКСВ:  

 

 

ЕРХАН БАЙРАКТАРОВ (Прочете становищата на двете съвместни комисии – КЕИРБФ 

и КСДОЗКСВ) 

 

 

           По точка тринадесета от дневния ред: Членовете на постоянните комисии подкрепят 

така направеното предложение за решение, относно: Отдаване под аренда чрез публично 

оповестен конкурс на поземлен имот от Общинския поземлен фонд я землището на с. Тертер. 

 



58 

 

КЕИРБФ – 7 членна комисия: КСДОЗКСВ – 7 членна комисия: 

Гласували от : 7  

„за“ – 7; 

„против“ – 0; 

„въздържал се“ – 0; 

Гласували от : 7 

„за“ – 7; 

„против“ – 0  

„въздържал се“ – 0; 

 

НУРШЕН ХАЛИЛОВА: Благодаря! Г-н Гочев! 

 

Становища на двете съвместни комисии – ККУСДОСЕ и КЗЕОРМС: 

 

КАМБЕР ГОЧЕВ (Прочете становищата на двете съвместни комисии – ККУСДОСЕ и 

КЗЕОРМС. 

 

ПО ТОЧКА ТРИНАДЕСЕТА: 

 По точка тринадесета от дневния ред: Членовете на постоянните комисии 

подкрепят така направеното предложение за решение, относно: Отдаване под аренда чрез 

публично оповестен конкурс на поземлен имот от Общинския поземлен фонд я землището на 

с. Тертер. 

 

 

ККУСДОСЕ – 7 членна комисия: КЗЕОРМС – 7 членна комисия: 

Гласували от : 6 

„за“ – 6; 

„против“ – 0; 

„въздържал се“ – 0; 

Гласували от : 7 

„за“ -7; 

„против“ – 0; 

„въздържал се“ – 0; 

 Отсъства:  Юнзюле Шакирова 

 

НУРШЕН ХАЛИЛОВА: Благодаря! Колеги мнения, въпроси? Г-н Исмаилов. 

 

 

БЮРХАН ИСМАИЛОВ: Г-жо Председател, аз бих искал да разбера за село Тертер, 

колко е средното рентно плащане? Нали всички села си имат „средно рентно плащане“ за 

село Тертер колко е?  

 

 

БЕЛКЪС РАШИДОВА: /Мл. Експерт ТТИД/:  67 лева.  

 

 

БЮРХАН ИСМАИЛОВ: Ако е 67 лева, предлагам точка трета, нали началната цена да 

бъде 67 лева. Точка три едно (3.1). 
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НУРШЕН ХАЛИЛОВА: Има постъпило предложение. Колеги зачитам имената за 

предложението на господин Исмаилов. Господин Исмаилов, може ли да го повторите?  

 

 

БЮРХАН ИСМАИЛОВ: Така, предлагам в точка три едно (3.1)  „Приема начална 

конкурсна цена за годишно арендно плащане в размер на 67,00 /шестдесет и седем / лева 

на декар за имоти четвърта категория.“ 

 

НУРШЕН ХАЛИЛОВА: Благодаря! Колеги зачитам имената. 

 

Проведе се поименно гласуване за направеното предложение на Бюрхан Исмаилов… 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Общинският съвет – Кубрат не прие направеното предложение на Бюрхан Исмаилов 

 

Резултати от поименното гласуване за направеното предложение на Бюрхан 

Исмаилов: „За“- 7(седем), „против” – 12 (дванадесет),  „въздържал се” – 1 (един). 

 

 

№ Име и фамилия Гласувал (а)  

1 Алисе Незирова Против 

2 Анелия Енчева За 

3 Бистра Милева За 

4 Борислав Борисов За 

5 Бюрхан Исмаилов За 

6 Вели Хюсеин Против 

7 Дахил Даил Против 

8 Елица Митева За 

9 Ерхан Байрактаров Против 

10 Камбер Гочев Против 

11 Кяние Демиранова Против 

12 Мехриджан Акифова Против 

13 Наил Адил Против 

14 Нуржихан Бахриева За 

15 Нуршен Халилова Против 

16 Сезгин Али Против 

17 Танжу Фетта Въздържал се 

18 Тургай Якубов За 

19 Цветомир Цонев Против 

20 Юмгюл Кедик Против 

21 Юнзюле Шакирова Отсъства 
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НУРШЕН ХАЛИЛОВА: „Въздържал се“- 1, 7-„За“, 12-„Против“, не се приема 

предложението. Сега преминаваме към гласуване за „Отдаване под аренда чрез публично 

оповестен конкурс“. Зачитам имената.  

 

Проведе се поименно гласуване на основното предложение.. 

 

 

 

 

 

 

 

 

Общинският съвет – Кубрат прие 

 

Р Е Ш Е Н И Е  № 35  

 

Община Кубрат е собственик на имот с идентификатор 72337.200.26 с площ от 2,155 

дка в землището на с. Тертер, общ. Кубрат, обл. Разград, местност „ЯСАЦИ ТЕРТЕР“ с 

НТП-нива, категория на земята при неполивни условия: четвърта, актуван с АЧОС № 4641/ 

07.01.2014 г., вписан в Служба по вписвания гр. Кубрат под Акт № 63, т. 1, вх. Рег.№ 

84/14.01.2014 г. дело № 63, стр.28031. 

Към настоящия момент за горепосочения имоти е проявен интерес за дългосрочно 

наемане. Инвестиционното намерение на кандидата е с цел за създаване на трайни 

насаждения и възнамерява да кандидатства по схеми и мерки от Програмата за развитие на 

селските райони. Развитието на селското стопанство и въвеждането на алтернативно 

№ Име и фамилия Гласувал (а)  

1 Алисе Незирова За 

2 Анелия Енчева Въздържал се 

3 Бистра Милева Въздържал се 

4 Борислав Борисов За 

5 Бюрхан Исмаилов Въздържал се 

6 Вели Хюсеин За 

7 Дахил Даил За 

8 Елица Митева За 

9 Ерхан Байрактаров За 

10 Камбер Гочев За 

11 Кяние Демиранова За 

12 Мехриджан Акифова За 

13 Наил Адил За 

14 Нуржихан Бахриева Въздържал се 

15 Нуршен Халилова За 

16 Сезгин Али За 

17 Танжу Фетта За 

18 Тургай Якубов Въздържал се 

19 Цветомир Цонев За 

20 Юмгюл Кедик За 

21 Юнзюле Шакирова Отсъства 
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земеделие е сред основните приоритети в общината. С реализиране на инвестиционното 

намерение ще се постигне положителен ефект в икономически и в социален аспект за 

общината. 

Съгласно текста на чл.15, ал.5 от Наредба №16 за стопанисване и управление на 

земеделските земи от общинския поземлен фонд на ОбС-Кубрат, процедурата за 

предоставяне под аренда на земеделски земи се открива след писмено становище на кмета 

на съответното населено място. 

В тази връзка е постъпило положително становище от кмета на с. Тертер с Вх.№ УД-

02-18-89#1/19.01.2024г., че имота може да бъде отдаден под аренда за срок от 10 /десет/ 

години.  

Съгласно разпоредбата на чл. 24а, ал. 5 от Закона за собствеността и ползването на 

земеделските земи (ЗСПЗЗ) отдаването под наем или аренда на земите от общинския 

поземлен фонд, се извършва чрез търг или конкурс при условия и по ред, определени от 

общинския съвет, като въз основа на резултатите от проведения търг или конкурс се 

сключва договор за наем или аренда, за срок не по-дълъг от 10 години. 

 

Редът за провеждане на публични търгове и конкурси е регламентиран в глава втора, 

раздел ІІ и раздел ІІІ на Наредба № 16 за стопанисване и управление на земеделските земи 

от общинския поземлен фонд на ОбС –Кубрат. 

    

Предвид гореизложеното  и на основание чл.21, ал.1, т.8 от ЗМСМА във връзка с чл. 

24а, ал.5 от ЗСПЗЗ, чл. 4, ал.1 от Закон за аренда в земеделието и чл.13, ал.1 и чл.14, ал.1 от 

Наредба №16 за стопанисване и управление на земеделските земи от общинския поземлен 

фонд на ОбС –Кубрат,  предлагам Общинският съвет да обсъди и приеме следните  

 

Р Е Ш И: 

 

1. Общински съвет - Кубрат дава съгласие да се обяви конкурс за отдаване под 

аренда на земеделска земя от общинския поземлен фонд за създаване на трайни 

насаждения за срок от 10 стопански години, считано от 01.10.2024г., за имот с 

идентификатор 72337.200.26 (седемдесет и две хиляди триста тридесет и седем, точка, 

двеста, точка, двадесет и шест) с площ от 2,155 дка (два дка сто петдесет и пет кв.м.) в 

землището на с. Тертер общ. Кубрат, обл. Разград, местност „ЯСАЦИ ТЕРТЕР“ с НТП-

нива, категория на земята при неполивни условия: четвърта, актуван с АЧОС № 4641/ 

07.01.2014 г., вписан в Служба по вписвания гр. Кубрат под Акт № 63, т. 1, вх. Рег.№ 

84/14.01.2014 г. дело № 63, стр.28031; 

2. Определянето на арендатор да се извърши чрез провеждане на публично 

оповестен конкурс при следните условия: 

2.1 До участие в конкурса се допускат  физически и юридически лица, които 

отговарят на следните условия: 

2.1.1.  да не са обявени в несъстоятелност и да не са в производство по 

ликвидация съобразно действащото българско законодателство; 

2.1.2.  нямат парични задължения по местни данъци и такси и други задължения 

към общината, освен ако компетентния орган е допуснал разсрочване или отсрочване 

на задълженията; 

2.1.3.  не са неизправна страна по договор, сключен с община Кубрат; 
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3. Конкурсът да се проведе при следните задължителни условия: 

3.1. Приема начална конкурсна цена за годишно арендно плащане в размер на 

60,00 /шестдесет / лева на декар за имоти четвърта категория. На основание чл.5, ал.5 

от Наредба №16 на ОбС-Кубрат годишното арендно плащане по договора да се 

актуализира ежегодно.  

3.2. Годишната арендна вноска за първата година от срока на договора се 

заплаща при подписване на договора, а за всяка следваща стопанската година се 

дължи не по-късно от първият работен ден, след започване на стопанската година 1-ви 

(първи) октомври; 

3.3. Земеделската земя да се предостави за създаване на трайни насаждения и да 

се ползва по това предназначение за целия срок на договора; 

 

4. Определя следните критерии за оценяване на постъпилите предложения на 

участниците в публично оповестения конкурс: 

4.1. Размер на арендното плащане с относителна тежест – до 50 точки; 

4.2. Размер на инвестицията - до 50 точки; Общ сбор 100 точки 

 

 

Комплексната оценка се образува по следната формула: 

 

К компл.  =   Ц ар.плащане + Ц инвестиции 

 

където  Ц ар.плащан е =  50.Цучастника 

                                         Ц max 

 

Ц инвестиции =  50.Цучастника              

        Ц max 

Ц max  = е най-високата цена предложена от кандидатите 

 

5. Възлага на Кмета на община Кубрат да проведе конкурса по реда, предвиден 

в раздел ІІІ.Организиране и провеждане на публично оповестени конкурси на Наредба 

16 за стопанисване и управление на земеделските земи от общинския поземлен фонд 

на ОбС-Кубрат и да сключи договор за аренда с кандидата, спечелил конкурса. 

 

6. На основание чл.52, ал.5, т.2 от Закона за местното самоуправление и местната 

администрация, Общински съвет Кубрат определя 30 на сто от постъпленията от наем 

да се използват за изпълнение на дейности от местно значение в съответното населено 

място. 

Настоящите решения да бъдат изпратени на Кмета на Община Кубрат и 

Областения управител на Област Разград в 7-дневен срок от приемането им. 

 

Настоящите решения подлежат на оспорване в 14-дневен срок след обявяването 

им пред Административен съд гр. Разград по реда на Административнопроцесуалния 

кодекс. 
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Резултати от поименното гласуване: От присъстващите 20 общински съветници 

гласували:  „за” – 15 (петнадесет), „против” – няма,   

„въздържал се” – 5 (пет). 

 

 

НУРШЕН ХАЛИЛОВА: От присъстващите 20 общински съветници 5- „Въздържали се“, 

15- „За“, точка тринадесета е приета. Преминаваме към точка четиринадесета относно 

„Приемане на годишна Стратегия за управление на общинската собственост в община 

Кубрат за периода 2023-2027 година.“ Докладва Алкин Неби – кмет на община Кубрат“. 

Заповядайте г-н Неби.  

 

ТОЧКА ЧЕТИРИНАДЕСЕТА:  

„Приемане на годишна Стратегия за управление на общинската собственост в община 

Кубрат за периода 2023-2027 година.“ 

 Докладва Алкин Неби – кмет на община Кубрат“.  

            Кметът на община Кубрат прочете предложението за решение. (Приложено е към настоящия 

протокол). 

 

НУРШЕН ХАЛИЛОВА: Благодарим ви, г-н Неби. Становището на постоянните комисиите, г-н 

Байрактаров! 

 

 

Становища на двете съвместни комисии – КЕИРБФ и КСДОЗКСВ:  

 

ПО ТОЧКА ЧЕТИРИНАДЕСЕТА: 

 По точка четиринадесета от дневния ред: Членовете на постоянните комисии 

подкрепят така направеното предложение за решение, относно: Приемане на годишна 

Стратегия за управление на общинската собственост в община Кубрат за периода 2023-2027 

година. 

 

 

ЕРХАН БАЙРАКТАРОВ (Прочете становищата на двете съвместни комисии – КЕИРБФ и 

КСДОЗКСВ). 

 

 

КЕИРБФ – 7 членна комисия: КСДОЗКСВ – 7 членна комисия: 

Гласували от : 7 

„за“ – 5; 

„против“ – 0; 

„въздържал се“ – 2; 

Гласували от : 7 

„за“ – 6; 

„против“ – 0; 

„въздържал се“ –1; 
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ЕРХАН БАЙРАКТАРОВ (Прочете становищата на двете съвместни комисии – КЕИРБФ и 

КСДОЗКСВ). 

 

 

НУРШЕН ХАЛИЛОВА: Благодаря! Г-н Гочев! 

 

 

Становища на двете съвместни комисии – ККУСДОСЕ и КЗЕОРМС: 

 

 

КАМБЕР ГОЧЕВ (Прочете становищата на двете съвместни комисии – ККУСДОСЕ и 

КЗЕОРМС. 

 

ПО ТОЧКА ЧЕТИРИНАДЕСЕТА: 

 По точка четиринадесета от дневния ред: Членовете на постоянните комисии 

подкрепят така направеното предложение за решение, относно: Приемане на годишна 

Стратегия за управление на общинската собственост в община Кубрат за периода 2023-2027 

година. 

 

 

ККУСДОСЕ – 7 членна комисия: КЗЕОРМС – 7 членна комисия: 

Гласували от : 6 

„за“ – 5; 

„против“ – 0; 

„въздържал се“ – 1; 

Гласували от : 7 

„за“ – 6; 

„против“ – 0; 

„въздържал се“ –1; 

 Отсъства: Юнзюле Шакирова 

   

  

НУРШЕН ХАЛИЛОВА: Благодаря! Колеги мнения, въпроси, предложения? Няма такива. 

Преминаваме към гласуване, гласуването е поименно. Зачитам имената.  

 

Проведе се поименно гласуване... 

№ Име и фамилия Гласувал (а)  

1 Алисе Незирова За 

2 Анелия Енчева Въздържал се 

3 Бистра Милева Въздържал се 

4 Борислав Борисов За 

5 Бюрхан Исмаилов Въздържал се 
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Общинският съвет – Кубрат прие 

 

Р Е Ш Е Н И Е  № 36 

 

Стратегията за управление на общинската собственост е разработена във връзка с 

изискванията на чл. 8, ал. 8 от Закона за общинската собственост (Общинският съвет 

приема стратегия за управление на общинската собственост за срока на мандата си по 

предложение на кмета на общината) и в изпълнение разпоредбите на чл. 3А, ал. 1 от  

Наредба №4 за реда за придобиване, управление и разпореждане с имоти и вещи общинска 

собственост. Стратегията определя политиката за развитие на общинската собственост и 

стопанската дейност на общината. Тя съдържа основните цели и принципи за придобиване, 

управление и разпореждане с имоти - общинска собственост, основни характеристики на 

отделните видове общински имоти, както и приоритети по отношение на стопанисване на 

общинската собственост.  

           С приемане на Стратегията от Общински Съвет – Кубрат се дава гласност  относно 

глобалните намерения  за постигане на максимален финансов ефект за общината за период 

от четири години. В проекта на Стратегия за управление на общинската собственост в 

община Кубрат за периода 2023-2027 година са разгледани политики по опазване на 

общинското имущество и подобряване условията за живот и отдих в община Кубрат, както 

и създаване на благоприятни условия за  селскостопанско и икономическо развитие при 

режим на законосъобразност. Съгласно разпоредбата на чл. 8, ал. 10 от ЗОС и чл. 3А ал. 3 от 

Наредба №4  -  Проекта на Стратегия за управление на общинската собственост в община е 

публикуван на 11.12.2023 г. в сайта на Община Кубрат и в сайта на Общински съвет Кубрат, 

поставен е и на информационното табло в сградата на Община Кубрат. В периода на 

публикуване не са постъпили мнения, запитвания и предложения за изменение на 

Стратегията.   С Решение №21 по Протокол №3 от проведено заседание на 22.12.2023 г.  

6 Вели Хюсеин За 

7 Дахил Даил За 

8 Елица Митева За 

9 Ерхан Байрактаров За 

10 Камбер Гочев За 

11 Кяние Демиранова За 

12 Мехриджан Акифова За 

13 Наил Адил За 

14 Нуржихан Бахриева Въздържал се 

15 Нуршен Халилова За 

16 Сезгин Али За 

17 Танжу Фетта За 

18 Тургай Якубов Въздържал се 

19 Цветомир Цонев За 

20 Юмгюл Кедик За 

21 Юнзюле Шакирова Отсъства 
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е одобрена общата численост и структура на  Общинска Администрация Кубрат. Считам за 

целесъобразно с настъпилите промени в състава да бъде актуализиран раздел 

„Административна обезпеченост на общинската собственост“ от Стратегията (стр. 7, абзац 

три от раздела), като текстът придобие следния вид: „Отдел ОСОПИД съгласно одобрената 

обща численост и структура на Общинската администрация  е с осем щатни бройки: 

Началник отдел,  гл. експерт „Търговия, транспорт и икономически дейности“, гл. експерт  

„Земеделски дейности“, ст. експерт  „Земеделски дейности“, гл. експерт „Икономически 

дейности“, гл. експерт „Управление на проекти и обществени поръчки“, мл. експерт 

„Управление на проекти и обществени поръчки“, мл. експерт  „Европейски проекти““.  

             Предвид гореизложеното и на основание чл. 21, ал.1, т. 8 и т. 12 от Закона за 

местното самоуправление и местната администрация, във връзка с чл. 8, ал. 8 от Закона за 

общинската собственост и в изпълнение разпоредбите на чл. 3А, ал. 1 от Наредба №4 за реда 

за придобиване, управление и разпореждане с имоти и вещи общинска собственост, 

предлагам Общински съвет  -  Кубрат да вземе следното  

 

Р Е Ш И: 

 

 1. Приема Стратегия за управление на общинската собственост в община Кубрат 

за периода 2023 – 2027 година, съгласно приложение №1, неразделна част от 

настоящото решение. 

 

             Настоящото  решение да бъде изпратено на Кмета на община Кубрат и Областния 

управител на област Разград в 7-дневен срок от приемането му. 

 

             Настоящото решение подлежи на оспорване в 14-дневен срок след обявяването му 

пред Административен съд гр. Разград по реда на Административно-процесуалния кодекс. 

             
 

Резултати от поименното гласуване: От присъстващите 20 общински съветници 

гласували:  „за” – 15 (петнадесет), „против” – няма,  „въздържал се” – 5 (пет). 

 

 

НУРШЕН ХАЛИЛОВА: От присъстващите 20 общински съветници – 5-„Въздържали се“, 

15- „За“. Точка четиринадесета  е приета. Преминаваме към петнадесета точка „Приемане 

на План за действие на общинските концесии за периода 2023-2027 година.“ Докладва 

Алкин Неби – кмет на община Кубрат“. Заповядайте г-н Неби.  

 

 

ТОЧКА ПЕТНАДЕСЕТА:  

„Приемане на План за действие на общинските концесии за периода 2023-2027година.“  

Докладва Алкин Неби – кмет на община Кубрат“.  

 

 

            Кметът на община Кубрат прочете предложението за решение. (Приложено е към настоящия 

протокол). 
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НУРШЕН ХАЛИЛОВА: Благодарим, г-н Неби!  Да чуем становището на постоянните 

комисии! Г-н Байрактаров.  

 

Становища на двете съвместни комисии – КЕИРБФ и КСДОЗКСВ:  

 

 

ЕРХАН БАЙРАКТАРОВ (Прочете становищата на двете съвместни комисии – КЕИРБФ 

и КСДОЗКСВ) 

 

 

ПО ТОЧКА ПЕТНАДЕСЕТА:  

   По точка петнадесета от дневния ред: Членовете на постоянните комисии 

подкрепят така направеното предложение за решение, относно: Приемане на План за 

действие на общинските концесии за периода 2023-2027 година. 

 

КЕИРБФ – 7 членна комисия: КСДОЗКСВ – 7 членна комисия: 

Гласували от : 7 

„за“ – ; 7 

„против“ – ; 0 

„въздържал се“ – ; 0 

Гласували от : 7 

„за“ - ;7  

„против“ – ; 

„въздържал се“ –; 

 

        НУРШЕН ХАЛИЛОВА: Благодаря! Г-н Гочев! 

 

Становища на двете съвместни комисии – ККУСДОСЕ и КЗЕОРМС: 

 

 

      КАМБЕР ГОЧЕВ (Прочете становищата на двете съвместни комисии – ККУСДОСЕ и 

КЗЕОРМС. 

    ПО ТОЧКА ПЕТНАДЕСЕТА:  

       По точка петнадесета от дневния ред: Членовете на постоянните комисии подкрепят 

така направеното предложение за решение, относно: Приемане на План за действие на 

общинските концесии за периода 2023-2027 година. 

 

 ККУСДОСЕ– 7 членна комисия: КЗЕОРМС – 7 членна комисия: 

Гласували от : 6 

„за“ – ; 6 

„против“ – ; 0 

„въздържал се“ – ; 0 

Гласували от : 7 

„за“ - ; 7 

„против“ – ; 0 

„въздържал се“ –; 0 

 Отсъства: Юнзюле Шакирова 
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НУРШЕН ХАЛИЛОВА: Благодаря! Колеги мнения, въпроси, предложения? Няма. 

Преминаваме към гласуване. Зачитам имената. 

 

Проведе се поименно гласуване... 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Общинският съвет – Кубрат прие 

 

Р Е Ш Е Н И Е  № 37  

 

Планът за действие на общинските концесии за периода 2023-2027 година е разработен в 

изпълнение на чл. 8, ал. 9 от Закона за общинската собственост. В изпълнение на чл. 40, ал. 

1 от Закона за концесиите – „Политиката за общински концесии се определя от съответния 

общински съвет, който приема с решение план за действие за общинските концесии, и се 

изпълнява от кмета на общината“. 

 

            Съгласно разпоредбата на чл. 8, ал. 10 от ЗОС и чл. 3А ал. 3 от Наредба №4  -  

Проектът на Плана е публикуван на 19.12.2023 г. в сайта на Община Кубрат и в сайта на 

Общински съвет Кубрат, поставен е и на информационното табло в сградата на Община 

№ Име и фамилия Гласувал (а)  

1 Алисе Незирова За 

2 Анелия Енчева За 

3 Бистра Милева За 

4 Борислав Борисов За 

5 Бюрхан Исмаилов За 

6 Вели Хюсеин За 

7 Дахил Даил За 

8 Елица Митева За 

9 Ерхан Байрактаров За 

10 Камбер Гочев За 

11 Кяние Демиранова За 

12 Мехриджан Акифова За 

13 Наил Адил За 

14 Нуржихан Бахриева За 

15 Нуршен Халилова За 

16 Сезгин Али За 

17 Танжу Фетта За 

18 Тургай Якубов За 

19 Цветомир Цонев За 

20 Юмгюл Кедик За 

21 Юнзюле Шакирова Отсъства 
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Кубрат. В периода на публикуване не са постъпили мнения, запитвания и предложения за 

изменение на Плана за действие на общинските концесии за периода 2023-2027 година 

              

             След запознаването Ви с предоставения на вниманието Ви на Плана за действие на 

общинските концесии за периода 2023-2027 година на основание чл. 21, ал. 1, т. 8 и т. 12 от 

Закона за местното самоуправление и местната администрация, във връзка с чл. 8, ал. 9 от 

Закона за общинската собственост и в изпълнение разпоредбите на чл. 40, ал. 1 от  Закона 

за Концесиите, предлагам Общински съвет  -  Кубрат за вземе следното 

 

Р Е Ш И: 

 

1. Приема План за действие на общинските концесии за периода 2023-2027 

година, съгласно приложение №1, неразделна част от настоящото решение. 

 

             Настоящото  решение да бъде изпратено на Кмета на община Кубрат и Областния 

управител на област Разград в 7-дневен срок от приемането му. 

 

             Настоящото решение подлежи на оспорване в 14-дневен срок след обявяването му 

пред Административен съд гр. Разград по реда на Административно-процесуалния кодекс. 

 

 

Резултати от поименното гласуване: От присъстващите 20 общински съветници 

гласували: „за” – 20 (двадесет), „против” – няма, „въздържал се” – няма 

 

 

НУРШЕН ХАЛИЛОВА: От присъстващите 20 общински съветници – 20- „За“. Точка 

петнадесета е приета. Преминаваме към шестнадесета точка „Приемане на Годишна 

програма за управление и разпореждане с имоти общинска собственост за 2024 

година.“ Докладва Алкин Неби – кмет на община Кубрат“. Заповядайте г-н Неби.  

 

 

ТОЧКА ШЕСТНАДЕСЕТА:  

Приемане на Годишна програма за управление и разпореждане с имоти общинска 

собственост за 2024 година. 

Докладва Алкин Неби – кмет на община Кубрат“. 

 

 

Кметът на община Кубрат прочете предложението за решение. (Приложено е към настоящия 

протокол). 

 

НУРШЕН ХАЛИЛОВА: Благодаря, г-н Неби! Да чуем становището на постоянните комисии - 

Г-н Байрактаров! 

 

Становища на двете съвместни комисии – КЕИРБФ и КСДОЗКСВ:  
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ЕРХАН БАЙРАКТАРОВ (Прочете становищата на двете съвместни комисии – КЕИРБФ и 

КСДОЗКСВ). 

 

 

ПО ТОЧКА ШЕСТНАДЕСЕТА:  

   По точка шестнадесета от дневния ред: Членовете на постоянните комисии 

подкрепят така направеното предложение за решение, относно: Приемане на 

Годишна програма за управление и разпореждане с имоти общинска собственост за 

2024 година. 

 

КЕИРБФ – 7 членна комисия: КСДОЗКСВ – 7 членна комисия: 

Гласували от : 7 

„за“ – ; 7  

„против“ – ; 0 

„въздържал се“ – ; 0 

Гласували от : 7 

„за“ - ; 7 

„против“ – ; 0  

„въздържал се“ –; 0 

 

НУРШЕН ХАЛИЛОВА: Благодаря. Г-н Гочев.  

 

Становища на двете съвместни комисии – ККУСДОСЕ и КЗЕОРМС: 

 

КАМБЕР ГОЧЕВ (Прочете становищата на двете съвместни комисии – ККУСДОСЕ и 

КЗЕОРМС. 

            ПО ТОЧКА ШЕСТНАДЕСЕТА:  

            По точка шестнадесета от дневния ред: Членовете на постоянните комисии 

подкрепят така направеното предложение за решение, относно: Приемане на Годишна 

програма за управление и разпореждане с имоти общинска собственост за 2024 година. 

 

ККУСДОСЕ – 7 членна комисия: КЗЕОРМС – 7 членна комисия: 

Гласували от : 6 

„за“ – ; 6 

„против“ – ; 0 

„въздържал се“ – ; 0 

Гласували от : 7 

„за“ - ; 7 

„против“ – ; 0 

„въздържал се“ –; 0 

  Отсъства: Юнзюле Шакирова 

 

 

НУРШЕН ХАЛИЛОВА: Благодаря! Колеги, мнения, предложения и въпроси? Не виждам. Да 

преминем към гласуване. Зачитам имената 
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Проведе се поименно гласуване... 

 

 

 

 

 

 

Общинският съвет – Кубрат прие 

Р Е Ш Е Н И Е  № 38 

 

Годишната програма за управление и разпореждане с имотите – общинска собственост 

за 2024 година е разработена съгласно чл. 8, ал. 9 от Закона за общинската собственост, в 

изпълнение на разпоредбите на чл. 3А, ал. 2 от Наредба №4 за реда за придобиване, 

управление  и разпореждане с имоти - общинска собственост. Тя се приема по предложение 

на Кмета на общината най-късно до приемането на бюджета на за съответната година. 

Програмата може да бъде актуализирана през годината и съдържа прогноза за очакваните 

приходи и необходимите разходи, свързани с придобиването, управлението и 

разпореждането с имоти  - общинска собственост; описание на имотите, които общината 

има намерение да предостави под наем -  по видове имоти; имоти, които общината ще 

предложи за  продажба и други  процедури касаещи управлението на общински имоти. 

            Основната цел, които се поставя с изготвянето на Програмата е оповестяване 

политиката на Общината, отнасяща се до управлението и разпореждането с имоти общинска 

№ Име и фамилия Гласувал (а)  

1 Алисе Незирова За 

2 Анелия Енчева За 

3 Бистра Милева За 

4 Борислав Борисов За 

5 Бюрхан Исмаилов За 

6 Вели Хюсеин За 

7 Дахил Даил За 

8 Елица Митева За 

9 Ерхан Байрактаров За 

10 Камбер Гочев За 

11 Кяние Демиранова За 

12 Мехриджан Акифова За 

13 Наил Адил За 

14 Нуржихан Бахриева За 

15 Нуршен Халилова За 

16 Сезгин Али За 

17 Танжу Фетта За 

18 Тургай Якубов За 

19 Цветомир Цонев За 

20 Юмгюл Кедик За 

21 Юнзюле Шакирова Отсъства 
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собственост, създаване на широк обществен интерес, проследимост на процесите,  

осигуряване на публичност в намеренията и действията на Община Кубрат. 

           Съгласно разпоредбата на чл. 8, ал. 10 от ЗОС и чл. 3А ал. 3 от Наредба №4  -  Проекта 

на Програмата е публикуван на 14.12.2023 г. в сайта на Община Кубрат и в сайта на 

Общински съвет Кубрат, поставен е и на информационното табло в сградата на Община 

Кубрат. В периода на публикуване не са постъпили мнения, запитвания и предложения за 

изменение на Програмата. 

             Предвид гореизложеното и на основание чл. 21, ал. 1, т. 8 и т. 12 от Закона за 

местното самоуправление и местната администрация, във връзка с чл. 8, ал. 9 от Закона за 

общинската собственост и в изпълнение разпоредбите на чл. 3А, ал. 2 от за реда за 

придобиване, управление и разпореждане с имоти и вещи общинска собственост, предлатам 

Общински съвет  -  Кубрат за вземе следното 

 

 

Р Е Ш И: 

 

    Приема Годишна програма за управление и разпореждане с имотите – общинска 

собственост за 2024 година, съгласно приложение №1, неразделна част от настоящото 

решение. 

 

             Настоящото  решение да бъде изпратено на Кмета на община Кубрат и Областния 

управител на област Разград в 7-дневен срок от приемането му. 

 

             Настоящото решение подлежи на оспорване в 14-дневен срок след обявяването му 

пред Административен съд гр. Разград по реда на Административно-процесуалния кодекс. 

           
 

Резултати от поименното гласуване: От присъстващите 20 общински съветници 

гласували: „за” – 20 (двадесет), „против” – няма, „въздържал се” – няма 

 

НУРШЕН ХАЛИЛОВА: От присъстващите 20 общински съветници – 20- „За“. Точка 

шестнадесета е приета. Преминаваме към точка седемнадесета относно,това е допълнителна 

точка.  „Даване на съгласие за кандидатстване на Община Кубрат пред фонд 

„Социална закрила” с проектно предложение по Целева програма „ПОДОБРЯВАНЕ 

НА МАТЕРИАЛНАТА БАЗА И АВТОПАРКА ЗА РАЗНОС НА ХРАНА НА 

ДОМАШЕН СОЦИАЛЕН ПАТРОНАЖ“, финансиран от Фонд „Социална Закрила” 

за нуждите на ДСП гр. Кубрат и осигуряване на съфинансиране но проекта. Алкин 

Неби – кмет на община Кубрат“. Заповядайте г-н Неби. 

 

ТОЧКА СЕДЕМНАДЕСЕТА: 

Даване на съгласие за кандидатстване на Община Кубрат пред фонд „Социална 

закрила” с проектно предложение по Целева програма „ПОДОБРЯВАНЕ НА 

МАТЕРИАЛНАТА БАЗА И АВТОПАРКА ЗА РАЗНОС НА ХРАНА НА ДОМАШЕН 
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СОЦИАЛЕН ПАТРОНАЖ“, финансиран от Фонд „Социална Закрила” за нуждите на 

ДСП гр. Кубрат и осигуряване на съфинансиране но проекта.  

Докладва: Алкин Неби – кмет на община Кубрат“. 

 

            Кметът на община Кубрат прочете предложението за решение. (Приложено е към настоящия 

протокол). 

 

 

НУРШЕН ХАЛИЛОВА: Благодарим, г-н Неби!  Да чуем становището на постоянните 

комисии! Г-н Байрактаров.   

 

Становища на двете съвместни комисии – КЕИРБФ и КСДОЗКСВ:  

 

 

ЕРХАН БАЙРАКТАРОВ (Прочете становищата на двете съвместни комисии – КЕИРБФ 

и КСДОЗКСВ) 

 

СЕДЕМНАДЕСЕТА ТОЧКА / ДОПЪЛНИТЕЛНА ТОЧКА/: 

   По точка осемнадесета от дневния ред: Членовете на постоянните комисии 

подкрепят така направеното предложение за решение, относно: Даване на съгласие 

за кандидатстване на Община Кубрат пред фонд „Социална закрила” с проектно 

предложение по Целева програма „ПОДОБРЯВАНЕ НА МАТЕРИАЛНАТА БАЗА И 

АВТОПАРКА ЗА РАЗНОС НА ХРАНА НА ДОМАШЕН СОЦИАЛЕН ПАТРОНАЖ“, 

финансиран от Фонд „Социална Закрила” за нуждите на ДСП гр. Кубрат и 

осигуряване на съфинансиране но проекта. 

 

КЕИРБФ – 7 членна комисия: КСДОЗКСВ – 7 членна комисия: 

Гласували от : 7 

„за“ – ; 7  

„против“ – ; 0 

„въздържал се“ – ; 0 

Гласували от : 7 

„за“ - ; 7  

„против“ – ; 0 

„въздържал се“ –; 0 

 НУРШЕН ХАЛИЛОВА: Благодарим, г-н Гочев. 

 

Становища на двете съвместни комисии – ККУСДОСЕ и КЗЕОРМС: 

 

КАМБЕР ГОЧЕВ (Прочете становищата на двете съвместни комисии – ККУСДОСЕ и 

КЗЕОРМС. 

ПО ТОЧКА СЕДЕМНАДЕСЕТА: / ДОПЪЛНИТЕЛНА ТОЧКА/: 

    По точка седемнадесета от дневния ред: Членовете на постоянните комисии подкрепят 

така направеното предложение за решение, относно:  Даване на съгласие за кандидатстване 
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на Община Кубрат пред фонд „Социална закрила” с проектно предложение по Целева 

програма „ПОДОБРЯВАНЕ НА МАТЕРИАЛНАТА БАЗА И АВТОПАРКА ЗА РАЗНОС НА 

ХРАНА НА ДОМАШЕН СОЦИАЛЕН ПАТРОНАЖ“, финансиран от Фонд „Социална 

Закрила” за нуждите на ДСП гр. Кубрат и осигуряване на съфинансиране но проекта. 

 

ККУСДОСЕ – 7 членна комисия: КЗЕОРМС – 7 членна комисия: 

Гласували от : 6 

„за“ – ; 6 

„против“ – ; 0 

„въздържал се“ – ; 0 

Гласували от : 7 

„за“ - ; 7 

„против“ – ; 0 

„въздържал се“ –; 0 

 Отсъства: Юнзюле Шакирова, 

 

НУРШЕН ХАЛИЛОВА: Благодаря! Колеги мнения, въпроси, предложения? Да, г-н 

Исмяилов?  

 

БЮРХАН ИСМАИЛОВ: Кое налагаше точката толкова спешно да влезе в Дневния ред? 

Можеше да остане и за следващата сесия.  

 

АЛКИН НЕБИ: Крайният срок е 29-ти Март за проектните предложения  затова решихме.  

 

БЮРХАН ИСМАИЛОВ: Само че, тази мярка е… 

 

/ Гражданин, присъстващ на заседанието от публиката, се намеси без да му е дадена 

думата и беше изведен от залата./  

 

 

БЮРХАН ИСМАИЛОВ: Значи мярката е въведена, актуализирана на 22ри- Понеделник. 

Сега, мярката е въведена на 22ри-Понеделник, Докладната е внесена, гледам на 26-ти-Петък. 

Значи тази мярка е много лека мярка. Има 9 образци за попълване, условията не са кой знае 

колко тежки. Тоест няма ли хора в общинско предприятие „Социални услуги“ постоянно, 

всеки ден да следят сайта на „Агенция за социално подпомагане“?  И веднага, когато се 

появят такива мерки, веднага да действат. Защо ли? Тоест мисълта ми е на 22-ри   е включена 

Програмата, вижда се на екран в сайта на „Агенция за социално подпомагане“, на 23-ти 

можеше да се внесе Докладната и тоест нямаше да бъде в последния момент. Това исках да 

кажа.  
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АЛКИН НЕБИ: По Правилник, може да внасяме 24 часа преди заседание, извънредна. Аз 

не виждам нещо. 

 

 

БЮРХАН ИСМАИЛОВ: Разбира се че може, въпросът е защо не е направено, нали  по 

нормалния си ред, а се чака последния момент?  

 

НУРШЕН ХАЛИЛОВА: Не, моментът не беше последен, мина през Постоянните комисии, 

обсъдихте го, обсъдихме го.  

 

 

НУРЖИХАН БАХРИЕВА: И аз искам нещо да кажа.  

 

 

НУРШЕН ХАЛИЛОВА: Да, г-жа Бахриева.  

 

 

НУРЖИХАН БАХРИЕВА: Уважаема г-жо Председател, няма да бъда официална, защото 

ми правите забележка. „Подобряване на материалната база“, смятаме че ще подмените или 

ще увеличите? Ако смея да попитам г-н Камбер. Материалната база, столове и маси казахме, 

нали. Ще подновите изяло материалната база или ще увеличите?  

 

АХМЕД КАМБЕР/ Директор на ОП „Социални услуги” гр. Кубрат/: Ще подновим.  

 

 

НУРЖИХАН БАХРИЕВА: Какво ще стане със старите, ако смея да попитам, аз имам едно 

молба, няма да се приеме, знам. Какво ще стане със съдбата на старите? 

 

 

АХМЕД КАМБЕР: Вероятността да бъдат бракувани е голяма.  

 

 

НУРЖИХАН БАХРИЕВА: Вероятността да бъдат бракувани. В кметство Беловец, в 

Ритуалната заля няма столове. Тази година Фолклорният фестивал ще бъде в село Беловец. 

Ако може, вие сте мнозинство няма да приемете, знам. Просто предлагам, тези столове да 

се ползват, ако може, ако няма да се бракуват?  

 

 

 

АЛКИН НЕБИ: Те и в село Тертер, мисля че нямат столове.  

 

 

НУРЖИХАН БАХРИЕВА: Ами, да. Да се разпределят, тогава. Не само в едното село, 

където има.  

 

 

АЛКИН НЕБИ: Село Каменово читалището, мисля че и те нямаха столове.  
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НУРЖИХАН БАХРИЕВА: Добре и друго населено място може да има, те няма да са, не 

знам колко са на брой, г-н Камбер ще каже.  

 

 

АЛКИН НЕБИ: Това не подлежи на разрешение за кандидатстване. След като се купят, 

след като се бракуват, тогава ще мислим.  

 

 

НУРЖИХАН БАХРИЕВА: Тогава ще мислим? Благодаря.  

 

 

АЛКИН НЕБИ: Пък може и да не  

 

 

НУРШЕН ХАЛИЛОВА: В момента става въпрос за „Съгласие за кандидатстване“. 

 

 

НУРЖИХАН БАХРИЕВА: Гласуваме.  

 

 

НУРШЕН ХАЛИЛОВА: Гласуваме поименно. Зачитам имената.  

 

 

Проведе се поименно гласуване... 

 

№ Име и фамилия Гласувал (а)  

1 Алисе Незирова За 

2 Анелия Енчева Въздържал се 

3 Бистра Милева Въздържал се 

4 Борислав Борисов За 

5 Бюрхан Исмаилов Въздържал се 

6 Вели Хюсеин За 

7 Дахил Даил За 

8 Елица Митева За 

9 Ерхан Байрактаров За 

10 Камбер Гочев За 

11 Кяние Демиранова За 

12 Мехриджан Акифова За 

13 Наил Адил За 

14 Нуржихан Бахриева Въздържал се 

15 Нуршен Халилова За 
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Общинският съвет – Кубрат прие 

 

 

 

 

 

Р Е Ш Е Н И Е  № 39 

 

В деловодството на Община Кубрат е постъпила  докладна записка от Ахмед Камбер 

- Директор на ОП „Социални услуги” гр. Кубрат с вх.№ УД-03-07-14/26.01.2024 г., с 

предложение за кандидатстване на Община Кубрат пред фонд „Социална закрила” по 

Целева програма „ПОДОБРЯВАНЕ НА МАТЕРИАЛНАТА БАЗА И АВТОПАРКА ЗА 

РАЗНОС НА ХРАНА НА ДОМАШЕН СОЦИАЛЕН ПАТРОНАЖ“.  

Домашен социален патронаж е първата действаща социална услуга, разкрита на 

територията на община Кубрат. Доказал своята необходимост Домашния социален 

патронаж гр. Кубрат е увеличавал своя капацитет през годините, като в момента обслужва 

198 потребители от 10 /десет/ населени места. В ДСП гр. Кубрат, се реализират дейностите 

по предоставянето на топъл обяд по проект „Топъл обяд в Община Кубрат” по процедура 

чрез директно предоставяне на безвъзмездна финансова помощ BG05SFPR003-1.001  

„Топъл обяд“ по Програмата за храни и основно материално подпомагане 2021 – 2027 г., 

съфинансирана от Европейски социален фонд плюс, където към настоящия момент са 

обхванати 281 потребителя. В кухнята на патронажа се приготвя топла храна и за 184 

ученика от средищните училища, от които 124 бр. са столуващи. 

Целта на проектното предложението е да се обнови и подобри материалната база на 

Домашен социален патронаж гр. Кубрат чрез закупуване на нови маси и столове, и 

създаване на условия и възможности за създаване на подходяща и ефективна социална 

инфраструктура. 

В тази връзка предлагам Община Кубрат да кандидатства с проектно предложение 

„Подобряване на материалната база на Домашен социален патронаж  гр. Кубрат“ пред 

Фонд „Социална закрила”, който ще осигури финансиране до 45 000,00 лв. с ДДС, а 

Община Кубрат да участва със съфинансиране в размер на не по-малко от 11% от общия 

бюджет за реализиране на дейностите.  

Срокът за подаване на проектни предложения за реализиране на проекти по Целева 

програма „Подобряване на  материалната база и автопарка за разнос на храна на домашен 

социален патронаж“ е до 29.03.2024 г.   

Предвид гореизложеното и на основание чл. 21, ал. 1, т. 8 и т. 23 от ЗМСМА и чл. 5, 

ал. 1, т. 9 от Правилника за организацията и дейността на Общински съвет – Кубрат, 

неговите комисии и взаимодействието му с общинската администрация предлагам, 

Общински съвет - Кубрат да вземе следното 

16 Сезгин Али За 

17 Танжу Фетта За 

18 Тургай Якубов Въздържал се 

19 Цветомир Цонев За 

20 Юмгюл Кедик За 

21 Юнзюле Шакирова Отсъства 
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РЕШИ: 

 

1. Дава съгласие  Община Кубрат да кандидатства пред фонд „Социална 

закрила” с проектно предложение: „Подобряване на материалната база на Домашен 

социален патронаж гр. Кубрат“ по Целева програма „ПОДОБРЯВАНЕ НА 

МАТЕРИАЛНАТА БАЗА И АВТОПАРКА ЗА РАЗНОС НА ХРАНА НА ДОМАШЕН 

СОЦИАЛЕН ПАТРОНАЖ“. 

2. Дава съгласие за осигуряването на собствено финансиране в размер на 11% 

от бюджета на проекта. 

3. Дава съгласие в случай, на изразходване на повече от договорените средства, 

превишението да бъде за сметка на Община Кубрат. 

4. Дава съгласие Община Кубрат, да осигури средства за функционирането на 

дейностите на Домашен социален патронаж за период от три години, считано от датата 

на приключване изпълнението на договора. 

 

Настоящото решение да бъде изпратено до кмета на Община Кубрат и областния 

управител на Област Разград в 7-дневен срок от приемането му. 

Настоящото решение подлежи на обжалване в 14-дневен срок от обявяването му, 

пред Административен съд гр. Разград по реда на АПК. 

 

 

Резултати от поименното гласуване: От присъстващите 20 общински съветници 

гласували: „за” – 15 (петнадесет), „против” – няма, „въздържал се” – 5 (пет) 

 

НУРШЕН ХАЛИЛОВА: От присъстващите 20 общински съветници – 5- „Въздържали се“, 

15- „За“. Седемнадесета точка се приема. Даваме съгласие за кандидатстване на Община 

Кубрат през Фонд „Социална закрила“. Да, 10- минутна почивка.  

 

 

/ Съгласно чл. 54, ал.2 от Правилника за организацията и дейността на Общински съвет – 

Кубрат, неговите комисии и взаимодействието му с общинската администрация Мандат 2023 

г. - 2027г., ОБЯВЕНА Е 10-МИНУТНА ПОЧИВКА  /  

 

 

НУРШЕН ХАЛИЛОВА: Колеги продължаваме. Стигнахме до последна точка. 

Осемнадесета точка „Приемане бюджета на Община Кубрат за 2024 година.“ Докладва 

Алкин Неби – кмет на община Кубрат. Заповядайте г-н Неби.  

 

 

 

ОСЕМНАДЕСЕТА ТОЧКА: 

Приемане бюджета на Община Кубрат за 2024 година. 
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Докладва Алкин Неби – кмет на община Кубрат. 

 

 

Кметът на община Кубрат прочете предложението за решение. (Приложено е към настоящия 

протокол). 

 

НУРШЕН ХАЛИЛОВА: Благодарим, г-н Неби! Да чуем становището на комисиите - Г-н 

Байрактаров! 

 

Становища на двете съвместни комисии – КЕИРБФ и КСДОЗКСВ:  

 

ЕРХАН БАЙРАКТАРОВ (Прочете становищата на двете съвместни комисии – КЕИРБФ и 

КСДОЗКСВ). 

 

ПО ТОЧКА ОСЕМНАДЕСЕТА: 

По точка седемнадесета от дневния ред: Членовете на постоянните комисии 

подкрепят така направеното предложение за решение, относно: Приемане бюджета 

на Община Кубрат за 2024 година.  

 

КЕИРБФ – 7 членна комисия: КСДОЗКСВ – 7 членна комисия: 

Гласували от : 7 

„за“ – ; 5 

„против“ – ;2  

„въздържал се“ – ;0 

Гласували от : 7 

„за“ - ;4 

„против“ – ; 1 

„въздържал се“ –; 2 

 

НУРШЕН ХАЛИЛОВА: Благодаря! Г-н Гочев! 

 

Становища на двете съвместни комисии – ККУСДОСЕ и КЗЕОРМС: 

 

КАМБЕР ГОЧЕВ (Прочете становищата на двете съвместни комисии – ККУСДОСЕ и 

КЗЕОРМС. 

/ПО ОСЕМНАДЕСЕТА ТОЧКА/: 

По точка осемнадесета от дневния ред: Членовете на постоянните комисии 

подкрепят така направеното предложение за решение, относно: Приемане бюджета 

на Община Кубрат за 2024 година. 

ККУСДОСЕ – 7 членна комисия: КЗЕОРМС – 7 членна комисия: 
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Гласували от :6 

„за“ – ; 4 

„против“ – ; 1 

„въздържал се“ – ;1 

Гласували от : 7 

„за“ - ; 6 

„против“ – ; 1 

„въздържал се“ –; 0 

 Отсъства: Юнзюле Шакирова 

 

 

НУРШЕН ХАЛИЛОВА: Благодаря! Колеги мнения, въпроси, предложения? 

 

 

АЛКИН НЕБИ: По време на Публичното обсъждане и на Комисиите, бях допълнил „Изграждане 

на кът за отдих и игра“ в имот № 404 22. 505.814 в град Кубрат, от 80 000 лева да се намали на 70 

000 лева и разликата от 10 000 лева да се трансформира към проектиране на изграждане на тротоари 

в село Мъдрево, ул. „Дунав“.  И от климатици за нуждите на Домашен социален патронаж от село 

Севар, село Мъдрево и село Бисерци, от 12 600 лева да останат 4 200 лева, а остатъка от 8 400 лева 

да бъдат пренасочени за проектиране за ремонт на МБАЛ-Кубрат- кухня.  

 

 

НУРШЕН ХАЛИЛОВА: Колеги? Да, г-н Исмаилов?  

 

 

БЮРХАН ИСМИЛОВ: Благодаря Ви, г-жо Председател! Ще се спра на предложението на г-н 

Алкин Неби, там за трансформациите. В приходната част на Бюджета на 2024 година, не се 

предвиждат кой знае колко по- големи постъпления в сравнение с 2023 година и нашата „група“ 

оценяваме този Бюджет в приходната си част като доста консервативен. На Комисии видяхме че, 

доста от данъците, местните данъци не се събират както е по план, а други такси пък са силно 

занижени, там има много възможности за събиране на повече такси, но явно не са предвидени и не 

се правят усилилия да се съберат. В същото време, разходната част е доста предлага доста 

разхищение и затова в разходната част и изцяло Бюджета, ние го оценяваме като разточителен. Аз 

бих искал да се спра на някои мои предложения. Аз предлагам тази трансформация, която г-н Неби 

предлага за проектиране за село Мъдрево, да я трансформираме още веднъж в една друга дейност, 

защото в село Мъдрево ул. „Дунав“ тя е странична улица, тя не е главна улица. Там няма нужда 

сега или няма предпоставки  да се влагат толкова средства в проектиране и съответно след това за 

тротоари. Там и няма движение, няма и кой знае колко хора. Младите напуснаха селото, малко хора 

живеят там събират се предимно преди избори. Така че, аз предлагам тези 10 000 лева да отпадне 

от проектиране на тротоарни площи на ул. „Дунав“ в село Мъдрево и сумата от 10 000 лева да отиде 

за ремонт на водосборни шахти  в град Кубрат. След водният цикъл, много от шахтите са на доста 

по- ниско ниво и много трудно за водачите на МПС да се движат комфортно в града.  Тези шахти 

трябва да се повдигнат и да се ремонтират на нивото на асфалтовата покривка. Едно повдигане, 

след консултация със съответните фирми, е струва около 300- 400 лева. Тоест за 10 000 лева, биха 
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могли да се ремонтират около 25 броя и още 25 броя, примерно ако предвидите за следващата 

година, долу-горе ще се оправи цялата картина, може би на всички улици на град Кубрат. Особено 

на улица „Хан Крум“ има много такива шахти, всеки ден минавате оттам и аз минавам оттам, 

просто не е добро положението. Въпрос следващ имам относно: Какви действия са предприети за 

ремонтирането на шахтата разположена на главния път Кубрат-Русе, ул. „Цар Освободител“? 

Народният фолклор я оприличил на. 

 

 

НУРШЕН ХАЛИЛОВА: Може ли най-напред да оформите предложението, за да го гласуваме и 

след това да преминем към?  

 

 

БЮРХАН ИСМИЛОВ: Добре!  

 

 

НУРШЕН ХАЛИЛОВА: Оформете го като предложение.  

 

 

БЮРХАН ИСМИЛОВ: Значи, оформям предложението: Средствата за проектиране на тротоарни 

площи на улица „Дунав“ в село Мъдрево, да се трансформират в ремонт на водосборни шахти в 

град Кубрат, 10 000 лева. 

 

 

НУРШЕН ХАЛИЛОВА: Колеги, да гласуваме предложението на г-н Исмаилов. Поименно. Други 

предложения ще има ли? Всичките заедно ли да ги гласуваме предложенията или едно по едно, ако 

има други предложения? Едно по едно.  

 

 

СВЕТЛАНА КИРИЛОВА /Гл. юрисконсулт СК/АПИО/ : Гласувате едно по едно, трябва 

поимено. 

 

 

НУРШЕН ХАЛИЛОВА: Поименно, да.  

 

 

СВЕТЛАНА КИРИЛОВА: Неговото- основното, неговото-основното.  

 

 

НУРШЕН ХАЛИЛОВА:  Да 
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СВЕТЛАНА КИРИЛОВА: Ще бъде по-трудно. Ще трябва да се гласуват и двете.  

 

 

НУРШЕН ХАЛИЛОВА: Да, да ще ги гласуваме.  

 

 

СВЕТЛАНА КИРИЛОВА: Всеки път, всеки път.  

 

 

НУРШЕН ХАЛИЛОВА: Гласуваме това предложение. Който е съгласен с така направеното 

предложение. Да ги гласуваме едно по едно ли? На Бюрхан Исмаилов, поименно ще го гласуваме. 

Гласуваме колеги с направеното предложение на г-н Бюрхан Исмаилов. 

 

 

Проведе се поименно гласуване за направеното предложение на Бюрхан Исмаилов… 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Общинският съвет – не прие предложението на Бюрхан Исмаилов 

 

№ Име и фамилия Гласувал (а)  

1 Алисе Незирова Против 

2 Анелия Енчева За 

3 Бистра Милева За 

4 Борислав Борисов За 

5 Бюрхан Исмаилов За 

6 Вели Хюсеин Против 

7 Дахил Даил Против 

8 Елица Митева За 

9 Ерхан Байрактаров Против 

10 Камбер Гочев Против 

11 Кяние Демиранова Против 

12 Мехриджан Акифова Против 

13 Наил Адил Против 

14 Нуржихан Бахриева За 

15 Нуршен Халилова Против 

16 Сезгин Али Против 

17 Танжу Фетта За 

18 Тургай Якубов За 

19 Цветомир Цонев Против 

20 Юмгюл Кедик Против 

21 Юнзюле Шакирова Отсъства 
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Резултати от поименното гласуване за направеното предложение на Бюрхан 

Исмаилов : От присъстващите 20 общински съветници гласували:  „за” – 8 (осем), 

„против” – 12 ( дванадесет), „въздържал се” – няма 
 

 

НУРШЕН ХАЛИЛОВА: 9- „За“, 11- „Против“. Не се приема. Сега гласуваме предложението 

средствата да са за. Да, г-н Салим? Господин Салим-кмет на село Мъдрево. 

 

/ЗАБЕЛЕЖКА: При преброяването на гласовете, г-жа Нуршен Халилова- Председател на 

ОбС- Кубрат, допусна техническа грешка при преброяването и съобщи броя на гласувалите: 

„За“ – 9 (девет), „Против“- 11 (единадесет). От гласувалите 20 Общински съветници 

гласуваха, „За“- 8 (осем), „Против“-12 (дванадесет)./  

 

 

САЛИМ МУСТАФА / Кмет на село Мъдрево/: Уважаеми Протокол, Уважаеми колеги, 

съветници. Аз няма да взема участие, в смисъл такъв, по първа точка още. Ще започна с първа 

точка с „Приемане на отчета за 2023 година“, естествено. Значи, не може да се хвърли нещо в 

публичното пространство, ей така, казахте 2 беседки ставаше въпрос за „Кът за отдих“ в село 

Мъдрево, вие бяхте там в деня на изборите, те не са 2, беседките са 4,  има 8 пейки, има пластмасови 

съоръжения за фитнес на открито- 2 броя, има 2 броя съоръжения  комбинирани за детска площадка 

с пързалки и люлки. Не е трудно, вие имате възможност, ако искате, какво точна включват тези 39 

000 лева, да ги видите, колко са съоръженията и да пресметнете имате цена. Така че, нали нека да 

бъдем по-конкретни, когато правим някакви запитвания. Не може, ей така „Две беседки“ и толкова, 

значи не става. Що се отнася до проектирането за село Мъдрево, значи във всичките капиталови 

само Мъдрево, Мъдрево, Мъдрево… Не мога да разбера Вашето отношение към село Мъдрево, 

всъщност аз го разбирам до някъде. Може би, се сформира от това, че не спечелихте в село 

Мъдрево. Изпратихте ни в съда, пак нищо не се получи. Значи, аз като Кмет съм решил че, съм 

предложил, че  село Мъдрево има нужда от това нещо. Така че, щом съм предложил, значи че имаме 

нужда. Хората, които са дошли при мене искат да има тротоари на тази улица. Тя не е случайна 

улица, доста възрастни хора- живеят там, лятото идват и деца и те не са никак малко, селото  става 

над 1000, така че има много коли които се движат по тези пътища, особено лятно време и аз самият 

и  децата се движат по тези тротоари, които ние сме преценили, че са нужни. Благодаря!  

 

 

НУРШЕН ХАЛИЛОВА: Благодаря за уточнението на г-н Салим! Да, г-н Исмаилов.  

 

 

БЮРХАН ИСМАИЛОВ: Благодаря, г-н Мустафа. Значи, нищо лично против селото. Аз, чест и 

почитания към хората, които живеят там. Просто, смятам че не сега е времето за проектиране на 
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тази улица при положение, че аз посочих какви проблемите в града. От тази гледна точка, не го 

приемайте, нали като специално отношение към селото.  

 

 

НУРШЕН ХАЛИЛОВА: Преминаваме към гласуване. За първоначално направеното 

предложение: Средствата да са за улица „Дунав“  

 

 

Проведе се поименно гласуване за направеното предложение на Алкин Неби- Кмет на Община 

Кубрат… 

 

 

 

 

 

 

 

 

Общинският съвет –  прие предложението на Алкин Неби- Кмет на Община Кубрат… 

 

Резултати от поименното гласуване за направеното предложение на Алкин Неби- 

Кмет на Община Кубрат: „за” – 12 (дванадесет), „против” – 5 (пет), „въздържал се” 

– 3 (три).  
 

№ Име и фамилия Гласувал (а)  

1 Алисе Незирова За 

2 Анелия Енчева  Против  

3 Бистра Милева Против 

4 Борислав Борисов Въздържал се 

5 Бюрхан Исмаилов Против 

6 Вели Хюсеин За 

7 Дахил Даил За 

8 Елица Митева Въздържал се 

9 Ерхан Байрактаров За 

10 Камбер Гочев За 

11 Кяние Демиранова За 

12 Мехриджан Акифова За 

13 Наил Адил За 

14 Нуржихан Бахриева Против 

15 Нуршен Халилова За 

16 Сезгин Али За 

17 Танжу Фетта Въздържал се 

18 Тургай Якубов Против 

19 Цветомир Цонев За 

20 Юмгюл Кедик За 

21 Юнзюле Шакирова Отсъства 
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НУРШЕН ХАЛИЛОВА: От присъстващите 20 общински съветници, 5- „Против“, 4- „Въздържал 

се“, 11- „За“. Приема се средствата за село Мъдрево. Колеги, въпроси, предложения? Да, г-н 

Исмаилов.   

 

/ЗАБЕЛЕЖКА: При преброяването на гласовете, г-жа Нуршен Халилова- Председател на 

ОбС- Кубрат, допусна техническа грешка при преброяването и съобщи броя на гласувалите 

„За“ – 11 (единадесет), „Против“- 5 (пет), „Въздържал се“- 4. От гласувалите 20 Общински 

съветници гласуваха, „За“- 12 ( дванадесет), „Против“- 5 (пет), „Въздържал се“- 3 (три)/  

 

 

БЮРХАН ИСМАИЛОВ: Следващият ми въпрос е: Какви действия са предприети за 

ремонтирането на шахтата разположена на главния път Кубрат-Русе, ул. „Цар Освободител“? 

Народният фолклор я оприличи на „Мое кръгло кръстовище“, но в действителност представлява 

доста голяма опасност за движението. Естествено, пътят е Републикански, тук въпросът ми е по-

скоро: Каква е координацията ви с АПИ и съответно с областно пътно управление? 

 

 

НУРШЕН ХАЛИЛОВА: Господин Неби.  

 

 

АЛКИН НЕБИ: Добре че отбелязахте, че пътят е на АПИ и Община Кубрат няма никакви 

правомощия. Още Декември месец е изпратено писмо със снимка към област Разград, по специално 

към АПИ, с което Януари месец ни отговарят. Предстои подновяване на ремонтните дейности и 

всичко ще бъде оправено от кръстовището на „МЕГАПЛАСТ“ до изхода на град Кубрат в посока 

Дряново. Защото този участък беше спрян и по думите на АПИ, Март- Април ще почнат 

ремонтните дейности. Това беше отговор.  

 

 

НУРШЕН ХАЛИЛОВА: Да. 

 

 

БЮРХАН ИСМАИЛОВ: Отношение по отговора може ли? 

 

 

НУРШЕН ХАЛИЛОВА: Да. 

 

 

АЛКИН НЕБИ: Да. 
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БЮРХАН ИСМАИЛОВ: Да, естествено пътят е Републикански, всички знаем. Въпросът е, че 

хората по- голяма част от населението не го знае или пък даже и да знаят те считат, че Общината е 

най- близка до тях и в тази връзка искат информация от средите на общинската администрация. 

Така че, нали апелът ми е в такива случаи, нали да бъдете по-адекватни и по така услужливи на 

хората за да предоставяте най-вече информация на хората, какво предстои. Ето сега, примерно ще 

кажем на хората Април- Май месец ще се ремонтира и долу-горе хората ще проявят разбиране, 

предполагам.  

 

 

 

АЛКИН НЕБИ: Момент само и аз да. По същият начин и при Вас, зададените въпроси „Какво 

става с това малко кръгово“, може това да обясните-  „Републикански е“, нали Вие сте запознат. 

„Пътят е Републикански, не можем сами да го направим, ще се отнесем към АПИ и това можете да 

го направите.  

 

 

БЮРХАН ИСМАИЛОВ: „Общинския, Вие сте Общински съветник предайте нашите въпроси 

към Общинската администрация“ и аз затова предава.  

  

 

НУРШЕН ХАЛИЛОВА:  Благодарим, г-н Исмаилов! 

 

 

БЮРХАН ИСМАИЛОВ: Имам и други въпроси. Така, във.. За приюта за безстопанствени 

животни, нали приехме отчета за „Овладяване популацията на безстопанствените кучета“. Сега в 

тази годишният отчет 2024 година, като се види сумата общо по тази дейност „ № 878“, 82 987 лева 

да си каже човек „Ехе доста пари са определени, нали ще стане работата“. Само че, като гледам 

разбивката, то повечето са заплати, осигуровки. Има едни външни услуги, може би точно те са за, 

нали за външните услуги за фирмата, която ще залавя тези кучета и ще ги чипира и те са само едни 

1000 лева. Нали, там в отчета се касаеше за едни 60 лева на куче, тоест за 16,6 кучета, айде 17 да го 

кажем, толкова ли се очаква за тази година?  

 

 

НУРШЕН ХАЛИЛОВА:  Господин Неби. 

 

 

АЛКИН НЕБИ: Външната фирма, която обслужва нуждите на Община Кубрат, там заделяме 8 

000 лева, не са 1000 лева.  

 

 

БЮРХАН ИСМАИЛОВ: Аз гледам ааа.. 
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АЛКИН НЕБИ: Не, ама 1000 лева няма как да излезе за 12 месеца една фирма от град Русе да 

идва,  да залавя кучета.  

 

 

НУРШЕН ХАЛИЛОВА:  Други въпроси? Тургай Якубов. 

 

 

БЮРХАН ИСМАИЛОВ: Да, да момент само да приключа. Така, във 832-ра дейност сложили 

„Дейност по поддържане и ремонти и изграждане на пътищата“ общата сума е 554 507 лева, от 

които примерно 280 000 лева – зимна техника от предходните остатъци, 84 600 лева- проектиране 

на пътя село Савин-Севар, 160 900 лева- субсидия за зимно поддържане, има материали там едни 

29 000 лева, тоест не виждам текущ ремонт на пътищата. Има ли текущ ремонт на някакви улици, 

предвидени? 

 

 

 НУРШЕН ХАЛИЛОВА:  Господин Неби. 

АЛКИН НЕБИ:  Засега, не предвиждаме текущ ремонт, в следствие на собствените приходи 

тогава ще определим сумата която да бъде за текущ ремонт. В зависимост от собствените ни 

приходи.  

 

 

НУРШЕН ХАЛИЛОВА:  Да, г-н Якубов? 

 

ТУРГАЙ ЯКУБОВ: Моето питане е относно: Изграждане на фотоволтаици на няколко детски 

градини. Каква мощност е предвидена за изграждането? Какво означава „Съхранение на енергия“? 

 

 

НУРШЕН ХАЛИЛОВА:  Да, г-н Неби. 

 

 

АЛКИН НЕБИ:  За мощността, не мога да кажа точно, но това са двете Детски градини „Здравец“ 

и „Щастливо детство“ и Община Кубрат. Това за съхранение са батериите, където  ще съхраняваме  

на енергия.  Но по проект са изчислени какви разходи правим за енергия и въз основа на разходите  

са направени и проектите. Но точната мощност, не мога да кажа. Елате в кабинета и ще Ви покажа 

и проекта. 
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ТУРГАЙ ЯКУБОВ: Казвате „Съхранение“, „Батерии“ значи ли, че децата ще учат нощно време?  

А батерията се използва…  

 

 

АЛКИН НЕБИ:  Нощно време хладилниците не работят ли? Фризерите не работят ли? Парното, 

помпите не работят ли? Що за въпрос? Как да не е оправдан? 

 

НУРШЕН ХАЛИЛОВА:  Колеги, малко по- сериозно! Други въпроси, предложения? Да, г-н 

Борисов?  

 

 

БОРИСЛАВ БОРИСОВ: Мога и от място, мога и на микрофона.  

 

 

НУРШЕН ХАЛИЛОВА:  Както решите.  

 

 

БОРЛИСЛАВ БОРИСОВ: От място, достатъчно високо говоря. Аз ще се изкажа във за точката 

за спорта и когато коментирахме и вчера и на Комисиите. Не можах да присъствам на 

Общественото обсъждане, причината беше, че просто бях на работа, затова и вчера го направих. 

Когато видях сумата от 131 000 лева за Спорт, се зарадвах. Защото това е една сума, която би била 

достатъчна за да можем да удовлетворим желанията на Спортните клубове в Общината. Когато 

вече после погледнах разбивката се оказа, че остават както коментирахме вчера едни 105 000 лева. 

Тези 105 000 лева, ми се струват малко, но те и 150 00 да бъдат може би сигурно пак ще са малко. 

Защото това са пари, които отиват за  „Хандбалния клуб“ на Община Кубрат, „Футболния клуб“,  

има Заявка от още един клуб, „Спортния клуб по борба“, а там са обхванати нашите деца- децата 

на Община Кубрат. Колкото повече пари отделим, това ще бъдат пари, които ще се използват тези 

деца да се занимават със спорт. А спортът е превенция, която ги спира от неща, които доста лоши 

и ги увличат последно време. Така че и тогава Ви предложих вчера на Комисия: Онези 20 000 лева 

за площадката в Божурово по „Мини футбол“, дали не можем също да ги отложим. Разбрах Ви и 

Вас с отговора Ви! Оказва се, че няма нужда да противопоставяме едно на друго и затова може би 

ще се въздържа  и първоначално да гласувам „За“ Бюджета. Но с удоволствие ще гласувам „За“ 

когато видим актуализацията, за да може средствата да бъдат достатъчни за спорта. Така че, 

надявам се и като една препоръка, няма да го вкарам като предложение, следващата година ако има 

някакъв начин средствата да бъдат малко повече за спорта, защото те са за нашите деца. Това е 

просто като: Защо аз ще се въздържа за момента.  

 

 

НУРШЕН ХАЛИЛОВА:  Обяснихте.  
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БОРЛИСЛАВ БОРИСОВ: Да.  

 

 

 

НУРШЕН ХАЛИЛОВА:  Да, г-н Неби. 

 

 

АЛКИН НЕБИ:  Благодаря, Благодаря г-н Борисов! Аз съм винаги за спорта и винаги за децата, 

но казвате „Ще се въздържа на този Бюджет, ще гласувам на актуализацията“ То ако няма да приет 

този Бюджет, няма да има актуализация.  

 

 

БОРЛИСЛАВ БОРИСОВ: Да.  

 

 

АЛКИН НЕБИ:  Но, аз и на Комисиите Ви казах: Винаги има една актуализация, винаги Община 

Кубрат е помагала гласно и негласно към спортуващите деца и е винаги „За“ спорта на децата. Но 

на този етап приходите, които може да отделим за спорт са това. Не знам, дали ме разбрахте, но 

„Мини футбол“ в село Божурово е необходим и там има деца и те искат, ако оттам вземе ще дадем 

на град Кубрат. Пак е за децата, наистина е за децата, но има една противопоставеност. Благодаря 

за разбирането!  

 

 

БОРЛИСЛАВ БОРИСОВ: Аз искам само нещо да допълня във връзка с това което казахте . 

Напълно мога да потвърдя, че Община Кубрат никога не е отказвала нищо, поне във връзка с 

Хандбала. Аз се занимавам от години с Хандбал, когато сме поискали за нашите деца винаги сме 

го получавали. Било транспортни разходи да бъдат покрити, екипи, награди. Не случайно и Купата 

е на  Кмета на  Община Кубрат като никъде не е уточнено името на Кмета. Тя е просто и в спортния 

календар на федерацията.   

 

 

НУРШЕН ХАЛИЛОВА:  Благодаря! Други предложения? Да, г-жа Митева. 

 

 

ЕЛИЦА МИТЕВА:  Аз искам да се включа по отношение на здравеопазването и на заложените 

средства в Бюджета. В рамките на 10 дни настъпи една промяна. На Публичното обсъждане стана 

въпрос, имах запитване: „Предвиждат ли се ремонти на кухнята на МБАЛ-Кубрат?“, понеже не ги 

видях в капиталовите. Получих отговор, че това са текущи разходи, за 10 дни нали се наложи да 

бъдат пренасочени средства за проектиране, което означава нали, че не е точно така. Не са текущи 

разходи. Искам да попитам, понеже видях в Бюджета, че са включени само разходи за проектиране. 

Господин Неби в рамките на първото шестмесечие, айде деветмесечие на 2024 година, освен 
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разходи за проектиране ще има ли разходи за изпълнение? Това е единият ми въпрос. Защото 

работата на кухнята на болницата е много важна за пациентите. Те трябва да поличават топла 

храна. И както вчера стана въпрос на Комисиите, пациентите са население на цялата Община 

Кубрат. Това са освен града, населените места и то основно за тях е по-проблемно да си осигурят 

топла храна по време на престоя в болницата. Друго, което ми направи впечатление, че в Справката 

за числеността на персонала и средните брутни работно заплати за 2024 година в точка 4 

„Здравеопазване“ виждам едни такива радостни цифри. За детската ясла, например числеността е 

24 човека, може би включва и някакви незаети бройки, защото по мое мнение заетите не са 24. 

Средната месечна брутна заплата е много добра, защото имаше такива данни от помощния 

персонал, че са им доста по-ниски заплатите, че имат нужда от актуализация на възнагражденията. 

Цифрите, които виждам тук ме радват. Другото което е, че за здравни кабинети в детски градини и 

училища също средната месечна брутна заплата е много добра. Това означава, че евентуално биха 

се намерили медицински сестри, които да се съгласят да работят, защото в голяма част от Детските 

градини липсва медицинско обслужване, а това е много голям проблем. Искам да кажа още нещо. 

Когато се правят, вчера го споделих като мнение на Комисиите искам днеска също и пред вас да го 

споделя. Когато се разпределят и изразходват средства по Бюджета, нека наистина да се действа 

по приоритети. Всяко населено място в Община Кубрат е важно! Кмета на Община Кубрат е Кмет 

на всички. Нека да не се налага да се противопоставят населените места, да се казва „Тук сега това 

не е спешно дайте да дадем тук, дайте да направим това“. Всички разходи са спешни и когато се 

наложи от едно населено място да се прехвърли на друго, за да се покрие, не е приятно. Насажда 

се едно отношение между хората, което не е добре. Затова, нека първо да се погледне от рисковите 

места, спешните, необходимите и след това нека да се прави за всяко населено място, защото 

всички жители на Общината заслужават добро качество на живот. Благодаря!  

 

 

/Присъстващите аплодираха/ 

 

НУРШЕН ХАЛИЛОВА:  Господин Неби за отговор.  

 

 

АЛКИН НЕБИ: От днес е много трудно мога да кажа, следващите шест месеца, дали ще има 

средства. Нали, преповтарям се, но всичко зависи от приходната част.   

 

 

ЕЛИЦА МИТЕВА:  В случая е необходимо.  

 

 

АЛКИН НЕБИ: Да. А пък за ясла, детски градини, здравни кабинети наистина заплащането е 

хубаво, според нас. Защото там е „Държавната делегирана дейност“, но парите идват от 

Министерството на Здравеопазването. Докато болницата е търговско дружество и каквото си 

изкара това плаща. Но това е факт.  
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ЕЛИЦА МИТЕВА:  Дано да е така. 

 

 

АЛКИН НЕБИ: Така е. 

 

 

НУРШЕН ХАЛИЛОВА:  Имате ли други предложения? Колеги, преминаваме към режим на 

гласуване. Гласуването е поименно. Зачитам имената.  

 

Проведе се поименно гласуване на основното предложение… 

 

 

 

 

 

 

 

Общинският съвет –  прие  

 

 

№ Име и фамилия Гласувал (а)  

1 Алисе Незирова За 

2 Анелия Енчева  Против  

3 Бистра Милева Против 

4 Борислав Борисов Въздържал се 

5 Бюрхан Исмаилов Против 

6 Вели Хюсеин За 

7 Дахил Даил За 

8 Елица Митева Въздържал се 

9 Ерхан Байрактаров За 

10 Камбер Гочев За 

11 Кяние Демиранова За 

12 Мехриджан Акифова За 

13 Наил Адил За 

14 Нуржихан Бахриева Против 

15 Нуршен Халилова За 

16 Сезгин Али За 

17 Танжу Фетта За 

18 Тургай Якубов Против 

19 Цветомир Цонев За 

20 Юмгюл Кедик За 

21 Юнзюле Шакирова Отсъства 
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Р Е Ш Е Н И Е  № 40  

Представям Ви бюджета за 2024 година на Община Кубрат, разработен  в съответствие с 

нормите, критериите и показателите, залегнали в нормативната уредба, регламентираща 

бюджетното финансиране  през 2024 година: 

 ЗДБРБ за 2024 г.; 

 Закона за публичните финанси; 

 Закона за общинския дълг; 

 Решение №847 от 28.11.2023 г. на МС за изменение и допълнение на Решение 

№346 на Министерския съвет от 2023 г. за приемане на стандарти за делегираните от 

държавата дейности с натурални и стойностни показатели  през 2024 г.  

 Наредбата №12 на ОбС за условията и реда за съставяне на бюджетната 

прогноза за местните дейности за следващите три години и за съставяне, приемане, 

изпълнение и отчитане на общинския бюджет;  

 Както и с реализирането на стратегическите цели и приоритетни програми на 

общината през 2024 г.; 

         Проектобюджетът е разработен в съответствие с прогнозната рамка за страната, 

залегнала в ЗДБРБ за 2023 г. при: 

 минимална работна заплата от 01.01.2024 г.– 933 лв. 

 максимален осигурителен доход от 01.01.2024 г. – 3 750 лв.;   
 прогнозна средногодишна инфлация за страната – 4,8 %. 

При планиране на местните приходи по Закона за местните данъци и такси очакванията за 

2024 година са структурата на част от данъчните приходи да се запази идентична с тази от 

2023 г. Запазена е ставката за данъка при придобиване на имущество по дарение и възмезден 

начин /0,75 на сто при дарение между братя и сестри и техните деца; 4,00 на сто при дарение 

между други лица, както и при придобиване на недвижими имоти и ограничени вещни права 

по давност; 2,50 на сто при възмездно придобиване на имущество/. Запазва се и размерът на 

данъка на превозните средства /чл.41, ал.1 от Наредба №17 за определяне размера на 

местните данъци на територията на Община Кубрат/. Промилите за такса за битови 

отпадъци се запазват спрямо 2023 г.– за жилищни имоти на граждани /5,5%о/ и на 

нежилищните имоти на граждани и предприятия /9%о за гр.Кубрат/ и /7,5%о за селата. 

Запазва се и ставката за данък върху недвижими имоти /2,50 на хиляда върху данъчната 

оценка на недвижимия имот/ спрямо 2023 година. 

При планиране на средствата във функция „Образование” са взети предвид и разликите 

между разчетения брой на децата и учениците, на групите и паралелките, както и на 

образователните институции, въз основа на които са предвидени средствата от държавния 

бюджет по Закона за държавния бюджет на Република България за 2024 година, и в данните 

по информационната система на образованието. Когато разчетеният брой на децата и 

учениците, на групите и паралелките, както и на образователните институции е по-висок от 

броя им по информационната система, до извършване на промените в частта за 

допълнителното финансиране за работа с деца от уязвими групи, за защитените 

специалности и защитените детски градини и училища, първостепенният разпоредител с 

бюджет заделя като резерв разликата от средствата, формирана по съответния стандарт. 

Когато разчетеният брой на децата и учениците, на групите и паралелките, както и на 

образователните институции е по-нисък от броя им по информационната система, 

средствата по формулата за съответната дейност се разпределят, като недостигът се 

разпределя пропорционално на средствата по формула до извършване на промените в частта 

protokol_4_40_app1.zip
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за допълнителното финансиране за работа с деца от уязвими групи, за защитените 

специалности и защитените детски градини и училища. 

През 2024 г. ще се положат усилия за осигуряване на средства за инвестиционни разходи. 

Ще бъдат предложени и мерки за повишаване събираемостта на местните данъци и такси 

/предимно в областта на ТБО/, оптимизиране разходите за издръжка и повишаване на 

контролната дейност.  

 

 

 

ПРИХОДНА ЧАСТ 

Приходната част по бюджета на Община Кубрат е в размер на 26 882 190 лв. Тя се дели на 

приходи с държавен характер и приходи с общински характер. 

         Приходите с държавен характер са в размер на 19 096 738 лв. Приходите с общински 

характер са в размер на 7 785 452 лв. Разработка на приходната част по пълна бюджетна 

класификация на Бюджет 2024 год. е представена в Приложение № 1.  

 

          РАЗХОДНА ЧАСТ 

          Разходите по бюджета за 2024 г. са балансирани с приходната част и са в размер на 

26 882 190 лв. Те се делят също на две групи:  

 За държавни дейности – 19 096 738 лв. 

 За местни дейности –        7 785 452 лв. 

В т.ч. за дофинансиране на държавните дейности от местни приходи – 825 028 лв.  

От тях:            Общо държавни служби – 587 073 лв. 

                        Образование –                       55 000 лв. 

                   Читалища          -                 218 000 лв. 

                   

                 Разходната част е представена в Приложение № 2. 

 

ИНВЕСТИЦИОННИ РАЗХОДИ  

Общият размер на инвестиционните разходи по Бюджета на Община Кубрат за 2023г., 

включително по проекти, финансирани със средства от Европейския съюз, е 5 001 449 лв. 

Подробна разработка на инвестиционните разходи е представена в Поименния списък - 

Приложение № 4.  

 

 Предвид гореизложеното и на основание чл. 52, ал. 1 и ал.2 и чл. 21, ал. 1, т. 6 от 

ЗМСМА, чл.84,  ал.4 от Закона за публичните финанси и във връзка с разпоредбите на  

ЗДБРБ за 2024 г. и Наредба № 12 на ОбС за условията и реда за съставяне на бюджетната 

прогноза за местните дейности за следващите три години и за съставяне, приемане, 

изпълнение и отчитане на общинския бюджет, предлагам Общински съвет – Кубрат да 

приеме следните 

 

 Р Е Ш Е Н И Я: 

1. Реализираните в края на годината икономии от средствата за финансиране 

на делегираните от държавата дейности в размер на 1 295 619 лева, остават 

като преходен остатък по бюджета на общината и се използват за 

финансиране на същите дейности съгласно Приложениe №3.    
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2. Реализираните в края на годината икономии от средства за финансиране на 

местни дейности и държавни дейности в частта капиталови разходи и 

текущи ремонти в размер на 1 110 184 лв., остават като преходен остатък по 

бюджета на общината за финансиране на местни дейности и държавни 

дейности в частта капиталови разходи и текущи ремонти, от които 3 лева 

левова равностойност по валутни сметки. От тях 300 587 лв. – преходен 

остатък от целева субсидия за капиталови разходи за 2017 г.,  2018 г., 2019 г., 

2020 г., 2021 г. и 2022 г.    480 030 лв. – от преходен остатък от целева субсидия 

за капиталови разходи за 2023 г., 148 017 лв. преходен остатък от 

снегопочистване и зимно поддържане на общинска пътна мрежа за 2022 г., 

140 990 лв. преходен остатък от снегопочистване и зимно поддържане на 

общинска пътна мрежа за 2023 г., 13 000 лв. – преходен остатък от дарения 

за текущи ремонти на читалища, 837 лв. преходен остатък от от средствата 

за покриване на разходите за картови плащания през 2023 г., и 26 720 лв. – 

от собствени приходи. 

            3. Приема  бюджета на Община Кубрат за 2024 година, както следва:  

            3.1. По приходната част в размер на                              - 26 882 190 

лв.  

       (съгласно Приложение № 1) 

 3.1.1. Приходи за делегирани от държавата дейности                             -  19 096 738 лв. 

                      в т.ч. :      

 3.1.1.1. Обща  субсидия за делегираните от държавата дейности          -   16 960 122 

лв. 

            3.1.1.2. Целева субсидия за капиталови разходи                                      -          55 000 

лв. 

            3.1.1.3. Преходен остатък от 2023г.                                                           -      1 295 619 

лв. 

            3.1.1.4. Собствени приходи на училищата                                                -         785 997 

лв. 

           

            3.1.2. Приходи за местни дейности в размер на       -   7 785 452  лв.  

                       в т.ч. : 

 3.1.2.1. Данъчни приходи в размер на       -    1 183 300 

лв. 

(съгласно Приложение № 1) 

 3.1.2.2. Неданъчни приходи в размер на       -    2 500 000 

лв. 

(съгласно Приложение № 1) 

3.1.2.3.Трансфер за местни дейности в размер на -                                -    1 994 900 лв. 

                в т.ч.:                         

              - Обща изравнителна субсидия                                 -   1 814 000 лв. 

              - Зимно поддържане и снегопочистване на общинска пътна мрежа 

                                                                                                                      -       180 900 лв.  

    3.1.2.4.Целева субсидия за капиталови разходи за финансиране на 

                        обекти в местни дейности                                                              -    1 336 600 лв.  

            3.1.2.5. Получени от общини целеви трансфери от ЦБ                          -        161 200 лв. 
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            3.1.2.6. Погашения по дългосрочни заеми от други лица в страната    -     -  136 800 

лв. 

            3.1.2.7. Погашения по дългосрочни заеми от банки в страната             -     -  385 299 

лв.   

            3.1.2.8. Предоставени средства по временна финансова помощ (-)  - СНЦ "МИГ Завет-

Кубрат"                                                                                                                           -   - 15 000 

лв. 

            3.1.2.9.   Възстановени суми по временна финансова помощ (+) - СНЦ "МИГ Завет-

Кубрат" и ВиК "Меден кладенец" ЕООД                                                                                     -    

27 730 лв.        

            3.1.2.10. Временни безлихвени заеми между бюджети и сметки за средствата от 

Европейския съюз (нето)                                                                                                                   -       

66 870 лв.  

            3.1.2.11. Временни безлихвени заеми от/за чужди средства (нето)          -     -  66 870 

лв. 

            3.1.2.12. Друго финансиране - операции с активи - предоставени временни депозити 

и гаранции на други бюджетни организации (-/+)                                                    -             8 637 

лв.   

            3.1.2.13. Преходен остатък от 2023 г.                                                           -     1 110 184 

лв. 

 

 3.2.  По разходите, разпределени по функции, групи и  

дейности, в размер на                             -   26 882 190 лв. 

 

(съгласно Приложения № 2) 

в т.ч.: 

 3.2.1. За делегирани държавни дейности в размер на     -     19 096 738  

лв. 
                 в т.ч.: 

- от държавни трансфери                                                                   -     16 960 122 

лв. 

-                          в т.ч.  

от целева субсидия за капиталови разходи                                -          55 000 лв.  

                        от резерв за непредвидени и неотложни разходи                      -          83 706 лв.,  

                        от които при ПРБ                                                                          -        170 185 лв. 

                                                                         

- от собствени приходи на училищата и общежитието                  -    1 029 995 

лв. 

- от преходни остатъци                                                                       -      785 997 

лв. 

                      

 3.2.2. За местни дейности в размер на         -    7 785 452  

лв.      в т.ч. 

                   Дофинансиране на държавни  дейности  с местни приходи    -      825 028  лв. 

                                                                                           

 3.3. Утвърждава средносрочна цел за бюджетното салдо по бюджета на общината, 

изчислено на касова основа – придържане към балансирано бюджетно салдо. 
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           3.4. Приема Поименния списък на капиталовите разходи за 2024 г. в размер на                                                                                                                                 

5 001 449 лв. по обекти и източници на финансиране (съгласно приложен Приложение №4) 

  3.5. Приема разчета за разходите по кметства /съгласно  Приложение № 2.1/. 

            3.6. Приема разчета за целеви разходи и субсидии, както следва: 

3.6.1. Членски внос                           15 000 лв. 

3.6.2. Обезщетения и помощи          12 000 лв. 

3.6.3. Субсидии за спортни организации за спортна дейност – 105 000 лв./чл.133, ал.2 от 

ЗФВС/                         

            3.6.4. Субсидия за читалища            703 248  лв. 

            3.6.5. Субсидия за Сдружение „За социална отговорност и регионални инициативи - 

Банско“, гр. Банско – 516 780 лв. 

            3.7. Упълномощава кмета  да договори допълнителни условия по целевите разходи 

по т. 3.6.1 до 3.6.2 и т.3.6.3, свързани с времето  и начина, а за т. 3.6.4 и конкретните размери, 

предвидени съгласно ЗНЧ за всяко едно читалище за предоставяне и отчитане на тези 

средства. 

 3.8. Упълномощава кмета на общината при неотложни случаи, по предложение на 

комисията по социални дейности, образование, здравеопазване, култура, спорт и 

вероизповедания,  да извърши подпомагането. 

            4. Приема следните лимити за разходи:  
 4.1. Социално-битово и културно обслужване в размер на  3 % върху плановите 

средства за работна заплата на заетите по трудови правоотношения; 

 4.2. Представителни разходи,  както следва:  

                 -  на кмета на общината        -      8 000  лева 

                 -  на Общинския съвет          -      4 000  лева 

5. Утвърждава списък на педагогическия персонал в делегираните от държавата 

дейности по образование, които имат право на заплащане на част от транспортните разходи 

съгласно  Приложение  № 6. 

6. На основание чл. 21, ал. 1, т. 2 от ЗМСМА  определя числеността на персонала и 

средствата за работни заплати, съгласно Приложение № 5. 

7. Утвърждава допълнителна извънсписъчна численост на персонала, както следва:  

- Денонощни оперативни дежурни - 5 бр. 

- Изпълнители по поддръжка и по охрана на пунктове за управление – 1 бр. 

8. Одобрява индикативен годишен разчет за сметките за средства от Европейския 

съюз, съгласно Приложение №7 

9. Определя второстепенните разпоредители с бюджет, както следва: 

9.1. Директор на Дирекция „Специализирана администрация"; 
9.2. Директор на СУ “Христо Ботев" гр. Кубрат; 
9.3. Директор на ОУ “Хр. Смирненски” гр. Кубрат; 

9.4. Директор на ОУ  “Васил  Левски" с. Беловец; 
9.5. Директор на ОУ  “Св. Климент" с. Юпер; 
9.6. Директор на ОУ  "Н. Вапцаров" с. Севар; 

9.7. Директор на ОУ  “Св. Св. Кирил и Методий" с. Сеслав; 
9.8. Директор на ОУ  “Н. Вапцаров" с. Бисерци; 
9.9. Директор на ЦПЛР - УО "Максим Горки" гр. Кубрат; 

9.10. Функция „Образование“ - Детски градини – на финансово-счетоводно обслужване към 

обслужващо звено за оперативно управление и финансово осигуряване на функция 

„Образование“; 
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9.11. Директор на ЦПЛР - ОДК – гр. Кубрат – на финансово-счетоводно обслужване към 

обслужващо звено за оперативно управление и финансово осигуряване на функция 

„Образование“;  

9.12. Директор на Професионална гимназия гр. Кубрат 

9.13. Директор на Общинско предприятие „Социални услуги“ гр. Кубрат; 

9.14. Директор на Дом за стари хора с. Тертер; 

9.15. Управител на Център за обществена подкрепа гр. Кубрат; 

9.16. Управител на Общинско предприятие „Чистота и БКС“ гр. Кубрат. 

9.17. Управител на Център за социална рехабилитация и интеграция гр. Кубрат; 

 10. Определя максимален размер на новите задължения за разходи, които могат да бъдат 

натрупани през 2024 г. в размер на 27 000 000 лв., като наличните към края на годината 

задължения за разходи не могат да надвишават 15 на сто от средногодишния размер на 

отчетените разходи за последните четири години; ограничението не се прилага за 

задължения за разходи, финансирани за сметка на помощи и дарения. 

11. Определя максимален размер на ангажиментите за разходи, които могат да бъдат поети 

през 2024 г. в размер на 27 500 000 лв., като наличните към края на годината поети 

ангажименти за разходи не могат да надвишават 50 на сто от средногодишния размер на 

отчетените разходи за последните четири години; ограничението не се прилага за 

ангажименти за разходи, финансирани за сметка на помощи и дарения. 

12. Определя максимален размер на общинския дълг към края на 2024 г. в размер на         

1 738 158 лв. 

          13. Оправомощава кмета на общината да извършва компенсирани промени: 

                   13.1. В частта за делегираните от държавата дейности – между утвърдените 

показатели за разходите в рамките на една дейност, с изключение на дейностите на 

делегиран бюджет, при условие, че не се нарушават стандартите за делегираните от 

държавата дейности и няма просрочени задължения в съответната делегирана дейност; 

                   13.2. В частта за местните дейности – между утвърдените разходи в рамките на 

една дейност или от една дейност в друга, без да изменя общия размер на разходите; 

                   13.3. В разходната част на бюджета за сметка на резерва за непредвидени и/или 

неотложни разходи. 

          14. Възлага на кмета: 

                   14.1. Да определи бюджетите на второстепенните разпоредители с бюджет; 

                   14.2. Да утвърди бюджетите на второстепенните разпоредители с бюджет; 

                   14.3. Да организира разпределението на бюджета по тримесечия и да утвърди 

разпределението; 

                   14.4. Да информира общинския съвет в случай на отклонение на средния темп на 

нарастване на разходите за местни дейности и да предлага конкретни мерки за трайно 

увеличаване на бюджетните приходи и/или трайно намаляване на бюджетните разходи. 

                   14.5. Да включва информацията по чл.125, ал.4 от ЗПФ в тримесечните отчети и 

обяснителните записки към тях. 

                   14.6. Да разработи детайлен разчет на сметките за средства от ЕС по отделни 

общински проекти, в съответствие с изискванията на съответния Управляващ орган и на 

Министерството на финансите; 

                   14.7. Да ограничава или спира финансиране на бюджетни организации и звена 

при доказано нарушение на бюджетната и финансова дисциплина до неговото отстраняване, 

като уведомява съответните органи. 

           15. Упълномощава кмета да предоставя временни безлихвени заеми от временно 
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свободни средства по общинския бюджет  за авансово финансиране на плащания по 

проекти, финансирани със средства от ЕС и по други международни програми, 

включително и на бюджетни организации, чиито бюджети са част от общинския 

бюджет. 

                   15.1. За всеки отделен случай кметът на общината определя или договаря срока 

на погасяване на заемите в съответствие с условията  на финансиращата  програма, но не 

по-късно от края на 2022 г.; 

                  15.2. При предоставянето на временни безлихвени заеми от  временно свободните 

средства по общинския бюджет да се спазват изискванията на чл.126 от ЗПФ; 

                  15.3. При предоставянето на средства от сметките за средства от ЕС да се спазват 

изискванията на  чл.104, ал.1, т.4 от ЗПФ; 

                  15.4. Във всички останали случаи, при възникване на потребност от предоставяне 

на временни безлихвени заеми, кметът на общината внася предложение за предоставянето 

им по решение на общинския съвет.    

           16. Упълномощава кмета: 

                  16.1. Да ползва временно свободните средства по бюджета на общината за текущо 

финансиране на одобрените по бюджета на общината разходи и други плащания, при 

условие, че не се нарушава своевременното финансиране на делегираните от държавата 

дейности в определените им размери, както и на местните дейности, и се спазват относимите 

за общините фискални правила по Закона за публичните финанси, като не се променя 

предназначението на средствата в края на годината. 

                  16.2. Да разработва и възлага подготовката на общински програми и проекти и да 

кандидатства за финансирането им със средства по структурни и други фондове на ЕС и на 

други донори, по национални програми и от други източници за реализиране на годишните 

цели на общината за изпълнение на общинския план за развитие. 

                  16.3. Да кандидатства за средства от централния бюджет и други източници за 

финансиране и за съфинансиране на общински програми и проекти. 

            17. Определя размера на просрочените вземания в размер на 72 465 лв., които се 

предвижда да бъдат събрани през 2024 г. 

            18. Определя размера на просрочените задължения в размер на 478 184 лв., 

които ще бъдат разплатени през 2024 г., съгласно приложение №10.        

                                 19. Утвърждава приоритетите, по които се изразходват общинските 

приходи:                         

                                 19.1. плащания по обслужване на общински дълг; 

                                 19.2. заплати, осигурителни плащания, обезщетения, помощи, 

стипендии и медикаменти; 

                                 19.3. разходи за издръжка – храна, отопление, осветление, както и 

издръжка на социалните, здравните и  образователните заведения; 

            19.4. инвестиране в социалната и техническата инфраструктура. 

       20. Одобрява актуализирана бюджетна прогноза за местните дейности с 

показатели за 2023г.  и прогнозни показатели за периода 2024 и 2025 г. по приходите, 

помощите, даренията, бюджетните взаимоотношения и финансирането и по разходите, 

съгласно Приложение №8.  

            21. Разходите от общинския бюджет да се извършват до размера на 

постъпленията.  

           

 Кубрат и Областния управител на Област Разград в 7-дневен срок от приемането им. 
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 Настоящите решения подлежат на обжалване в 14-дневен срок от обявяването им 

пред Административен съд гр.Разград по реда на АПК. 

 

Резултати от поименното гласуване за направеното предложение: От 

присъстващите 20 общински съветници гласували:  „за” – 13 (тринадесет), „против” 

– 5 (пет), „въздържал се” – 2 (двама)  

 

НУРШЕН ХАЛИЛОВА: От присъстващите 20 общински съветници: „Въздържали се“- 2, 

„Против“- 5, „За“-13. Бюджетът е приет.  

 

/Присъстващите аплодираха/ 

 

НУРШЕН ХАЛИЛОВА: Поради изчерпване на Дневния ред закривам заседанието.  

 

 

Поради изчерпване на дневния ред, заседанието беше закрито. 

 

ПРЕДСЕДАТЕЛ НА 

ОБЩИНСКИ СЪВЕТ  

КУБРАТ:    /П/ 

   /НУРШЕН ХАЛИЛОВА/ 

 

 

 

ПРОТОКОЛЧИК:   /п/   

   / Мине Йосифова/ 


